

**Sumqayıt Şəhər Mədəniyyət və Turizm İdarəsi
Mərkəzləşdirilmiş Kitabxana Sistemi
S.Vurğun adına Mərkəzi Kitabxananın**



**Sumqayıtın
65 illik yubileyi münasibətilə
Bibliografik göstərici**

Sumqayıt – 2014

Mündəricat

TƏRTİBÇİDƏN	3
I. SUMQAYITIN MƏDƏNİ HƏYATI	7
1.1. KİTABLAR	7
1.2. DÖVRİ MƏTBUAT	7
II. SUMQAYITDA TURİZM	19
2.1. KİTABLAR	19
2.2. DÖVRİ MƏTBUAT	19
III. SUMQAYITDA KLUB İŞİ	20
3.1. KİTABLAR	20
3.2. DÖVRİ MƏTBUAT	20
3.3. C.CABBARLI ADINA MƏDƏNİYYƏT EVİ	22
3.4. "DOSTLUQ" MƏDƏNİYYƏT EVİ	23
3.5. "GƏNCLİK" KLUBU	24
3.6. MƏDƏNİYYƏT SARAYLARI	25
3.7. N.NƏRİMANOV ADINA MƏDƏNİYYƏT EVİ	29
3.8. "OKTYABR" (28 MAY) MƏDƏNİYYƏT EVİ	31
IV. SUMQAYITDA PARK İŞİ	32
V. SUMQAYITDA KİTABXANA İŞİ	36
5.1. SƏMƏD VURĞUN ADINA MƏRKƏZİ KİTABXANA	39
5.2. KİTABLAR	39
5.3. DÖVRİ MƏTBUAT	39
5.4. KİTABXANA FİLİALLARI	58
VI. SUMQAYITDA MUZEY İŞİ	74
VII. SUMQAYITDA NƏŞRİYYAT İŞİ	77
VIII. SUMQAYITDA ARXİV İŞİ	77
IX. SUMQAYITDA İNCƏSƏNƏT	78
9.1. SUMQAYITDA MEMARLIQ VƏ ŞƏHƏRSALMA	83
9.2. RƏSSAMLIQ	86
9.3. KİTABLAR	86
9.4. DÖVRİ MƏTBUAT	86
9.5. MÜSİQİ MƏKTƏBLƏRİ	91
9.6. BÜLBÜL ADINA UŞAQ İNCƏSƏNƏT MƏKTƏBİ	92
9.7. F. ƏMİROV ADINA UŞAQ MÜSİQİ MƏKTƏBİ	92
9.8. HÜSEYH ƏRƏBLİNSKİ ADINA SUMQAYIT DÖVLƏT MÜSİQİLİ DRAM TEATRI	93
9.9. KİTABLAR	94
9.10. DÖVRİ MƏTBUAT	94
9.11. H.ƏRƏBLİNSKİ ADINA SUMQAYIT DÖVLƏT DRAM TEATRİNİN AKTYORLARI HAQQINDA	111
9.11.1. İZAMƏDDİN BAĞIROV	114
9.11.2. AFAQ BƏŞİRQIZI	114
9.11.3. MƏMMƏD ƏLƏKBƏROV	115
9.11.4. VALEH KƏRİMOV	115
9.11.5. ŞAHMAR QƏRİBOV	117
9.11.6. KAMIL MƏHƏRRƏMOV	117
9.11.7. ULDUZƏ NƏSİROVA	117
9.11.8. SƏMAYƏ SADIQOVA	118
9.11.9. MƏZAHİR SÜLEYMANOV	118
X. KÖMƏKÇİ GÖSTƏRİCİLƏR	119
10.1. MÜƏLLİFLƏRİN ƏLİFBA GÖSTƏRİCİSİ	119
10.2. İSTİFADƏ OLUNAN DÖVRİ MƏTBUATIN ƏLİFBA GÖSTƏRİCİSİ	127

TƏRTİBÇİDƏN

Sumqayıt şəhəri Səməd Vurğun adına Mərkəzi kitabxana doğma şəhərimizin 65 illik yubileyi münasibətilə **“Mədəni inkişaf yolunda”** adlı *bibliqrafik göstərici* işləyib hazırlanmışdır.

Şəhərimizin 60 illik yubileyi münasibətilə “Sumqayıtın mədəni həyatı” adlı ilk bibliqrafik göstərici /tərtibçi-müə. Həsənova R./ 2009-ci ildə tərtib edilmişdir.

Oxuculara təqdim edilən yeni bibliqrafik göstərici tamamilə təkmilləşdirilmiş, əlavələr edilmişdir. Siz bu vəsait vasitəsilə Sumqayıt mədəniyyətinin bütün sahələrini əhatə edən ədəbiyyatlarla tanış ola bilərsiniz.

Bibliqrafik göstərici 10 bölmə və 36 yarımbölmədən ibarətdir. 1101 adda ədəbiyyatı özündə əks etdirən vəsait geniş oxucu kütləsi üçün nəzərdə tutulmuşdur.

**Turana qılncdan daha kəskin, ulu üvvət,
Yalnız mədəniyyət, mədəniyyət, mədəniyyət.**

HÜSEYN CAVİD

Hər bir xalqın mədəniyyəti onun böyüklüyünün, müdrikliyinin, birliyinin təcəssümüdür. Azərbaycan qədim, zəngin və unikal mədəniyyətə malik bir diyardır. Ümumbəşəri sivilisasiyanın minilliklərlə ölçülən mövcudluq salnaməsi sübuta yetirmişdir ki, hər hansı milləti kölə vəziyyətinə salmaq, keçmişindən, soykökündən ayırmaq üçün ona öz tarixini, mədəniyyətini, milli-mənəvi dəyərlərini unutturmaq yetərlidir.

Mədəniyyət ümumbəşəri dəyər olmaqla yanaşı hər bir millətin mühüm atributlarından biridir. Mədəniyyət faktoru nəinki gündəlik həyatımızda baş verən prosesləri tənzimləyir, siyasi və iqtisadi münasibətlərin durumuna da müəyyən təsir göstərir. Mədəniyyət konkret cəmiyyətin sosial vəziyyətinin yaradıcısı, qabiliyyətinin və potensialının təcəssümü və güzgüsüdür. Eyni zamanda mədəniyyət xalqın mənəvi unikallığını müəyyənləşdirən başlıca meyardır.

Məhz bu il özünün 65 yaşını qeyd edən Sumqayıt özünəməxsusluğu və unikallığı ilə seçilir. Bu 65 ildə şəhərimiz respublikamızın demək olar ki, bütün rayon və kəndlərindən işləmək və təhsil almaq arzusu ilə buraya üz tutan gənclərin fədakar əməkləri ilə qurulub, böyük sənaye və mədəniyyət mərkəzinə çevrilib. Bu illər ərzində ümummilli liderimiz Heydər Əliyevin böyük məhəbbətlə “Kiçik Azərbaycan” adlandırdığı Sumqayıtın özünəməxsus mədəniyyəti formalaşılıb. Burada bütün bölgələrin folklor nümunələri, xalq sənəti, adət və ənənələri qaynayıb-qarışıb. Beləcə, yeni istedadların yetişməsi üçün münbit şərait yaranıb.

Bu gün Sumqayıt nəhəng müəssisələri ilə yanaşı öz mədəniyyəti və onun hazırkı səviyyəsi ilə fəxr edə bilər. S.Vurğun adına mədəniyyət sarayı, “Kimyaçı” mədəniyyət sarayı, H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrı, U. Hacıbəyov adına Musiqi texnikumu, həmçinin klublar və digər mədəniyyət evləri şəhərimizin mədəni həyatında mühüm rol

oynayır və ümumşəhər tədbirlərinin, kütləvi bayramların keçirilməsində fəal iştirak edir.

Şəhərimiz son illərdə özünün ən böyük inkişaf və tərəqqi mərhələsini yaşayır. Ümummilli liderimiz H. Əliyevin sədrliyi ilə 2003-cü ili aprelin 3-də Şəhər İcra Hakimiyyətində keçirilən tarixi müşavirə bütün sahələrlə yanaşı mədəniyyətimizin də inkişafına öz təsirini göstərmişdir.

Ötən bu illər ərzində şəhərimizdə mədəniyyət müəssisələrinin yenidən qurulması, maddi-texniki bazasının möhkəmləndirilməsi sahəsində bir sıra tədbirlər həyata keçirilmişdir. Belə ki, respublikamızda analoqu olmayan Bülbül adına Uşaq İncəsənət məktəbində, N. Nərimanov adına Mədəniyyət evində, F. Əmirov adına Uşaq İncəsənət Məktəbində, 28 May adına Mədəniyyət evində, N. Gəncəvi adına Uşaq kitabxana klubda təmir işləri aparılmış, S.Vurğun adına Mərkəzi kitabxana, Sumqayıt Tarix Muzeyi əsaslı təmir olunmuş və müasir texnika ilə təmin olunmuşdur. Sumqayıtın ən gözəl gülşələrindən biri və şəhər əhalisinin əsas istirahət yeri olan Nəsimi adına Mədəniyyət və İstirahət parkında əsalı təmir və abadlaşdırma işi davam etdirilir.

579197 nüsxə fondu, 140155 nəfər oxucusu olan Mərkəzləşdirilmiş Kitabxana Sistemi dövlətin ideoloji siyasətinin həyata keçirilməsində fəal rol oynayır. Şəhərin mədəni həyatında elə bir tədbir yoxdur ki, MKS kollektivi müxtəlif kitab sərgiləri, çıxışları, xülasələri ilə fəal iştirak etməsin.

Öz pərdəsini 1969-cu ilin mart ayının 14-də Azərbaycan dramaturgiyasının banisi M. F. Axundovun “Müsyö Jordan və dərviş Məstəli şah” pyesi ilə açan Hüseyn Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Gənclər teatrının (indiki H.Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrı) bu gün də sanballı aktyor truppası fəaliyyət göstərir. Teatrın kollektivi şəhərimizdə mədəni-kütləvi tədbirlərinin keçirilməsi və təşkili işində yüksək bacarıq və qabiliyyət nümayiş etdirir.

Əlamətdar tarixi günlər və hadisələr, xalq bayramları, il ərzində respublikanın və şəhərin həyatında baş verən mühüm

hadisələrlə əlaqədar keçirilən tədbirlərdə mədəniyyət müəssisələrində fəaliyyət göstərən bədii özfəaliyyət kollektivləri yaxından iştirak edirlər. Şəhər Mədəniyyət evinin “Çiçək” kukla teatrı, Bülbül adına Uşaq İncəsənət Məktəbinin rəqs kollektivi, “Dostluq” və C. Cabbarlı adına mədəniyyət evlərinin istedadlı uşaqlarından təşkil olunmuş “Buta” folklor kollektivi də şəhərin mədəni həyatında aktiv rol oynayırlar.

Dünya mədəniyyəti xəzinəsinə böyük töhfələr vermiş Azərbaycan xalqının mədəni irsinin qorunub saxlanılması dövlətimizin qarşısında duran əsas vəzifələrdən biridir. Son illər ərzində mədəniyyət sahəsində həyata keçirilən dövlət siyasəti öz rəngarəngliyi, dolğunluğu və yüksək keyfiyyəti ilə seçilir. Azərbaycanın iqtisadi gücü artdıqca, ölkəmiz regionda və dünyada öz mövqeyini möhkəmləndirdikcə qədim mədəniyyətimizin təbliğinə, zəngin mədəni-mənəvi dəyərlərimizin qorunmasına diqqət daha da artır. Bu gün biz hamımız ölkəmizdə mədəniyyət sahəsində yeni-yeni layihələrin, irimiqyaslı işlərin canlı şahidləriyik. Paytaxtda və bölgələrdə muzeylər, kitabxanalar, mədəniyyət sarayları, rəsm qalereyaları, musiqi ocaqları inşa edilir və yenidən qurulur.

Yaradıcı insanlara, sənət adamlarına yüksək dövlət qayğısı göstərilir, onların fəaliyyəti üçün hər cür şərait yaradılır. Böyük və qüdrətli, eyni zamanda zəngin və çoxşaxəli mədəniyyətimizi qorumaq, təhlil və tədqiq etmək, dünyada tanıtmmaq hər bir azərbaycan vətəndaşının müqəddəs borcudur. Mədəniyyət amilinin önəmliliyi milli təhlükəsizliyin təminatı məsələsində də xüsusi çəkiyə malikdir. Çünki xalqa məxsus mədəni irs nümunələrinin qorunması xalqın bənzərsizliyinin və özünəməxsusluğunun qorunması deməkdir.

I. SUMQAYITIN MƏDƏNİ HƏYATI

1.1.Kitablar

1. **Azərbaycan Respublikasının Prezidenti İlham Əliyevin tapşırığına əsasən Sumqayıtın mədəniyyət ocaqları yenidən qurulmuşdur** // Sumqayıt : 2003-2013: hədəflər, inkişaf, nəticələr. – 2013. – S. 42-73.
2. **Mədəni-maarif müəssisələri, bədən tərbiyəsi və idman komplekslərinin təşkili və fəaliyyəti: 1946-2008-ci illər** // H. Aliyev. – Sumqayıt şəhərinin tarixi. – Elm və təhsil, 2011. – S. 420-461.
3. **2014-cü ilin may ayında Sumqayıt şəhərində Ulu Öndər Heydər Əliyevin anadan olmasının 91 illiyinə həsr olunmuş silsilə tədbirlər keçirildi** // Sumqayıt. -2014.- № 3. – S. 19-21.

1.2.Dövri mətbuat

4. **Möhtəşəm Şəhər Günü** // 168 saat. - 2014. - 1 oktyabr. - **№ 22**. - S. 3. - Sentyabrın 23-də Sumqayıt şəhərinin 65 illiyi qeyd olundu.
5. **Şəhərin çal-çağırılı günləri** : Sumqayıt - 65 // Sumqayıt. - 2014. - 20 sentyabr. - **№ 41**. - S. 1.
6. **Mətləboğlu, Vüsal**. Sumqayıtı hansı sosial-mədəni infrastruktur layihələri gözləyir? / V. Mətləboğlu // 168 saat. - 2014. - 6-12 avqust. - **№ 19**. - S. 7.
7. **Rzayeva, Ətrabə**. Kitab bayramı şəhərin mədəni həyatının təntənəsinə çevrilmişdir // Sumqayıt. – 2014. – 15 may. – S. 1. – Sumqayıt şəhərində ulu öndər Heydər Əliyevin anadan olmasının 91-ci ildönümü münasibəti ilə Kitab bayramı keçirilmişdir.
8. **Sultan, Ceyran**. Görülmüş işlərə bir nəzər / C. Sultan // Sumqayıt. - 2014. - 19 mart. - **№ 12-13**. - S. 5. - Sumqayıt şəhər Mədəniyyət və Turizm idarəsinin müdiri Namiq Qaffarovun müsahibəsi.
9. **Axundova, Ceyran**. Məqsəd əhaliyə nümunəvi xidmət göstərməkdir : Mədəniyyət və turizm idarəsi / C. Axundova // Sumqayıt. - 2013. - 3 avqust. - **№ 40**. - S. 2-3. - Sumqayıt şəhər mədəniyyət müəssisə-lərində əlamətdar tarixi günlər və milli

bayramlarla, mühüm hadisə-lərlə əlaqədar keçirilən tədbirlər haqqında.

10. **Əliyev, Akif.** Nəhəng paxlava və böyük samovarla keçirilən Novruz şənliyi / A. Əliyev // Azərbaycan. – 2013. – 19 mart. - № 61. – S. 7. – Sumqayıtda Novruz bayramı münasibətilə şənlik keçirilmişdir.
11. **Muğanlı, Q.** Sən elə gözəlsən başdan, binadan, Novruz, hifz eləsin səni yaradan / Q. Muğanlı // Sumqayıt. – 2013. – 20 mart. - № 13-14. – S. 1-2.
12. **Qaffarov, Namiq.** Sumqayıt sürətli inkişaf dövrünü yaşayır / N. Qaffarov // Respublika. - 2013. - 12 fevral. - № 32. - S. 6. - Şəhərdə gedən iqtisadi və mədəni quruculuq haqqında.
13. **Qaffarov, Namiq.** Sumqayıta müasir kinoteatr gəlir? / N. Qaffarov // 168 saat. – 2012. – 31 oktyabr. - № 24. – S. 10. - Sumqayıt şəhər Mədəniyyət və Turizm idarəsinin rəisi müsahibə.
14. **Qaffarov, Namiq.** Məqsədimiz əhaliyə mədəni xidmət göstərməkdir / N. Qaffarov // Sumqayıt. - 2012. - 21 iyul. - № 35. - S.3. -Sumqayıt Şəhər Mədəniyyət və Turizm idarəsinin cari ildəki fəaliyyəti haqqında.
15. **Allahverdiyev, Cingiz.** Sumqayıt özünəməxsus mədəni aurası olan şəhərdir / Ç. Allahverdiyev // Xalq qəzeti. - 2012. - 20 iyun. - № 134. - S. 6.
16. **Rzayeva, Ətrabə.** Sumqayıtda kitab bayramı / Ə. Rzayeva // 168 saat. – 2012. – 16 may. - № 14. – S. 5. – Sumqayıt şəhər MKS və M. F. Axundov adına milli kitabxana bayramda öz kitablarını sərgiləmişdir.
17. **Sumqayıtda kitab bayramı keçirilmişdir** // Yeganə yol. – 2012. – 18 may. - № 7. – S. 3.
18. **Ənənəvi kitab bayramı keçirildi** // Sumqayıt. - 2012. - 12 may. - № 23. - S. 6. - Mayın 11-də Sumqayıt şəhərində Ümummilli lider Heydər Əliyevin anadan olmasının 89-cu ildönümü münasibətilə ənənəvi Kitab bayramı keçirilmişdir.

19. **Muğanlı, Q.** Bahar nə xoş gəlir, ruha dad verir, Xəyalə, duyğuya qol-qanad verir // Sumqayıt. – 2012. – 21 mart. – S. 2. – Sumqayıtda keçirilən Novruz şənlikləri haqqında.
20. **Qaffarov, Namiq.** Maraqlı və rəngarəng proqramla // Sumqayıt. – 2012. – 17 mart. – S. 3. - Sumqayıt şəhər Mədəniyyət və Turizm İdarəsinin gördüyü işlər haqqında.
21. **Axundova, C.** Xidmət sahələri bayram günlərində gücləndirilmiş iş rejimi ilə işləyirlər: Sumqayıt şəhər Mədəniyyət və Turizm idarəsinin məsləhətçisi ilə mədəniyyət müəssisələrinin fəaliyyətinin işi haqqında söhbət // Sumqayıt. – 2011. – 31 dekabr. – S. 4.
22. **"Yumor Kuboku" televiziya** müsabiqəsi qalibləri ilə görüş // Sumqayıt. - 2011. - 5 fevral. - № 7. - S. 1. - Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyətinin başçısı Vaqif Əliyevin Sumqayıtın "Bravo" komandasının üzvləri ilə görüşü haqqında.
23. **Muğanlı, Q.** Gərgin yaradıcılıq həvəsi ilə / Q. Muğanlı // Sumqayıt. - 2011. - 8 yanvar. - № 1. - S. 3. - Sumqayıt Şəhər Mədəniyyət və Turizm İdarəsinin müdiri Namiq Qaffarovun şəhərin mədəni həyatı ilə bağlı müsahibəsi.
24. **Sultanova, C.** Sənədlərdə əbədiləşən ömür : 12 dekabr Heydər Əliyevin anım günüdür // Sumqayıt. – 2010. – 11 dekabr. – S. 6. – Sumqayıt şəhər mədəniyyət müəssisələrində keçirilən tədbirlər haqqında.
25. **Muğanlı, Qüdrət.** Sumqayıtın güzgüsü: 6 noyabr Azərbaycan Televiziyası və Radiosu günüdür / Q. Muğanlı // Sumqayıt. - 2010. - 6 noyabr. - № 55. - S. 3. - Sumqayıtın "Dünya" müstəqil televiziyası haqqında.
26. **Üzeyir Hacıbəyliyə ümumxalq məhəbbətinin təzahürü:** Sumqayıtda böyük bəstəkarın xatirəsinə ucaldılmış abidə haqqında // Məslək. – 2010. 18 sentyabr. – S. 1.
27. **Muğanlı, Q.** Poeziya və musiqi axşamı : Sumqayıt Şəhər Mədəniyyət və Turizm İdarəsinin dəstəyi ilə Nizami gəncəvinin abidəsi önündə konsert keçirilmişdir // Sumqayıt. – 2010. - 26 iyun. – S. – 2.

28. **Tanınmış muğam ustasının yubileyi qeyd olunmuşdur :**
Sumqayıt şəhər S. Vurğun adına Mədəniyyət sarayında xalq artisti Cənəli Əkbərovun 70 illik yubileyi münasibətilə tədbir keçirilmişdir // Sumqayıt. – 2010. – 26 may. – S. 1.
29. **Nizami parkında kitab bayramı** // Məslək. - 2010. - 26 may. - № 11. - S. 2. - Sumqayıt şəhərində keçirilən ümumşəhər tədbiri haqqında.
30. **III Ümumrespublika ənənəvi Kitab bayramı :** Sumqayıt Şəhər Mədəniyyət və Turizm İdarəsinin təşkil etdiyi Kitab bayramı haqqında // Sumqayıt. – 2010. – 22 may. – S.2.
31. **Əliyev, A.** Sumqayıtda Kitab bayramı: Sumqayıt şəhərində keçirilən III Ümumrespublika ənənəvi Kitab bayramı haqqında // Azərbaycan. – 2010. – 21 may. – S. 8.
32. **Qaffarov, Namiq.** Uğurlu start götürdükdə / N. Qaffarov // Məslək. - 2010. - 8 aprel. - № 7. - S. 3. - Sumqayıt şəhərində mədəniyyətin inkişafı haqqında.
33. **Axundova, C.** Yenə gəldi gözəl Bahar: Novruz bayramı münasibətilə Sumqayıt şəhər mədəniyyət ocaqlarında keçirilən tədbirlər haqqında // Sumqayıt. – 2010. – 20 mart. – S. 7.
34. **Simfonik Orkestr sumqayıtlıların qonağı olmuşdur :** Gənclər günü ilə əlaqədar Uşaq Simfonik Orkestrinin Sumqayıtda keçirdiyi tədbir haqqında // Sumqayıt. – 2010. – 6 fevral. – S. 1.
35. **Gənc muğam ifaçılarının bayram konserti :** Respublika Mədəniyyət və Turizm Nazirliyinin və Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyətinin birgə təşkilatçılığı ilə Gənclər günü çərçivəsində keçirilən tədbir haqqında // Sumqayıt. – 2010. – 6 fevral. – S. 2.
36. **Axundova, C.** Səyyar tədbirlər : Xocalı faciəsinin 18-ci ildönümü ilə əlaqədar mədəniyyət müəssisələrində keçirilən tədbirlər haqqında // Sumqayıt. – 2010. – 27 fevral. – S. 3.
37. **Aslanova, Ş.** Üç gün Aktau şəhərində : Sumqayıt şəhərinin biq qrup mədəniyyət işçisinin Qazaxıstanın Aktau şəhərinə dostluq səfəri haqqında nümayəndə heyətinin rəhbərinin söhbəti / Söhbəti apardı : C. Sultanova // Sumqayıt. – 2010. – 9 yanvar. – S.2.

38. **Quliyev, Sübhan.** Estetik mərkəz açıldı / S. Quliyev // Sumqayıt. - 2009. - 11 avqust. - № 40. - S. 2. - Sumqayıt şəhərində istifadəyə verilən "DİVA SPA" estetik mərkəzi haqqında.
39. **Əliyev, Akif.** Asudə vaxt : Onun səmərəli keçməsi üçün Sumqayıtda hər cür şərait var / A. Əliyev // Azərbaycan. - 2009. - 2 avqust. - № 168. - S. 6.
40. **Quliyev, S.** Veteran mədəniyyət işçilərinin görüşü : Şəhər Mədəniyyət və Turizm İdarəsinin, Ağsaqqallar şurasının dəstəyi və Sumqayıt Tarix Muzeyinin təşkilatçılığı ilə "Ağsaqqallar evi"ndə keçirilən görüşlər haqqında // Sumqayıt. – 2009. – 20 iyun. – S. 4
41. **Məlikov, Q.** Bayram şənlikləri : Milli Qurtuluş Günü ilə bağlı şəhərdə keçirilən bayram şənlikləri haqqında // Sumqayıt. – 2009. – 17 iyun. – S. 1-2.
42. **Qaffarov, N.** Şənlik şənliyə qovuşub // Sumqayıt. -2009. -18 mart. - S.6. - Sumqayıt Şəhər Mədəniyyət və Turizm İdarəsinin Novruz bayramına hazırlıqla bağlı gördüyü işlər haqqında.
43. **Qaffarov, N.** Sumqayıtın adına və şöhrətinə layiq: Sumqayıtın mədəni həyatı və inkişafı barədə Şəhər Mədəniyyət və Turizm İdarəsinin rəisi ilə söhbət /Söhbəti yazdı:T. Məmməd // Sumqayıt. - 2008. - 4 oktyabr. - S.5.
44. **Qaffarov, N.** İnkişaf yollarında: Sumqayıt Şəhər Mədəniyyət və Turizm İdarəsinin rəisi ilə söhbət /Söhbəti yazdı:T. Məmməd // Sumqayıt. - 2008. -12 iyul. - S. 2.
45. **Qaffarov, N.** Eşitdiklərimiz və gördüklərimiz: Sumqayıt Şəhər Mədəniyyət və Turizm İdarəsinin rəisi ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: Hidayətəoğlu Y// Yeni Mədəni-maarif. -2008. - №6 (iyun). - S. 39-42.
46. **Muğanlı, Q.** Nadir şəxsiyyət: Azərbaycan xalqının əbədiyaşar oğlu H. Əliyevin 85 illik yubileyi qeyd olundu. Sumqayıt şəhəri Heydər parkında keçirilən "Kitab bayramı" haqqında // Sumqayıt.- 2008. - 14 may. - S.1.
47. **Axundova, C.** Mədəniyyətimizin cəfəkeşi və dostu // Sumqayıt. – 2008. – 26 aprel. - H. Əliyevin 85 illiyi münasibətilə Sumqayıt

Şəhər Mədəniyyət və Turizm İdarəsi tərəfindən keçirilən tədbirlər haqqında.

48. **Torpaq həsrətli şair:** Sumqayıtlı şair Əşrəf Veysəllinin 70 illik yubileyi münasibətilə 2 saylı Uşaq İncəsənət Məktəbində keçirilən tədbir haqqında // Sumqayıt. - 2008. -23 aprel. - S.5.
49. **Sultanova, C.** Mədəniyyətimiz sabaha inamla addımlayır //Sum-qayıt. – 2008. – 2 aprel. – s.5. - Sumqayıtın mədəni inkişafı haqqında.
50. **Sumqayıtlılar Novruzu qarşıladılar:** M.Hüseynzadə adına Sumqayıt şəhər stadionunda Novruz bayramı münasibətilə keçirilən el şənliyi haqqında //Sumqayıt. - 2008. - 30 mart. - S.1
51. **Aslanova, K.** Bayramlar ərəfəsində:Sumqayıt Şəhər Mədəniyyət Evinin 8 Mart Beynəlxalq Qadınlar günü münasibətilə keçirdiyi tədbirlər haqqında //Sumqayıt. - 2008. - 8 mart. - S.4.
52. **Quliyev, G.** Faciə qurbanları anıldı: Xocalı soyqırımından 16 il ötür// Sumqayıt. - 2008. - 27 fevral. - S. 2. -Bülbül adına 2 saylı İncəsənət məktəbində keçirilən anım gecəsi haqqında.
53. **Məmməd, T.** Dünya şöhrətli bəstəkar ümumxalq məhəbbəti: //Sumqayıt.- 2008. - 16 fevral. - S. 3. - Q. Qarayevin 90 illik yubileyi ilə bağlı Sumqayıt şəhər 1 saylı uşaq musiqi məktəbində və Bülbül adına 2 saylı Uşaq İncəsənət məktəbində keçirilən yubiley tədbirləri haqqında.
54. **Qaffarov, N.** Sumqayıtın mədəni həyatında əsaslı dönüş yaranır: Sumqayıt Şəhər Mədəniyyət və Turizm İdarəsinin rəisi ilə müsahibə/ Müsahibəni apardı: Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. - 2008. - 13 fevral. – S.6.
55. **Maraqlı konsert proqramı ilə:** 2 Fevral Gənclər Günü münasibəti ilə S. Vurğun adına mədəniyyət sarayında təşkil edilmiş Q. Qarayev adına Azərbaycan Dövlət Kamera Orkestrinin konserti haqqında // Sumqayıt. – 2008. – 9 fevral. – S. 3.; 27 fevral. – S. 1.
56. **Qaffarov, N.** İnkişafın yeni mərhələsi başlayır: Sumqayıt Şəhər Mədəniyyət və Turizm İdarəsinin rəisi ilə söhbət /Söhbəti yazdı: T.Məmmədov //Sumqayıt. - 2008. - 23 yanvar. - S.3.

57. **Tofiq, M.** Sənətkara xalq məhəbbətinin ifadəsi // Sumqayıt. - 2007. - 29 dekabr. - S. 2. -Bülbülün 110 illik yubileyi münasibətilə onun adını daşıyan 2 saylı Sumqayıt İncəsənət Məktəbində keçirilən ümumşəhər tədbiri haqqında.
58. **Rəsulov, N.** Sumqayıtın mədəni həyatı: Sumqayıt Şəhər Mədəniyyət İdarəsinin müdiri ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: S.Mütəllibov //Yaddaş. –2005.- iyun. - S.2.
59. **Rəsulov, N.** Qayğı və diqqət bəhrəsini verməkdədir // Sumqayıt. - 2005. - 4 iyun. – Sumqayıtın mədəni həyat haqqında.
60. **Rəsulov, N.** Problemlər, qayğılar, perspektivlər: Sumqayıt Şəhər Mədəniyyət İdarəsinin rəisi ilə söhbət / Söhbəti yazdı: T. Məmməd // Sumqayıt. - 2004. - 4 sentyabr.
61. **Rəsulov, N.** Mədəniyyətimizin inkişafı naminə: Sumqayıt Şəhər Mədəniyyət İdarəsinin rəisi ilə söhbət / Söhbəti yazdı: T. Məmməd // Sumqayıt. 2004. -7 iyul.
62. **Nərimanoğlu, İ.** Tapşırıqlara əməl olunur // Mədəni-maarif. - 2003. - № 10. -S. 27-30.
63. **Kərəmov, Z.** Şəhərin mədəni həyatı canlanır: Sumqayıt Şəhər Mədəniyyət İdarəsinin rəisi ilə söhbət / Söhbəti apardı: T.Məmməd // Sumqayıt. -2003. - 6 avqust.
64. **Bayramova, S.** Hər mədəniyyət nümunəsi tariximizin yaşantısıdır: // Sumqayıt. - 2003. - 15 fevral. - Sumqayıtda keçirilən mədəniyyət işçilərinin zona müşavirəsi haqqında.
65. **Kərəmov, Z.** Sumqayıt əyalət şəhəri deyil:Sumqayıt Şəhər Mədəniyyət İdarəsinin rəisi ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: D.Sevgin //Mədəniyyət. - 2002. -28 sentyabr. - S. 2.
66. **Feyzi, M.** Əbədiyyətin bir anı: Gөрkəmli maestro Niyazinin və bir sıra tanınmış incəsənət işçilərinin Sumqayıtdakı konsertləri haqqında // Mədəniyyət. - 2002. - 19 yanvar. - S.8.
67. **Şəfiyev, Ə.** Qayğılarımızı artıracağıq:Mədəniyyət İşçiləri Həmkarlar İttifaqının Sumqayıt şəhər komitəsinin sədri ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: Ə.Qurbanov // Mədəniyyət. - 2001. - 12 avqust. - S.7.

68. **Rukşa, N.** Mədəniyyət sərhəd tanımır: Rusiya Federasiyası və Moskva şəhərinin Azərbaycan Respublikasında mədəniyyət günlərinin keçirilməsi ilə bağlı Sumqayıt şəhərində təşkil edilən tədbirləri haqqında // Respublika. - 2000. - 12 iyul. - S.5.
69. **Kərəmov, Z.** Bizim üçün ikiqat bayramdır: Sumqayıt Şəhər Mədəniyyət İdarəsinin rəisi ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: T.Məmmədov // Sumqayıt. - 1999. - 8 may.
70. **Kərəmov, Z.** Mədəniyyətimiz, qayğılarımız, problemlərimiz: // Sumqayıt. – 1997. – 25 noyabr. - Sumqayıt Şəhər Mədəniyyət İdarəsi rəisinin söhbəti.
71. **Kərəmov, Z.** Nazirlikdən gəlmişdilər: Sumqayıt Şəhər Mədəniyyət İdarəsinin rəisi ilə söhbət /Söhbəti yazdı: K.Veysəlli // Sumqayıt. – 1995. – 4 noyabr.
72. **Şəfiyev, Ə.** Çətin dolaylarda // 168 saat. - 1993. -15 may. - (Mədəniyyətimiz, qayğılarımız)
73. **Rüstənzadə, P.** “Amaliya teatri”nın debütü: A.Pənahovanın rəhbərlik etdiyi Bələdiyyə teatri “Medeya” faciəsi ilə Sumqayıtda çıxış etmişdir // Bakı. – 1993. – 30 yanvar.
74. **Qurbanov, Ə.** Sumqayıtdan qonaq gedən nəğmələr // Mədəniyyət. – 1992. – 6 fevral. – (Özfəaliyyət kollektivləri)
75. **Əliyev, Z.** Arif Hüseynovun qrafikası: Sumqayıt Şəhər Tarix Muzeyində rəssamın sərgisi açılmışdır // Mədəniyyət. -1991.- 7 noyabr.
76. **Cəfərov, T.** Maraqlı tədbirlərdə: Nizami Gəncəvinin 850 illiyi münasibətilə Sumqayıtda keçirilən tədbirlər barədə mədəniyyət şöbəsinin müdiri ilə müsahibə // Azərbaycan gəncləri. -1991.- 22 oktyabr.
77. **Veysəlli, Ə.**(Şəfiyev) Mədəniyyət fondu: Vəzifələr, perspektivlər: Respublikanın mədəniyyət fondu Sumqayıt şəhər şöbəsinin sədri ilə söhbət / Söhbəti yazdı: S.Quliyev., N.Zeynalov //Sumqayıt. - 1991. - 26 may.

78. **Orxan, R.** Müşərrəf Akay: “Sizlərə sevgilərim ömrümcədir”.: Məşhur türk müğənnisi Sumqayıtın qonağıdır //Sos. Sumqayıtı. - 1990. -12 noyabr.
79. **Cəfərov, T.**Yubiley tədbirləri: Dahi şairimiz Nizami Gəncəvinin 850 illiyinə hazırlıqla əlaqədar olaraq şəhər mədəniyyət şöbəsinin müdiri ilə söhbət /Söhbəti yazdı: Ə.Qurbanov // Sos..Sumqayıtı. - 1990. – 21 avqust.
80. **İlyash, İ.**“Aşıq Ulduz, yol üstədi bu karvan”: Həmyerlimizin yaradıcılıq gecəsi haqqında // Sos. Sumqayıtı. - 1990. -16 avqust.
81. **Rəcəbli, Ə.**Uğur olsun, “Şahdağ”!: Eyniadlı Sumqayıt Ləzgi Mədəniyyəti Cəmiyyətinin idarə heyətinin sədri ilə cəmiyyətin məqsəd və vəzifələri haqqında müsahibə / Apardı: Z.Təhməzova // Sos. Sumqayıtı. – 1990. – 3 iyul.
82. **Təhməzova, Z.** Düz söz acı olsa da...: Mədəniyyət işçilərinə açığ məktub // Sos. Sumqayıtı. - 1990. -28 iyun.
83. **Tağıyev, X.** Lənkəran teatrının şəhərimizdə qastrolu: N.B.Vəzirov adına Lənkəran Dövlət Dram Teatrının Sumqayıta qastrol səfəri haqqında teatrın direktor müavini ilə söhbət / Söhbəti yazdı: Ə.Qurbanov //Sos. Sumqayıtı. - 1990.-2 iyun.
84. **Sumqayıtda Novruz bayramı** //Sos. Sumqayıtı. - 1990. - 24 mart.
85. **Türkiyəli qonaqlar Sumqayıtda** // Sos.Sumqayıtı. - 1990. - 24 mart.
86. **Hüseynova, R.** Tematik gecə: Şəhərimizin 40 illik yubileyinə həsr edilmiş “Tariximizin səhifələri”adlı gecə haqqında // Sos. Sumqayıtı. - 1989. - 1 aprel.
87. **Qurbanov, Ə.** Baxışa belə hazırlaşmazlar: Sumqayıt şəhər III Ümumittifaq xalq yaradıcılığı festivalına həsr edilmiş baxış haqqında //Azərbaycan gəncləri. - 1989. - 9 fevral.
88. **Məlikov, Q.** Opera və balet ustaları Sumqayıtda:M.F.Axundov adına Azərbaycan Dövlət Akademik Opera və Balet Teatrının Sumqayıtda qastrol səfəri haqqında söhbət / Söhbəti yazdı: Q. Məlikov // Sosialist Sumqayıtı. - 1988. - 15 oktyabr.

89. **Cəfərov, T.** Xalq yaradıcılığına baxış: II Ümumittifaq xalq yaradıcılığı festivalının yekunları və III Ümumittifaq xalq yaradıcılığı festivalının və bununla əlaqədar şəhərimizdə keçirilən tədbirlər barəsində mədəniyyət şöbəsinin müdiri ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: Ə.Qurbanov // Sos. Sumqayıt. - 1988. - 10 sentyabr.
90. **Qurbanov, Ə.** Musiqili, nəğməli, xoş təranəli “Möminə Xatun” //Sos. Sumqayıt. -1988. - 28 iyul. - Naxçıvan MSSR-nin Dövlət filarmoniyasının eyniadlı kamera-instrumental ansamblının Sumqayıta qastrol səfəri haqqında.
91. **Məlikov, Q.** Xalqlar dostluğunun parlaq təntənəsi // Sos. Sumqayıt. – 1987. – 12 dekabr. - Azərbaycanda Leninqrada ədəbiyyatı və incəsənəti günlərinin iştirakçıları Sumqayıtda.
92. **Bayramova, M.** Kompleks proqram əsasında: Sumqayıtda yaradılmış ilk mədəniyyət və idman kompleksinin işi barəsində Sumqayıt partiya komitəsinin katibi ilə söhbət / Söhbəti yazdı:T.Əliyeva // Kommunist. – 1987. – 23 aprel.
93. **Məhərrəmov, S.** Baxış müsabiqə: Sumqayıtdakı 2 nömrəli incəsənət məktəbində keçirilmiş uşaq musiqi məktəbləri şagirdlərinin ifaçılıq yaradıcılığına zona baxış müsabiqəsi haqqında // Azərbaycan gəncləri. – 1987. – 4 aprel.
94. **Məmmədova, İ.** “Aşıq Pəri məclisi” Sumqayıtda // Sos. Sumqayıt. – 1987. – 14 fevral.
95. **Qurbanov, Ə.** Salam, “Gənclik Mədəniyyət Mərkəzi”// Azərbaycan gəncləri. – 1987. – 5 fevral. - Sumqayıtda təşkil edilmiş eyniadlı mərkəz haqqında.
96. **Məlikov, Q.** Sənin ailən-sənin taleyin: Şəhər mədəniyyət -idman kompleksinin təşkil etdiyi, S. Salmanovun ssenariləşdirdiyi eyniadlı deviz altında keçirilən tədbir haqqında // Sos. Sumqayıt. – 1986. – 30 dekabr.
97. **Şirinov, M., İbrahimov, X.** Mədəni-idman kompleksləri və daimi deputat komissiyaları:Sumqayıt şəhər mədəni-idman kompleksinin işi // Mədəni-maarif işi. – 1986. - №3. – S.26-27.

- 98. Qurbanov, Ə.** Tədbirlər səməyə verir: Sumqayıt mədəni-maarif müəssisələrinin sərxoşluğu və alkoqolizmi aradan qaldırmaqla bağlı tədbirləri // Mədəni-maarif işi.- 1986.-S.18-20.
- 99. Təhməzova, Z.** Xalq yaradıcılığı bayramı: Şəhər mədəniyyət şöbəsinin müdiri ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: Ə.Qurbanov // Sos.Sumqayıtı.- 1986.- 20 mart.
- 100.Bayramova, S., Məlikov, Q.** Bütün küçələrimizdə bayramdır: // Sos. Sumqayıtı.- 1985. -2 noyabr. - Mərkəzi televiziya Sumqayıtın mədəniyyət-idman kompleksinin təcrübəsi haqqında.
- 101.Hacıyev, A.** Sənətkara ehtiram //Azərbaycan müəllimi. - 1985.-4 oktyabr. - Ü.Hacıbəyovun anadan olmasının 100 illiyi münasibətilə Sumqayıtda keçirilən tədbirlər haqqında.
- 102.Əmiraslanov, A.** Musiqi gecəsi: Sumqayıtdakı 2 nömrəli incəsənət məktəbində böyük bəstəkar Ü. Hacıbəyovun 100 illiyi münasibətilə keçirilmiş “Azərbaycan musiqisinin incisi” adlı gecə haqqında //Azərbaycan gəncləri. - 1985.- 4 sentyabr.
- 103.Deyək, gülək...:** Sumqayıt mədəniyyət-idman kompleksinin tədbirləri haqqında //Sos. Sumqayıtı. - 1985.- 6 iyul.
- 104.Məmmədov, E.** Gülüş ustaları ilə görüş: Sumqayıtda Azərbaycan televiziyası həftəsi ilə əlaqədar olaraq “Orbit” kafesində “Təbəssüm, təbəssüm” devizi altında keçirilmiş gülüş ustaları ilə görüş haqqında //Sos. Sumqayıtı.- 1985.- 6 aprel.
- 105.Quliyeva, D.** Yubiley ərəfəsində: Ü. Hacıbəyovun anadan olmasının 100 illiyi ilə əlaqədar Sumqayıtda keçirilən tədbirlər haqqında // Mədəni-maarif işi. - 1984.- №4.- S. 9-10.
- 106.Qazaxlı, P.** “Dostluq meydanı”nda poeziya bayramı // Sos. Sumqayıtı. -1984.- 28 aprel.- Sumqayıt zəhmətkeşlərinin sumqayıtlı şairlərlə keçirilmiş görüşü haqqında.
- 107.Qurbanov, Ə.** İstedadlar üzə çıxır: Faşizm üzərində tarixi qələbəmizin 40 illiyi münasibətilə ölkəmizdə bədii özfəaliyyət yaradıcılığına Ümumittifaq baxışı ilə əlaqədar şəhərimizin bədii özfəaliyyət kollektivlərinin çıxışı haqqında // Sos. Sumqayıtı. - 1984.- 10 aprel.

- 108.Qurbanov, Ə.** “Əmək, poeziya, incəsənət” // Sos.Sumqayıtı.- 1984.- 18 fevral. - Sumqayıtdakı 1 №-li məktəbdə keçirilən “Əmək, poeziya, incəsənət” bayramı haqqında.
- 109.Abdullayev, Z.** Asudə vaxt və özfəaliyyət yaradıcılığı // Sos. Sumqayıtı.- 1984.- 26 yanvar. -Sumqayıt şəhərində zəhmətkeşlərin mədəni istirahətinin təşkili haqqında.
- 110.Təhməzova, Z.** Rəngarəng proqramla: Böyük Vətən müharibəsində sovet xalqının qələbəsinin 40 illiyi münasibətilə bədii özfəaliyyət yaradıcılığına respublika baxışı ilə əlaqədar Sumqayıt şəhər mədəniyyət şöbəsinin müdiri ilə söhbət/ Söhbəti apardı: Ə.Qurbanov // Sos. Sumqayıt. - 1983.- 22 oktyabr.
- 111.Təhməzova, Z.** Tədbirlərimiz geniş və maraqlıdır: Sumqayıt şəhər mədəniyyət şöbəsinin müdiri ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: Ə.Qurbanov // Sos. Sumqayıtı.- 1983.- 21 may.
- 112.Məmmədova, C.** Məktəblilərin mahnı və rəqs bayramı // Sos. Sumqayıtı.- 1983.- 12 may.
- 113.Əsl musiqi bayramı** // Sos. Sumqayıtı.- 1982.- 12 iyun. - (SSRİ Dövlət Akademik Böyük Teatrının sənət ustaları Sumqayıtda).
- 114.Dünya şöhrətli bəstəkar qonağımızdır** // Sos. Sumqayıtı.- 1982.- 23 yanvar. -T.N.Xrennikov Sumqayıtda.
- 115.Ürəkləri oxşayan musiqi:** SSRİ xalq artisti D.B.Kabalevskinin Sumqayıtda müəllif konserti // Sos. Sumqayıtı.- 1981.- 2 aprel.
- 116.Təhməzova, Z.** Nümunəvi xidmətə görə // Sos. Sumqayıtı. - 1979.-12 aprel. - Sumqayıt şəhər mədəni-maarif müəssisələrinin işi haqqında.
- 117.Təhməzova, Z.** Yeni adət və ənənələrin təbliğində mədəni-maarif müəssisələrinin rolu // Sos.Sumqayıt. - 1978.- 14 oktyabr.
- 118.Məmiyev, M.** Sazın şöhrəti, sözün qüdrəti // Sos. Sumqayıtı.- 1978.- 4 iyul. - Əməkdar mədəniyyət işçisi, tələbələrin və gənclərin VI Ümumdünya festivalının laureatı aşiq Ə.Cəfərovun rəhbərliyi ilə şəhər mədəniyyət evində Tovuz aşığılarının konserti haqqında.
- 119.Təhməzova, Z.** Gənclərin və uşaqların əxlaq tərbiyəsi // Sos. Sumqayıtı. - 1978.- 8 aprel. -Mədəniyyət işçilərinin elmi-təcrübi

konfransı haqqında.

- 120. Təhməzova, Z.** Əsas istiqamət: Sumqayıt şəhər mədəni-maarif müəssisələrinin işi haqqında // Sos. Sumqayıt-1976.- 20 may.
- 121. Qurbanov, Ə.** Birinci tur qaliblərinin konserti: Sumqayıt şəhərinin bədii özəfəliyyətcilərinin çıxışı haqqında // Sos. Sumqayıt. - 1926. -11 mart. - Zəhmətkeşlərin Ümumittifaq bədii özəfəliyyət yaradıcılıq festivalı.

II. SUMQAYITDA TURİZM

2.1.Kitablar

- 122. Sumqayı-istirahət və turizm mərkəzi // Sumqayıt gənclər şəhəridir. – 2004. – S. 37-46.**

2.2.Dövri mətbuat

- 123. Məmmədov, Vüsal.** Coratı turistlərin sevimli məkanına necə çevirə bilərik? / V. Məmmədov // 168 saat. - 2014. -5 noyabr.-**№ 26**.-S. 2.
- 124. Dəniz, Səbinə.** Turistlər bizi niyə seçmir / S. Dəniz // 168 saat. – 2012. – 11 iyul. - № 18. – S. 11. – Sumqayıtdakı istirahət məkanları və mehmanxanalar haqqında.
- 125. Quliyev, S.** Sumqayıtın böyük **turizm** potensialı var : 2011-ci il "Turizm ili" dir / S. Quliyev // Sumqayıt. - 2011. - 16 iyul. - **№ 36-37**. - S. 7.
- 126. Həsənov, M.** Qayğının parlaq təzahürü // Sumqayıt. - 2002. - 28 dekabr. - S. 3. - 2002-ci ildə Sumqayıtda idman və turizm sahəsində qazanılan qələbələr haqqında.
- 127. Mikayılov, M.** Turizmin inkişafını yeni səviyyəyə: “Ülvin- 92” firmasının müdiri ilə söhbət / Söhbəti yazdı: T.Məmməd // Sumqayıt. - 2002. - 4 may. - S.3.

III. SUMQAYITDA KLUB İŞİ

3.1.Kitablar

- 128. Mədəniyyət evləri, klublar** // Mədəniyyətin tərəqqi ünvanı – Sumqayıt. – Orxan NPM, 2009. – S. 30-79.

3.2.Dövri mətbuat

- 129. Sultan, Ceyran.** Mədəniyyətimizin ağsaqqalı / S. Ceyran // Sumqayıt. - 2011. - 25 iyun. - № 33. - S. 3. - Sumqayıt Şəhər Corat Mədəniyyət evinin rəhbəri, şəhər ağsaqqallar şurasının üzvü Zakir Balamiyev haqqında.
- 130. Gülahoğlu, İ.** Yorulmaz mədəniyyət işçisi: Corat qəsəbə Mədəniyyət evinin direktoru Zakir Balamiyev haqqında // Mədəniyyət. – 2011. – 24 iyun. – S. 15.
- 131. Rafiqızı, N.** Kənd klubu səhnəsindən böyük səhnəyə // Mədəniyyət. - 2006. -17 iyun. - S.9.
- 132. Məmiyev, M.** Saz məclisi, söz məclisi: Sumqayıt şəhər mədəniyyət evinin yay kino salonunda Göyçə aşıqlar ansamblının konserti // Sumqayıt. -1991. -3 avqust.
- 133. Allahverdiyev, Ç.** Pioner düşərgəsində konsert // Sos. Sumqayıtı. - 1989. - 13 iyul.
- 134. Persiyani, M.** Çıxış edir: “Buta” ansamblı //Sos. Sumqayıtı.- 1989.- 24 iyun. - Kimya-texnologiya texnikumunun nəzdindəki musiqi təmayüllü klubda təşkil edilmiş rəqs ansamblı haqqında.
- 135. Hüseynoğlu, Ə.** Çıxış edir: “Çəsmə” // Sos.Sumqayıtı. -1989. -16 may. - 5 nömrəli klubda yaradılmış eyniadlı folklor mahnı teatri haqqında.
- 136. Bayramova, C.** Təbrik edirik, Cəlilovlar //Sos. Sumqayıtı. -1988. - 2 fevral. - Cəlilovlar ailə ansamblının uğurları haqqında.
- 137. Əlibəyov, G.** Mədəni xidmət səfəri // Sos. Sumqayıtı. - 1987. - 29 avqust. - Sumqayıt şəhər “Veteran” klubu Azərbaycan dram dərnəyinin Quba rayonuna səfəri haqqında.

138. **Əsgərova, S.** Sumqayıtda ilk dəfə //Azərbaycan gəncləri. - 1987. -9 aprel. - Sumqayıtda ilk dəfə keçirilən şən və hazırcavablar klubları komandalarının yarıışı haqqında.
139. **Kərimov, Ç.** Cəlilovlar ailə ansambli // Sos. Sumqayıtı. - 1987. -3 yanvar. - Sumqayıtdakı şəhər mədəniyyət evinin “Töhfə” ansambli haqqında.
140. **Qurbanov, Ə.** Qırmızı bayraqlı mədəniyyət evi // Azərbaycan gəncləri. - 1986. – 11 oktyabr. - Sumqayıt şəhər mədəniyyət evi haqqında.
141. **Nəcəfova, İ.** İllüziyaçı: Gənc illüziyaçı, 4 nömrəli klubda sirk incəsənəti dərnəyinin rəhbər A. Qurbanov haqqında // Sos. Sumqayıtı.- 1986.- 15 mart.
142. **Bağirova, N.** “Töhfə”nin yeni töhfəsi // Sos.Sumqayıtı. - 1984. - 28 fevral. - Sumqayıtdakı 30 №-li məktəbdə yaradılmış eyniadlı klubun fəaliyyəti haqqında.
143. **Məmmədov, T.** “Sevinc” sevinc paylayır // Sos. Sumqayıtı. - 1984. - 17 yanvar. -Sumqayıtdakı 4 №-li məktəbdə fəaliyyət göstərən “Sevinc” istirahət klubunun fəaliyyəti haqqında.
144. **Təhməzova, Z.** Klub işçilərinin seminarı: Sumqayıt mədəniyyət evləri və klub işçilərinin qarşısında duran mühüm vəzifələrə həsr olunur //Sos. Sumqayıtı. - 1983. - 12 aprel.
145. **Qurbanov, Ə.** “İstirahət günü klubu” // Azərbaycan gəncləri. - 1983. - 12 mart. - Sumqayıtın 17-ci mikrorayonunda yaradılmış “İstirahət günü” klubunun fəaliyyəti haqqında.
146. **Məmməzadə, R.** Cəlilovların “Töhfə”si //Azərbaycan qadını. - 1982. - №11.- S.14-15. - Sumqayıtın Cəlilovlar ailə ansambli haqqında.
147. **Şahbazov, S.** Qırmızı bayraqlı mədəniyyət evi: “İnşaatçı” //Sos. Sumqayıtı. - 1979. - 22 sentyabr.
148. **Aliyev, Q.** Məktəblilərin qonağı. Sumqayıtdakı1 nömrəli klubun “Şəngülüm” kukla teatrı Puşkin rayon məktəblilərinin qonağı olmuşdur // Azərbaycan müəllimi. -1976. -9 iyul.

3.3. C.CABBARLI ADINA MƏDƏNİYYƏT EVİ

149. **Osmanqızı, O.** Əsgərlər qarşısında konsert : C.Cabbarlı adına mədəniyyət evinin özfəaliyyətçilərinin H. Z. Tağıyev qəsəbəsində yerləşən “N” hərbi hissəsindəki konserti haqqında // Sumqayıt. – 2009. – 4 fevral. – S. 6.
150. **Pure Riza B.** “Ovsun” mənim həyatımdır: C.Cabbarlı adına mədəniyyət evində fəaliyyət göstərən eyniadlı sirk illüziya teatrının bədii rəhbəri ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: C. Abdiyev //Sumqayıt. -1994. -16 iyul.
151. **Cəlilov, N., Kərimov, V.** Qayğılar, problemlər: Sumqayıtda fəaliyyət göstərən xalq teatrlarının qarşısında duran vəzifələr barədə S.Vurğun adına mədəniyyət sarayında və C.Cabbarlı adına mədəniyyət evində fəaliyyət göstərən xalq teatrlarının rejissorları ilə söhbət / Söhbəti yazdı: U. Məmmədova // Sos. Sumqayıtı. - 1988. - 19 yanvar.
152. **Allahverdiyev, N.** Müasirlik hissi ilə // Sos. Sumqayıtı. -1987. - 26 mart. - C.Cabbarlı adına mədəniyyət evinin xalq teatrı haqqında.
153. **Nəsirov, H.** Uğurlu tamaşa: C.Cabbarlı adına mədəniyyət evinin xalq teatrı səhnəsində N.Gəncəvinin “Niyə dirilmisən?” iki hissəli komediyasının tamaşası haqqında //Sos. Sumqayıtı.-1986. - 4 fevral.
154. **Qurbanov, Ə.** Xalq teatrı səhnəsində // Azərbaycan gəncləri. - 1985. - 10 dekabr. - Sumqayıt şəhər C. Cabbarlı adına mədəniyyət evində Azərbaycan xalq teatrının fəaliyyəti haqqında.
155. **Həsənov, H.** Mahnı yaşamağa və yaratmağa kömək edir: Sumqayıt şəhər metallurqların C.Cabbarlı adına mədəniyyət evində Böyük Vətən müharibəsində sovet xalqının tarixi qələbəsinin qarşdakı 40 illiyinə həsr edilmiş bədii özfəaliyyət kollektivləri baxış-müsahibəsinin keçirilməsi haqqında //Sos. Sumqayıtı. - 1984. - 19 may.
156. **Əlibəyov, G.** Yataqxanada konsert: C.Cabbarlı adına mədəniyyət evinin Azərbaycan xalq çalğı alətləri ansamblının metallurqların 2 №-li fəhlə yataqxanasında çıxışı //Sos. Sumqayıt. - 1983. - 24 noyabr.

157. **Qurbanov, Ə.** Maraqlı tamaşalar: Sumqayıtdakı metallurqların C.Cabbarlı adına mədəniyyət evi Azərbaycan xalq teatrı üzvlərinin hazırladıqları yeni tamaşalar haqqında //Azərbaycan gəncləri.-1982. - 17 iyul.
158. **Qasimov, İ.** “Beş manatlıq gəlin”: Sumqayıt şəhər C. Cabbarlı adına mədəniyyət evi nəzdindəki metallurqların xalq teatrında M. S. Ordubadi və S. Rüstəmovun “Beş manatlıq gəlin” əsərinin tamaşası haqqında // Sos. Sumqayıtı. - 1982. -27 mart.
159. **Hüseynoglu, Ə.** Sumqayıt xəbərləri :“Oktyabr” və C.Cabbarlı adına mədəniyyət evlərində keçirilən tədbirlər //Azərbaycan gəncləri. - 1978. - 7 dekabr.
160. **Məlikova, S.** Fəhlə klubunda beynəlmiləl tərbiyə //Azərbaycan gəncləri. -1976. - 11 noyabr. - Sumqayıt metallurqların C.Cabbarlı adına mədəniyyət evində keçirilən tədbirlər haqqında.

3.4 "DOSTLUQ" MƏDƏNİYYƏT EVİNİN

161. **Hümbət qızı, Nərgiz.** "Xəzri" Türkiyədən qayıdıb / N. Hümbət qızı // Sumqayıt. - 2009. - 8 avqust. - № 46. - S. 4. - Sumqayıt şəhəri "Dostluq" mədəniyyət evinin "Xəzri" xalq mahnı və rəqs ansamblının qastrol səfəri haqqında.
162. **Sultanova, C.** “Cənnətin qəbzini” istədin, cavabı nə oldu?// Sumqayıt. - 2006. - 18 oktyabr. - S.8.
163. **Salmanov, R.** “Cənnətin qəbzi”ni soruşanın 50 yaşı tamam olur: // Xalq qəzeti. – 2006. – 14 oktyabr. – S.7. - Sumqayıt şəhər “Dostluq” klubunun müdiri, istedadlı aktyor Aslan Fətullayevin fəaliyyəti haqqında.
164. **Qurbanov, Ə.** Aslan belə aslandır // Mədəniyyət. -1999.- dekabr. - S. 5. - Sumqayıt şəhər “Dostluq” mədəniyyət evinin direktoru Aslan Fətullayev haqqında.
165. **Qurbanov, Ə.** Klub işinin vurğunu // Sumqayıt. - 1992. - 15 avqust. -“Dostluq” klubunun direktoru Aslan Fətullayev haqqında.
166. **Mirzəyev, P.** Nəğmə soraqlı ünvan // Sos. Sumqayıtı. - 1989. - 1 avqust. - Sumqayıt şəhər “Dostluq” klubunun fəaliyyəti haqqında.

167. **Asiman, A.** Uğur olsun, Hafız! // Sos.Sumqayıtı. - 1989. -16 may. "Dostluq klubunun sirk ustası H.Qazaxlı haqqında.
168. **Hüseynoğlu, Ə.** "Dostluğa" gəlsəniz //Azərbaycan gəncləri. - 1985. - 17 dekabr. - Sumqayıtdakı "Dostluq" klubunun fəaliyyəti haqqında.
169. **Qurbanov, Ə.** "Dostluq" klubuna gəlsəniz... // Sos. Sumqayıtı. - 1985.- 5 dekabr. - Sumqayıt şəhərindəki eyniadlı klubun fəaliyyəti haqqında.

3.5 "GƏNCLİK" KLUBU

170. **Əsgərova, S.** "Məngülüm" kukla teatridir // Sumqayıt. - 1993.- 3 iyun. - "Gənclik" klubu nəzdində fəaliyyət göstərən xalq kukla teatrının fəaliyyəti haqqında.
171. **Bayramova, S., Paşayev, Ə.** "Karvan" səfərdən qayıdıb // Sos.Sumqayıtı. -1989. - 29 aprel. -"Gənclik" klubunun "Karvan" folklor ansambli Ludviqshafen şəhərində.
172. **"Karvan" AFR-də:** Sumqayıtdakı Gənclik klubunun "Karvan" folklor ansambli AFR-də // Azərbaycan gəncləri. -1989. - 22 aprel.
173. **Təhməzova, Z.** "Gözəllik ondur...": "Gənclik" klubu biçib-tikmə dərnəyinin rəhbəri Sədayə Cəlilovaya həsr olunmuş "Gözəllik ondur, doqquzu dondur" mövzu axşamı haqqında //Sos. Sumqayıtı. -1989.- 15 iyun.
174. **İsmayılova, Z.** "Çəşmə" folklor ansambli // Sos.Sumqayıtı. -1987. - 1 oktyabr. - "Gənclik" klubunda təşkil edilmiş eyniadlı ansamblın yaradılması və fəaliyyəti haqqında.
175. **Babayeva, N.** Sənət, peşə yollarında // Azərbaycan gəncləri. -1987. - 4 aprel. - Sumqayıtdakı "Gənclik" klubu nəzdindəki biçmə və tikmə dərnəyinin rəhbəri S.Cəlilovanın əmək fəaliyyətinin 30 illiyi haqqında.
176. **Orucova, H.** "Gül, sevin, gül" //Azərbaycan gəncləri. - 1985. -1 oktyabr. - Sumqayıtdakı "Gənclik"klubunun nəzdində fəaliyyət göstərən eyni adlı miniatur teatrının çıxışları haqqında.

177. **Səhnə istedadları sevir:** Sumqayıt şəhərindəki “Gənclik” klubunun fəaliyyəti haqqında // Mədəni-maarif işi. - 1984.- №4. - S.10-11.
178. **Abdiyev, C.** Qastroldan qayıtmışlar. Sumqayıt şəhər mədəniyyət şöbəsinin “Gənclik” klubu”haqqında //Sos. Sumqayıtı. - 1978. - 14 dekabr.
179. **Qurbanov, Ə.** “Qönçə” rəqs kollektividir // Sos. Sumqayıtı. - 1985. -6 avqust. - Sumqayıtdakı “Gənclik” klubunun “Qönçə” rəqs kollektivinin çıxışları haqqında.
180. **Cəlilov, T.**Çıxış edir: “Qönçə” // Sos. Sumqayıtı. -1984. - 4 sentyabr. - Şəhər “Gənclik” klubunda fəaliyyət göstərən “Qönçə” ansamblının çıxışları haqqında.

3.6. MƏDƏNİYYƏT SARAYLARI

181. **Ədəbi kompozisiya nümayiş olundu:** S. Vurğun adına mədəniyyət sarayında 20 Yanvar faciəsinin iyirminci ildönümünə həsr olunmuş tədbir haqqında // Sumqayıt. – 2012. – 20 yanvar. – S.1.
182. **Əhmədova, Nərgiz.** Hesabat konsertinə start verildi : Mədəniyyət evləri və klublarının bədii özfəaliyyət kollektivlərinin hesabat konserti haqqında // Sumqayıt. – 2010. – 24 aprel. – S. 6.
183. **Rəşidova, E.** Ədəbi-bədii kompozisiya: Şəhər mədəniyyət evinin kollektivi C. Cabbarlının anadan olmasının 111 illiyi münasibətilə “Sən bir sönməz ulduzsan ki,” adlı ədəbi-bədii tədbir keçirmişdir // Sumqayıt. – 2010. – 6 mart. – S. 7.
184. **Hacıyeva, T.** Faciə anılır: Xocalı faciəsinin 18-ci ildönümü ilə əlaqədar olaraq Şəhər Mədəniyyət Evinin hazırladığı “Xocalı fəryadı” və “Xocalı harayı” adlı tədbir haqqında // Sumqayıt. – 2010. – 27 fevral. – S. 4.
185. **Sultanova, C.** Rəqs müsabiqəsinin yekun konserti : “28 May” mədəniyyət evində keçirilən I rəqs müsabiqəsi qaliblərinin yekun konserti haqqında // Sumqayıt. – 2009. – 6 iyun. – S. 2.
186. **Aslanova, K.** “Çiçək” uşaqların qonağı olmuşdur : “Çiçək” kukla teatrının kollektivinin 11 saylı məktəbdə nümayiş etdirdiyi “Qırmızı papaq” tamaşası haqqında // Sumqayıt. – 2009. – 18 mart. – S. 8.

187. **“Yeddi məhbusə haqqında” əsəri Sumqayıt səhnəsində:**
“Kimyaçı” mədəniyyət sarayında yazıçı-dramaturq Əli Əmirlinin
eyniadlı əsərinin tamaşası haqqında // Sumqayıt. – 2008. – 29
noyabr. – S. 2.
188. **Maraqlı tədbir:** Şəhər Mədəniyyət Evində vətənpərvərliklə bağlı
keçirilən tədbir haqqında // Sumqayıt. – 2008. – 22 noyabr. – S. 2.
189. **Belarus Mədəniyyət Günlərinin iştirakçıları Sumqayıtda:**
“Kimyaçı” mədəniyyət sarayında Belarus mədəniyyət və incəsənət
işçilərinin konserti haqqında // Sumqayıt. – 2008. – 25 oktyabr. – S.
2.
190. **Məmməd, T.** Ukraynanın incəsənət ustaları Sumqayıtda: Ü.
Hacıbəyov adına Mədəniyyət sarayında Ukrayna incəsənət
ustalarının konsert proqramı haqqında // Sumqayıt. – 2008. – 5 iyul.
– S. 3.
191. **Aslanova, K.** “Çiçəyin” bayram hədiyyəsi: Şəhər Mədəniyyət
evinin “Çiçək” kukla teatrı N. Nərimanov adına mədəniyyət evində
“Güc birlikdədir” adlı tamaşanın göstərilməsi haqqında // Sumqayıt.
– 2008. – 7 iyun. – S. 4.
192. **Kukla teatrının uğuru:** Şəhər Mədəniyyət evinin “Göyərçin”
studiyasının “Çiçək” Kukla Teatrının fəaliyyəti və qazandığı
uğurlar haqqında // Sumqayıt. – 2008. – 7 may. – S. 8.
193. **Quliyev, S.** Erməni vandalizmi fotolarda və səhnələrdə : S.Vurğun
adına kimyaçıların mədəniyyət sarayında nümayiş etdirilən H.
Cəbrayilovun “Xəcalət” tamaşası və təşkil olunan “Erməni
vandalizmi fotolarda” adlı sərgisi haqqında // Sumqayıt. – 2008. – 2
aprel. – S. 3.
194. **Aslanova, K.** Bayramlar ərəfəsində: Şəhər Mədəniyyət evinin təşkil
etdiyi əmək və müharibə veteranlarından ibarət olan “Veteranlar”
beynəlmiləl xalq xor kollektivinin qadın üzvləri üçün olan tədbir
haqqında // Sumqayıt. – 2008. – 8 mart. – S. 4.
195. **Yubiley tədbirləri:** S. Vurğun adına mədəniyyət sarayında dünya
şöhrətli Azərbaycan bəstəkarı Qara Qarayevin 90 illik yubileyi ilə
əlaqədar keçirilən tədbir haqqında // Sumqayıt. – 2008. – 23 fevral.
– S. 1.

196. **Ağayeva, D.** Sumqayıtda qanunsuz tikililər sökülür: Səməd Vurğun adına mədəniyyət sarayı və Kimyaçılar sarayında aparılan təmir işləri haqqında Fikrət Sadiqovun dedikləri // Azad Azərbaycan. – 2003. – 2 iyul. – S.3.
197. **Muğanlı, Q.** Süküt bunu sındırıldı: “Azərkimya” Dövlət Şirkətinin S.Vurğun adına sarayda və Kimyaçılar sarayında apardığı təmir işləri və bununla bağlı keçirilən mətbuat konfransı haqqında // Sumqayıt. – 2003. – 26 aprel.
198. **Sadiqov, F.** Bir sarayın taleyi: “Azərkimya” DŞ-nin balansında olan S.Vurğun adına mədəniyyət evində və Ü. Hacıbəyov adına Kimyaçılar sarayında aparılan təmir işləri barədə şirkətin prezidenti ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: İsmayılqızı H. // Azad Azərbaycan. - 2003. - 22 aprel. - S.3.
199. **Orxan, R.** Mədəniyyət sarayı təmir olunur // Respublika. - 2003. - 12 aprel. - S.7. - Sumqayıtdakı S.Vurğun adına Mədəniyyət sarayında gedən təmir işləri haqqında.
200. **Məmmədova, H.** Aşıq Pəri məclisi Sumqayıtda // Sumqayıt. - 1991. - 6 iyun. - “Kimyaçı” mədəniyyət sarayında Aşıq Pəri məclisinin üzvləri ilə tamaşaçıların görüşü haqqında.
201. **Muğanlı, Q.** Bir dəfə yüksələn bayraq bir daha enməz // Sumqayıt. - 1991. - 30 may. - “Kimyaçı” mədəniyyət sarayında Azərbaycanın Milli Dirçəliş gününə həsr edilmiş teatrlaşdırılmış ədəbi-bədii gecə haqqında.
202. **Əliyeva, S.** “Ruh səndə, güc səndə, inam səndədir” // Sumqayıt. - 1991. - 30 may. - Kimyaçıların S.Vurğun adına mədəniyyət sarayında Azərbaycan Demokratik Respublikasının ildönümünə həsr edilmiş “Muğam günü” müsabiqəsi haqqında.
203. **Ədəbi-bədii gecə:** S.Vurğun adına mədəniyyət sarayında dahi Azərbaycan şairi N.Gəncəvinin anadan olmasının 850 illiyinə həsr olunmuş gecə haqqında // Sumqayıt. - 1991. - 27 aprel.
204. **Şəfiyev, A.** Yaradıcılıq axtarışlarında: “Kimyaçı” mədəniyyət sarayının direktoru ilə mədəniyyət ocağının fəaliyyəti haqqında söhbət / Söhbəti yazdı: M.Şahbazov // Sos. Sumqayıtı. - 1990. - 31 iyul.

205. **Əmiraslanov, A.** Klubun növbəti məşğələsi // Sos. Sumqayıtı. - 1987. - 10 dekabr. - “Kimyaçı” mədəniyyət sarayında fəaliyyət göstərən “Musiqi həvəskarları” klubunun fəaliyyəti haqqında.
206. **Salmanov, S.** Tamaşaçılarla sıx əlaqədə // Sos. Sumqayıtı. - 1987. - 26 mart. - S.Vurğun adına mədəniyyət sarayında fəaliyyət göstərən xalq teatri haqqında.
207. **Həsənov, S.** Gənclərin mənəvi tərbiyəsində əsas amillər // Mədəni-maarif. - 1987. - №2. - S. 35-36. - Sumqayıt şəhər S.Vurğun adına mədəniyyət sarayında təşkil edilmiş gənclik mədəniyyət mərkəzinin fəaliyyəti haqqında.
208. **Xasıyev, M.** Musiqi həvəskarları klubu // Sos. Sumqayıtı. - 1987. - 29 yanvar. - “Kimyaçı” mədəniyyət sarayında yaradılmış eyniadlı klub haqqında.
209. **Babayev, N.** “Unutmaz bu oba, bu mahal məni” // Sos. Sumqayıtı. - 1986. - 30 sentyabr. - S.Vurğun adına mədəniyyət sarayında şairin anadan olmasının 80 illiyinə həsr olunmuş eyniadlı gecə haqqında.
210. **Orucov, Q.** Uğurlu yolda: S.Vurğun adına mədəniyyət sarayında fəaliyyət göstərən “Sərənc” xalq çalğı alətləri ansamblının rəhbəri, gənc müğənni Ədalət Quliyev haqqında //Sos. Sumqayıtı. -1986. - 6 may.
211. **Əvəzoğlu, İ.** Poeziya, nəğmə, rəqs: S.Vurğun adına mədəniyyət sarayında B.Vahabzadənin “Muğam” poeması əsasında keçirilən “Muğam və mahnı” ədəbi-bədii gecəsi haqqında //Sos. Sumqayıtı. - 1982. – 20 aprel.
212. **Rəhimxanov, Ə.** Kimyaçıların xalq teatrında // Sos. Sumqayıtı. - 1979. - 2 oktyabr.
213. **Təhməzova, Z.** Qırmızı bayraqlı saray //Sos. Sumqayıtı. -1976. - 19 iyun. - Kimyaçıların S.Vurğun adına Mərkəzi mədəniyyət sarayı haqqında.

3.7. N. NƏRİMANOV ADINA MƏDƏNİYYƏT EVİ

214. **Şəfiyev, S.** Kütləvi incəsənət tədbirləri : N. Nərimanov adına mədəniyyət evində keçirilən tədbirlər haqqında // Sumqayıt. – 2012. – 15 sentyabr. – S. 1.
215. **Lazımov F.** Ümummilli liderin xatirəsi yad edilmişdir: N. Nərimanov adına mədəniyyət evində ulu öndərin əziz xatirəsinə həsr olunmuş “Xilaskarımız” adlı anım kompozisiyası keçirilmişdir // Sumqayıt. - 2011. – 17 dekabr . - S. 4.
216. **Lazımov F.** Əsgərlər üçün konsert: N. Nərimanov adına mədəniyyət evinin kollektivinin “N” saylı hərbi hissədə verdiyi konsert haqqında // Sumqayıt. - 2011. – 1 oktyabr . - S. 4.
217. **Lazımov F.** Aşıq musiqi gecəsi : N. Nərimanov adına mədəniyyət evində müstəqilliyimizin 20 illiyinə həsr olunmuş “Saz götürüb bu meydana gəlmişəm” adlı aşıq musiqisi gecəsi keçirilmişdir // Sumqayıt. - 2011. – 14 may . - S. 4.
218. **Lazımov F.** “Rəqs bir aləmdir” : N. Nərimanov adına mədəniyyət evinin “Dəcəllər” rəqs qrupunun Beynəlxalq Rəqs günü münasibəti ilə keçirdiyi tədbir haqqında //Sumqayıt. - 2011. – 11 may . - S. 6.
219. **Lazımov F.** “Ritim bir dünyadır”: N. Nərimanov adına mədəniyyət evinin “Rövşən” ritim qrupunun solo konserti keçirilmişdir // Sumqayıt. - 2011. – 30 aprel . - S. 4.
220. **Lazımov F.** “Yurdumuzun göz dağı” : N. Nərimanov adına mədəniyyət evində Xocalı soyqırımına həsr olunmuş ədəbi-bədii kompozisiya haqqında //Sumqayıt. - 2011. – 26 fevral . - S. 5.
221. **“İstiqlal günəşimiz”** : N. Nərimanov adına mədəniyyət evində 28 May Respublika gününə həsr edilmiş “İstiqlal günəşimiz” adlı konsert proqramı keçirilmişdir // Sumqayıt. – 2010. – 2 iyun. – S. 4.
222. **Lazımov F.** “Saz-söz dünyamız etibarlı əllərdə” : N. Nərimanov adına mədəniyyət evində “Saz-söz dünyamız etibarlı əllərdə” adlı tədbir keçirilmişdir //Sumqayıt. - 2010. – 22 may. - S. 6.
223. **Veteranlarla görüş:** N. Nərimanov adına mədəniyyət evində Böyük Vətən Müharibəsinin 65 illiyi münasibətilə müharibə

İştirakçıları ilə görüş keçirilmişdir // Sumqayıt. – 2010. – 12 may. – S. 4.

224. **Lazımov F.** İşıqlı sabaha aparan yollar: Fevralın 2-də N. Nərimanov adına mədəniyyət evində Gənclər günü ilə əlaqədar “İşıqlı sabaha aparan yollar” adlı keçirilən tədbir haqqında //Sumqayıt. - 2010. – 6 fevralr. - S. 2.
225. **Lazımov F.** Əsgər və zabitlər qarşısında konsert : N. Nərimanov adına mədəniyyət evinin kollektivi Hərbi Hospitalda keçirdiyi maraqlı konsert proqramı haqqında //Sumqayıt. - 2010. – 6 fevralr. - S. 4.
226. **Sultanova, C.** Çal-çağırılı ünvan: N. Nərimanov adına mədəniyyət evinin fəaliyyəti və qazandığı uğurlar haqqında // Sumqayıt. – 2009. – 13 iyun. – S. 4.
227. **Lazımov, F.** Silsilə tədbirlər : N. Nərimanov adına mədəniyyət evində “Uşaq ili” ilə əlaqədar olaraq həyata keçirilən bir sıra tədbirlər haqqında // Sumqayıt. – 2009. – 23 may. – S. 2.
228. **Lazımov, F.** Maraqlı tədbirlər : N. Nərimanov adına mədəniyyət evində H. Əliyevin anadan olmasının 86-cı ildönümü ilə əlaqədar “Heydər Əliyev mədəniyyətimizin hamisidir” mövzusunda keçirilən tədbir haqqında // Sumqayıt. – 2009. – 13 may. – S. 6.
229. **Lazımov, F.** Şairlərlə görüş: N. Nərimanov adına mədəniyyət evində şairlərlə Sumqayıt şəhərinin 60 illiyinə həsr edilmiş “Səhrada bitən çiçək” adlı keçirilən görüş haqqında // Sumqayıt. – 2009. – 25 may. – S. 3.
230. **Xoş gəlmisən, Təzə il! :** N. Nərimanov adına mədəniyyət evində keçirilən Yeni il şənlikləri haqqında // Sumqayıt. – 2009. – 7 yanvar. – S. 3.
231. **Lazımov, F.** Fəxr edirəm ki...: N. Nərimanov adına mədəniyyət evinin işi haqqında //Sumqayıt. -2008.- 31 dekabr.-s.6.
232. **Tofiq, M.** “Mən bir susmaz duyğuyam ki... //Sumqayıt.-2008.-27 dekabr.-S.6. - N.Nərimanov adına mədəniyyət evində M. Müşfiqin 100 illik yubileyi münasibətilə keçirilən tədbir haqqında.

- 233. Məmmədova, Z.** Bədii özfaiyyətlərin konserti: N. Nərimanov adına mədəniyyət evinin bədii özfaiyyət kollektivinin Nəsimi adına mədəniyyət və istirahət parkında keçirdikləri konsert haqqında // Sumqayıt. – 2008. – 14 iyun. – S. 6.
- 234. Mahmudzadə, S.** Uğurlarımız çoxdur: N.Nərimanov adına Sumqayıt mədəniyyət evinin direktoru Telman Lazımovla müsahibə // Mədəni-Maarif. - 2007.- № 12 (dekabr). - S.39.
- 235. Məsməliyeva, A.** Xatirə gecəsi: N.Nərimanov adına mədəniyyət evində şair Hafiz Baxışın anadan olmasının 60 illiyi münasibətilə keçirilmiş xatirə gecəsi haqqında // Sumqayıt. – 1992. – 24 sentyabr.
- 236. Dadaşova, M.** Xalq artisti ilə görüş // Sos. Sumqayıt. - 1988. - 30 yanvar. - N. Nərimanov adına mədəniyyət evində Azərbaycan SSR xalq artisti R.Balayevlə keçirilmiş görüş haqqında.
- 237. Naqdiyeva, S.** “Arzu” səhnədədir // Sos. Sumqayıt. - 1987. - 17 yanvar. -N. Nərimanov adına mədəniyyət evinin “Arzu” bədii təşviqat briqadası haqqında.
- 238. Qurbanov, Ə.** “Pöhrə” laureatdır: Sumqayıt şəhər N. Nərimanov adına mədəniyyət evində fəaliyyət göstərən uşaqların “Pöhrə” aşıqlar ansamblı haqqında //Azərbaycan pioneri. -1985. -27 noyabr.
- 239. Vəliyev, R.** Sədinin saz dünyası // Azərbaycan gəncləri. - 1984. -17 mart. - Sumqayıt şəhərindəki N.Nərimanov adına mədəniyyət evinin aşıqlar ansamblının bədii rəhbəri haqqında.
- 240. Məmmədov, M.** Aşıq Nəriman: Sumqayıt şəhərindəki N.Nərimanov adına mədəniyyət evinin aşıqlar ansamblının üzvü Nəriman Abbasov haqqında // Sos.Sumqayıt. - 1984. - 13 mart.

3.8 “OKTYABR” (28 MAY) MƏDƏNİYYƏT EVİ

- 241. İbrahimova, S.** “Əl-ələ ver...”: Azərbaycan Demokratik Respublikasının yaranmasının 73-cü ildönümü münasibətilə və “Tənqid-təbliğ” gənclər xalq teatrının hazırladığı “Əl-ələ ver, oyan, oyan Azərbaycan!” adlı musiqili- ədəbi kompozisiya haqqında // Sumqayıt. - 1991. - 30 may.

242. **Qurbanov, Ə.** Hesabat konserti: Sumqayıtdakı “Oktyabr” mədəniyyət evində fəaliyyət göstərən bədii özfəaliyyət kollektivlərinin çıxışları haqqında // Azərbaycan gəncləri. - 1985. -24 dekabr.
243. **Qurbanov, Ə.** Belə bir kollektiv var: “Oktyabr” mədəniyyət evində fəaliyyət göstərən Gənclər xalq teatrının çıxışları haqqında // Sos. Sumqayıt. -1984. - 4 sentyabr. -Şəhər “Gənclik” klubunda fəaliyyət göstərən “Qönçə” ansamblının çıxışları haqqında.
244. **Qurbanov, Ə.** Təbrik edirik, “Çal, oyna!” Sumqayıtdakı “Oktyabr” mədəniyyət evi nəzdində fəaliyyət göstərən eyni adlı gənclər diskoklubunun yaradıcılıq qələbəsi haqqında // Sos. Sumqayıt. -1984.- 3 mart.

IV. SUMQAYITDA PARK İŞİ

245. **Sumqayıtlılara daha bir hədiyyə** // Sumqayıt. - 2013. - 28 dekabr. - № 63/64. - S. 4. - Heydər Əliyev adına parkın ikinci hissəsinin istifadəyə verilməsi haqqında.
246. **Qafaroğlu, Sübhan.** Yenidənqurmanın ünvanı: Dənizkənarı park / S. Qafaroğlu // Sumqayıt. - 2013. - 8 iyun. - № 30. - S. 3. - Sumqayıt şəhərində Nəsimi **park**ında görülən yenidənqurma və abadlıq işləri haqqında.
247. **"Bələdiyyə parkı"çal-çağırılı günlərini yaşayır :** Sumqayıt şəhər “Bələdiyyə parkı”nda keçirilən konsert haqqında // Sumqayıt. – 2012. – 13 oktyabr. – S. 3.
248. **"Bələdiyyə parkı" istifadəyə verildi** // Sumqayıt. - 2012. - 29 sentyabr. - № 46. - S. 5. - Sumqayıtda yeni park istifadəyə verildi.
249. **Məlikov, Qüdrət.** Qürur gətirən hadisə : Sumqayıtda Dövlət Bayrağı dalğalandı / Q. Məlikov // Sumqayıt. - 2012. - 22 sentyabr. - № 44. - S. 1. - Sumqayıtda Bayraq meydanının açılışı haqqında.
250. **Nəcəfxanlı, Əli.** Sumqayıtda yeni ünvan : Bayraq Meydanı / Ə. Nəcəfxanlı // Xalq qəzeti. – 2012. – 20 sentyabr. - № 210. – S. 7.
251. **Muğanlı, Q.** Sumqayıt – geniş quruculuq meydanı : Sumqayıtda park işi haqqında // Sumqayıt. – 2012. – 1 sentyabr. – S. 5.

- 252. Parkın bir hissəsi istifadəyə verildi :** Sumqayıtda Heydər Əliyevin adını daşıyan parkda yenidən qurma işləri haqqında // Sumqayıt. – 2012. – 11 avqust. – S. 1.
- 253. Zərbəliyev, Ceyhun.** Sumqayıtlıların sevimli bulvarı əsrarəngiz istirahət məkanına çevrilir : Nəsimi adına Mədəniyyət və İstirahət parkında möhtəşəm layihələr icra olunacaq / C. Zərbəliyev // Mədəniyyət. – 2012. – 29 iyun. - № 46. – S. 9.
- 254. Qafaroğlu, Sübhan.** Parkda yenidənqurma və abadlıq işləri geniş vüsət alıb / S. Qafaroğlu // Sumqayıt. - 2011. - 23 iyul. - № 38. - S. 3. - Sumqayıtda dahi şairimiz Nəsiminin adını daşıyan park haqqında.
- 255. Quliyev, Sübhan.** Dənizkənarı park istirahət-əyləncə mərkəzinə çevrilir / S. Quliyev // Sumqayıt. - 2010. - 13 noyabr. - № 56-57. - S. 6. - Sumqayıt şəhər Nəsimi Adına Mədəniyyət və İstirahət Parkı haqqında.
- 256. Sultanova, C.** “Heydər parkı”nda sevinc dolu günlər : Sumqayıtlıların “Heydər parkı”nda keçirdikləri xoş istirahət və dincəlmələri haqqında // Sumqayıt. – 2009. – 20 iyun. – S. 3.
- 257. Musiqili fəvvarə:** “Heydər Parkı”nda inşa edilən musiqili fəvvarə haqqında // Sumqayıt. – 2008. – 18 oktyabr. – S. 3.
- 258. Azərbaycan prezidenti Sumqayıtda yenidən qurulmuş mədəniyyət və istirahət parkında olmuşdur** // Xalq qəzeti.- 2008.-29 avqust.-S.3.
- 259. Sumqayıt gözəl və müasir sənaye şəhərinə çevriləcəkdir:** Azərbaycan prezidenti Sumqayıta səfəri zamanı şəhərdə yenidən qurulmuş mədəniyyət və istirahət parkında olmuşdur //Azərbaycan. - 2008. -29 avqust. - S.2.
- 260. Qafaroğlu S.** “Göyərçin”in çal-çağırılı günləri: Nəsimi adına Mədəniyyət və İstirahət Parkının “Göyərçin” abidəsinin təmərdən sonrakı açılış tədbiri haqqında // Sumqayıt. – 2008. – 23 avqust. – S. 2.
- 261. Nəcəfxanlı, Ə.** Sumqayıtın “yaşıl ada”sında //Xalq qəzeti.-2008.- 18 iyul.-S.4 - Sumqayıtın dənizkənarı parkı haqqında.

262. **“Göyərçin” meydanı əsaslı təmirdən sonra:** Nəsimi adına mədəniyyət və istirahət parkında aparılan təmir və yenidənqurma işləri haqqında // Sumqayıt. – 2008. – 16 iyul. – S. 1.
263. **Allahverdiyev, G.** Şənlik dolu günlər başladı: Nəsimi adına mədəniyyət və istirahət parkının direktoru ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: Məmmədov T. //Sumqayıt.-2008.-7 iyun.-S.2.
264. **Qafaroğlu, S.** Dənizkənarı Park əsil inşaat meydanını xatırladır: Dənizkənarı Parkda görülən yenidənqurma və abadlıq işləri haqqında // Sumqayıt. – 2008. – 7 may. – S. 8.
265. **Muğanlı, Q.** “Ekopark” layihəsi təqdim olunur // Sumqayıt.-2006.- 7 iyun. - S.2. - Sumqayıtda yeni salınan park haqqında.
266. **Hacıyev, İ.** Asudə vaxtın səmərəliliyi naminə //Mədəni-maarif.- 2005.- №8.- S.21-22. - Sumqayıt şəhər Nəsimi adına mədəniyyət və istirahət parkı haqqında.
267. **Qüdrət, M.** Daha bir istirahət zonası //Sumqayıt.-1998.-13 iyun.- S.2. -Sumqayıt şəhərində inşasına başlanılan "Azərbaycan Xalq Cümhuriyyətinin 80 illiyi adına" park haqqında.
268. **Kərəmov, Z.** Sahibsizlik nümunəsi:Nəsimi adına mədəniyyət və istirahət parkı xüsusi qayğıya möhtacdır // Sumqayıt.-1994.- 6 avqust.
269. **Zülfüqarov, M.** Bir sərəncamın şərh: Şəhər mədəniyyət və istirahət parkını sumqayıtlıların mədəni istirahət və sağlamlıq müəssisəsi, asudə vaxtının təşkili mərkəzi kimi qoruyub saxlamaq, inkişaf etdirmək, yenidən qurmaq və genişləndirmək, parkın təbii və maddi imkanlarından məqsədyönlü istifadə etmək üçün Sumqayıt Şəhər İcra hakimiyyətinin başçısı Y. Sevdimaliyev sərəncam imzalamış-dır //Sumqayıt.-1993.-7 yanvar.
270. **Ələkbərov, H.** Parkın təbəssümlü günləri:Nəsimi adına şəhər mədəniyyət və istirahət parkının yay tədbirləri barədə parkın direktoru ilə söhbət /Ə. Qurbanov//Sos. Sumqayıtı.1990.-22 may.
271. **Təhməzova, Z.** “Nəğməli Sumqayıt” gələn yayadək //Sos. Sumqayıtı. -1989. -9 sentyabr. - Sumqayıt Şəhər Komsomol Komitəsi ilə Nəsimi adına mədəniyyət və istirahət parkının birgə keçirdikləri eyniadlı yay festivalı haqqında.

- 272. Dəmirov, İ.** Parkda sağlamlıq və idman günü:Nəsimi adına mədəniyyət və istirahət parkında sağlamlıq mövzusunda tədbir //Sos. Sumqayıt. -1989. -15 avqust.
- 273. Şirinov, V.** 40 il səhnədə:Nəsimi adına şəhər mədəniyyət və istirahət parkında şəhərin bədii özfəaliyyət veteranı Dilarə Əliyevanın yaradıcılığına həsr edilmiş “Nəğməli Sumqayıt” adlı görüş-konsert haqqında //Sos. Sumqayıt. -1989.- 8 avqust.
- 274. Ələkbərov, H.** İstirahət parkında istirahət günü:Parkda istirahətin təşkili ilə əlaqədar görülmən işlər barədə parkın direktoru ilə müsahibə /Müsahibəni apardı: H.Həsənov //Sos. Sumqayıt.- 1989.-27 iyun.
- 275. Nəğməli, əyləncəli saatlar:** Şəhər mədəniyyət və istirahət parkının fəaliyyəti haqqında //Sos. Symqayıt. -1989.-11 may.
- 276. Təhməzova, Z.** Park və yeni təsərrüfatçılıq //Sos. Sumqayıt. -1989. -1 aprel.
- 277. Qurbanov, Ə.** Şairin xatirə gecəsi //Sos. Sumqayıt. -1988. - 2 avqust. - Nəsimi adına mədəniyyət və istirahət parkında keçirilən V. İbrahim xatirə gecəsi haqqında.
- 278. Məmiyev, M.** “Yarımçıq qalmış ömür: Mədəniyyət və istirahət parkında M.Müşfiqin 80 illiyinə həsr edilmiş eyniadlı ədəbi-bədii gecə haqqında //Sos. Sumqayıt. -1988. -21 iyul.
- 279. Zeynalov, M.** Nəğmə ilə keçən bir gün: 9 May qələbə günü münasibətilə Nəsimi adına mədəniyyət və istirahət parkında mədəniyyət-idman kompleksinin təşkil etdiyi tədbir haqqında //Sos. Sumqayıt.-1988.-7 iyun.
- 280. Təhməzova, Z.** Hamı qayğı göstərməlidir:Nəsimi adına mədəniyyət və istirahət parkında “Parkı necə görmək istərdiniz”? mövzusunda keçirilən diskussiya haqqında // Sos. Sumqayıt. -1987. -9 iyul.
- 281. Cümənova, R.** Nəsimi şeiri səslənirdi:Sumqayıt şəhər mədəniyyət və istirahət parkında Azərbaycan şairi Nəsiminin şeirlərinin ən yaxşı ifaçılarının müsabiqəsi haqqında //Azərbaycan gəncləri.-1987. -14 may.

- 282. Orucova, H.** Ədəbi-bədii gecə: Nəsimi adına mədəniyyət və istirahət parkında Nizami Gəncəvinin anadan olmasının 845 illiyinə həsr edilmiş "Gənclikdən gözəl şey bir əfsanədir" adlı ədəbi-bədii gecə haqqında // Sos. Sumqayıt. -1986. - 14 oktyabr.
- 283. Qurbanov, Ə.** Park mövsümü açır...: Şəhər mədəniyyət və istirahət parkında ənənəvi yaz-yay mövsümünün başlanması və görülmək tədbirlər haqqında // Azərbaycan gəncləri. -1986. - 4 may.
- 284. Qurbanov, A.** Nəğməli, təbəssümlü park: Şəhər mədəniyyət və istirahət parkında keçirilən tədbirlər haqqında // Azərbaycan gəncləri. -1981. -11 avqust.

V. SUMQAYITDA KITABXANA İŞİ

- 285. Həsənova, Elza.** Uşaq kitabının bayram sərgisi / E. Həsənova // Sumqayıt. - 2014. - 5 aprel. - № 15. - S. 4. - Sumqayıt Şəhər Mərkəzi Uşaq Kitabxanası aprelin 2-də şəhərin 17 sayılı "Ayla" uşaq bağçasında Beynəlxalq Uşaq Kitabı Gününə həsr olunmuş "Uşaq kitabının bayram sərgisi" adlı səhərcik keçirmişdir.
- 286. Əhmədova, Yeganə.** Azərbaycan ədəbiyyatının virtual kitabxanasının əhəmiyyəti nədir? / Y. Əhmədova // 168 saat. - 2014. - 12 mart. - № 5. - S. 7.
- 287. "Bir kitab bağışla - bir savadlı gənc yetişsin!" aksiyası** // Palitra. - 2014. - 21 fevral. - № 32. - S. 13. - ARDNŞ-in "Azərikimya" İB-də Sumqayıt MKS-in müraciətinə əsasən başlanmış bu aksiyanın məqsədi əldə edilməsi mümkün olmayan kitabları alıb MKS vasitəsilə oxuculara çatdırmaqdır.
- 288. Qasımova, Pərvanə.** Milli varlığımızın aynası / P. Qasımova // Sumqayıt. - 2014. - 15 fevral. - № 6. - S. 2. - 21 Fevral Beynəlxalq Ana dili Günü ilə bağlı Sumqayıt şəhər MKS-nə daxil olan kitabxanaların keçiridiyi tədbirlər haqqında.
- 289. Qasımova, Pərvanə.** Dilimiz varlığımızdır : 21 fevral Beynəlxalq Ana Dili Günü qeyd olundu / P. Qasımova // Sumqayıt. - 2013. - 23 fevral. - № 7. - S. 6.
- 290. Səfərova, Gülnaz.** Fondumuz zənginləşir : 2 Aprel Beynəlxalq Uşaq Kitabı günüdür // Sumqayıt. – 2012. – 21 mart. – S. 4.

291. **Əhmədova, Yeganə.** Kitabla dünyanı fəth edək / Y. əhmədova // Palitra. – 2012. - 15 fevral. - №18. - S. 11. – Sumqayıt Şəhər Mərkəzləşdirilmiş Kitabxana Sisteminin direktoru ilə müsahibə.
292. **Abdullayeva, N.** Sumqayıt kitabxanaları da öz inkişafının yeni mərhələsinə qədəm qoyub / Y. Əhmədova // Palitra. - 2012. - 8 fevral. - № 15. - S. 13. - Sumqayıt şəhər Mərkəzləşdirilmiş Kitabxana Sisteminin direktoru Yeganə Əhmədovanın müsahibəsi.
293. **Qasımova, Pərvanə.** Uğurlardan uğurlara / P. Qasımova // Sumqayıt. - 2012. - 4 fevral. - № 5. - S. 4. - Sumqayıt şəhər Mərkəzləşdirilmiş Kitabxana Sisteminin işi haqqında.
294. **Əliyev, Akif.** Kitabxanaçıların görüşü / A. Əliyev // Azərbaycan. - 2011. - 21 iyul. - № 157. - S. 8. - Qusar rayon Mərkəzi Kitabxanasında Sumqayıt kitabxanaçıları ilə birgə keçirilmiş "dəyirmi masa" haqqında.
295. **Nəcəfxanlı, Əli.** Sumqayıtda bədii qiraət müsabiqəsi / Ə. Nəcəfxanlı // Ədəbiyyat qəzeti. – 2011. – 20 yanvar. - № 2. – S. 3. – Xalq şairi Rəsul Rzanın 100 illik yubileyi çərçivəsində keçirilən tədbir haqqında.
296. **Ceyhun.** Sumqayıtda kitabxana rəhbərləri üçün trening keçirilib // Mədəniyyət. – 2010. – 13 oktyabr. – S. 4.
297. **Qasımova, P.** Azadlığın ad günü : 28 May Respublika günü münasibətilə Sumqayıt şəhər MKS-də keçirilmiş və keçiriləcək tədbirlər haqqında // Sumqayıt. – 2010. – 26 may. – S. 5.
298. **Həsənova, Rəna.** Dilimiz-varlığımız : 21 fevral Beynəlxalq Ana Dili Günüdür / R. Həsənova // Sumqayıt. - 2010. - 20 fevral. - № 9. - S. 2. - Ana dili günü münasibətilə Sumqayıt kitabxanalarında keçirilmiş tədbirlər haqqında.
299. **Qasımova, P.** Milli varlığın məhvəri //Sumqayıt. - 2009. - 21 fevral. - S.4.
300. **Kitablara baxış keçirilir:** Sumqayıt şəhər Rəsm Qalereyasında uşaq və gənclər üçün yazılmış kitabların sərgisi haqqında //Sumqayıt. -2008.-15 noyabr.

301. **Qasımova, P.** Ən böyük sərvətimiz: Müstəqillik günü ilə əlaqədar olaraq Mərkəzləşdirilmiş Kitabxana Sisteminə daxil olan kitabxana-filiallarında keçirilən bir sıra tədbirlər haqqında // Sumqayıt. – 2008. – 18 oktyabr. – S. 3.
302. **Əhmədov, Q.** Sumqayıtlı gənclərdə kitabsevərlik yaşayır // Azərbaycan. - 2008. - 30 yanvar. - S.8.- Sumqayıt Mərkəzləşmiş Kitabxana Sisteminin fəaliyyəti haqqında.
303. **Həsənova, R.** Kitabxanaya yeni kitablar daxil olmuşdur: Yeni kitabların xülasəsi // Sumqayıt. - 2007. - 21 iyul. - S.8.
304. **Məni tapa bilsən...:** Uzun müddət MKS-nin əməkdaşı olan Almaz Mehmanlı haqqında vida sözü //Sumqayıt. - 2007. - 14 iyul.
305. **Bəhmənli, S.** “Koroğlu” qəhrəmanlıq dastanıdır // Sumqayıt. - 2007. - 12 may. - S.8. - Biblioqrafik göstərici haqqında.
306. **Ağayeva, S.** Ürəkdən münnətdarlıq: Mərkəzləşdirilmiş Ktaxana Sisteminin direktorunun respublika kitabxanaçılarının əmək haqqının artırılması ilə bağlı respublika prezidenti Heydər Əliyevə minnətdarlığı // Məslək. - 2003. - 25 iyun. - S.3.
307. **Mehmanlı, A.** Fədakar ömrün salnaməsi // Mədəniyyət. - 2003. - 14 iyun. - S. 3. - Sumqayıt şəhər Mərkəzləşmiş Kitabxana Sisteminin direktoru Svetlana Ağayevanın kitabxana işi ilə bağlı əmək fəaliyyəti haqqında.
308. **Hüseynova, T.** Müstəqilliyimiz əbədidir // Məslək. - 2001. -18-24 oktyabr. - S.4. - Azərbaycan Dövlət Müstəqilliyi ilə bağlı Sumqayıt şəhər kitabxanalarında görülmən işlər barədə.
309. **Əliqızı, Z.** Kitabxana elm ocağıdır //Mədəniyyət. - 2001. - iyul. - S. 5. - Sumqayıt şəhər Mərkəzləşdirilmiş Kitabxana Sisteminin fəaliyyəti haqqında.
310. **Ağayeva, S.** Kitab sahiləsinə, biliklər ümmanıdır: Sumqayıt şəhər Mərkəzləşdirilmiş Kitabxana Sisteminin direktoru ilə müsahibə / Müsahibən apardı: Z. Təhməzova //Sumqayıt.- 1999. -19 iyun.
311. **Haqverdiyeva, N.** Xocalı soyqırımı-əsrin faciəsi: Biblioqrafik xülasə // Sumqayıt.-1993.-25 fevral.

- 312. Bilik xəzinəsi:** Ondan necə istifadə edirik?: Sumqayıt kitabxanalarının vəziyyəti və işi haqqında // Sumqayıt. - 1991. - 18 iyun. - (Şəhər Sovetinin daimi deputat komissiyalarında).
- 313. Həsənova, R.** Yeni kitablar almışıq: Biblioqrafik xülasə // Sos. Sumqayıt. - 1990. - 26 aprel.
- 314. İsmayılova, P.** Yeni kitablar almışıq: Biblioqrafik xülasə // Sos. Sumqayıt. - 1990. - 1 fevral.
- 315. Ağayeva, S.** Mütaliə mədəniyyəti yüksəlir: Sumqayıtda mədəniyyət kompleksinin tədbirlərində kitabxanaların rolu // Sos. Sumqayıt. - 1986. - 18 oktyabr.
- 316. Qaraşova, Q.** Yer üzündə həyat naminə: Böyük Vətən müharibəsi mövzusunda // Sos. Sumqayıt. - 1983. - 7 may. - (Tematik xülasə).
- 317. Prixodko, A.** Səyyar kitabxanalar şəbəkəsi genişlənir // Sos. Sumqayıt. - 1980. - 6 sentyabr.
- 318. Qaziyeva, L.** Ədəbiyyat səhərciyi: A.Qaydar adına uşaq kitabxanasının işi haqqında // Sos. Sumqayıt. - 1978. - 28 mart.
- 319. Şamayeva, İ.** Kitabı hamıya sevdirək // Sos. Sumqayıt. - 1977. - 15 mart.
- 320. Ağayeva, S.** Kitabxana işində yeni mərhələ // “Mədəni-maarif işi”. - 1976. - №2. - S. 20-22.
- 321. İsmayılov, G.** Sumqayıt Kitabxanası respublika yarışının qalibidir // Sos. Sumqayıt. - 1974. - 12 noyabr. - S.4.

5.1. S.VURĞUN ADINA MƏRKƏZİ KİTABXANA

5.2.Kitablar

- 322. Mərkəzləşdirilmiş Kitabxana Sistemi** // Mədəniyyətin tərəqqi ünvanı – Sumqayıt. – Orxan NPM, 2009. – S. 126-133.

5.3.Dövri mətbuat

- 323. Səfərova, G.** Əlifbamızı sevməli, dilimizi qorumalıyıq : 1 avqust Azərbaycan əlifbası və Azərbaycan dili günüdür // Sumqayıt. – 2014. – 2 avqust. – S. 2.

- 324. Mirzəyeva, Zəmfira.** Kitabın təqdimatı olmuşdur / Z. Mirzəyeva // Sumqayıt. - 2014. - 22 fevral. - № 7. - S. 6. - Sumqayıt şəhər MKS-ində Eyrüz Məmmədovun "Dama pika" adlı kitabının təqdimatı keçirilmişdir.
- 325. "Dama Pika"nın təqdimatı keçirilmişdir** // 168 saat. - 2014. - 19 fevral. - № 3. - S. 5. - Sumqayıt şəhər Mərkəzi Kitabxanada Eyrüz Məmmədovun yeni çapdan çıxan eyniadlı kitabının təqdimatı keçirilmişdir.
- 326. Qasımova, Pərvanə.** Dünya sənin, sən dünyanın... : Məmməd Araz - 80 / P. Qasımova // Sumqayıt. - 2013. - 2 noyabr. - № 55. - S. 3. - Sumqayıt şəhərində Səməd Vurğun adına Mərkəzi Kitabxanada Məmməd Arazın 80 illik yubileyinə həsr olunmuş tədbir keçirilmişdir.
- 327. Ağayev, Elmir.** "Bir dəfə oxucunun sevgi məktubu kitabın arasında qalmışdı" / E. Ağayev // 168 saat. - 2013. - 23 oktyabr. - № 24. - S. 8. - Sumqayıt şəhər MKS-nin oxu zalının şöbə müdiri nailə Əsgərova ilə müsahibə.
- 328. Qasımova, Pərvanə.** Unudulmaz görüşlər ocağı : S. Vurğun adına Mərkəzi Kitabxana - 55 / P. Qasımova // Sumqayıt. - 2013. - 10 avqust. - № 41. - S. 4. - Sumqayıt şəhərində yerləşən kitabxana haqqında.
- 329. Qasımova, Pərvanə.** Mənəviyyatımızın güzgüsü : 1 avqust Azərbaycan Əlifbası və Azərbaycan Dili Günüdür / P. Qasımova // Sumqayıt. - 2013. - 27 iyul. - № 39. - S. 4.
- 330. Qasımova, Pərvanə.** Sumqayıt hadisələri...Xocalı göynərtisi / P. Qasımova // Sumqayıt. - 2013. - 2 mart. - № 10. - S. 7. - Sumqayıt hadisələrinin və Xocalı faciəsinin ildönümü ilə əlaqədar S. Vurğun adına Mərkəzi Kitabxanada keçirilmiş oxucu konfransı haqqında.
- 331. Hüseynova, Yeganə.** Bədii qiraət müsabiqəsi / Y. Hüseynova // Sumqayıt. - 2013. - 20 aprel. - № 19. - S. 4. - Sumqayıt şəhər Mərkəzləşdirilmiş Kitabxana Sistemi tərəfindən keçirilən Nigar Rəfibəylinin 100 illik yubileyinə həsr olunmuş müsabiqə haqqında.
- 332. Qasımova, Pərvanə.** Sumqayıt hadisələri...Xocalı göynərtisi / P. Qasımova // Sumqayıt. - 2013. - 2 mart. - № 10. - S. 7. - Sumqayıt

hadisələrinin və Xocalı faciəsinin ildönümü ilə əlaqədar S. Vurğun adına Mərkəzi Kitabxanada keçirilmiş oxucu konfransı haqqında.

333. **Qasımova, Pərvanə.** Vaqif Səmədoğlu ilə görüş / P. Qasımova // Sumqayıt. - 2012. - 8 dekabr. - № 57. - S. 4. - Sumqayıt şəhər Mərkəzi Kitabxanasında xalq şairi, Azərbaycan Yazıçılar Birliyi Ağsaqqallar şurasının sədri Vaqif Səmədoğlu ilə keçirilmiş görüş haqqında.
334. **Mirzəyeva, Z. Söz bayramı** / T. Mirzəyeva // Sumqayıt. - 2012. - 6 oktyabr. - S. 4. - Sumqayıt şəhər MKS-də keçirilən eyniadlı tədbirlər haqqında.
335. **Mehdiyeva, Ramilə.** S. Vurğun adına Sumqayıt şəhər MKS-də oxuculara kitabxana-informasiya xidmətinin təşkili / R. Mehdiyeva // Kitabxanaşünaslıq və informasiya. - 2012. - № 2. - S. 92-96.
336. **Mirzəyeva, Təranə.** Səməd Vurğun poeziya günləri / T. Mirzəyeva // Sumqayıt. - 2012. - 7 aprel. - № 16. - S. 4. - S. Vurğun adına Mərkəzi Kitabxanada keçirilmiş eyniadlı tədbir haqqında.
337. **Mirzəyeva, Z.** Yazıçı oxucuları arasında : S. Vurğun adına Mərkəzi Kitabxanada Yazıçılar Birliyinin üzvi, "Ulduz" jurnalının baş redaktoru E. Hüseynbəyli ilə oxucuların görüşü keçirilmişdir // Sumqayıt. - 2011. - 24 dekabr. - S. 4.
338. **Axundzadə, Natəvan.** Bədii qiraət müsabiqəsi / N. Axundzadə // Sumqayıt. - 2011. - 5 noyabr. - № 56. - S. 4. - Sumqayıt şəhər Mərkəzi Kitabxanasında şair Əli Kərimin 80 illik yubileyi ilə bağlı keçirilən bədii qiraət müsabiqəsi haqqında.
339. **Mirzəyeva, Təranə.** Söz bayramı / T. Mirzəyeva // Sumqayıt. - 2011. - 1 oktyabr. - № 50. - S. 4. - Sumqayıt şəhər MKS-də keçirilən eyniadlı tədbirlər haqqında.
340. **Qasımova, P.** Sən, ey insan! Sevib-sevil, budur dərdlərə dərman, Həyat eşqin qüdrətilə edir bizi imtahan : Beynəlxalq Ailə Günü münasibəti ilə Mərkəzi Kitabxanada "Ailə. Cəmiyyət. Şəxsiyyət" mövzusunda diskussiya keçirilmişdir // Sumqayıt. - 2011. 14 may. - S. 2.

- 341. Əhmədova, Y.** Əməkdaşlıq layihəsi : S. Vurğun adına Mərkəzi Kitabxanada keçirilən treninq haqqında // Sumqayıt. – 2011. – 30 aprel. – S. 4.
- 342. Əsgərova, Nailə.** Kitab sərgisi / N. Əsgərova // Sumqayıt. - 2011. - 16 aprel. - № 21. - S. 2. - S. Vurğun adına Sumqayıt Şəhər Mərkəzi Kitabxanasının Azərbaycan Müəllimlər İnstitutunun Sumqayıt filialında "2011-ci il-Mütaliə ili" çərçivəsində təşkil etdiyi kitab sərgisi haqqında.
- 343. Əhmədova, Əsli.** Ədəbi-bədii gecə / Ə. Əhmədova // Sumqayıt. - 2011. - 2 aprel. - № 19. - S. 4. - Sumqayıt şəhəri C. Məmmədquluzadə adına 10 saylı kitabxana-filialda Səməd Vurğunun anadan olmasının 105 illik yubileyi ilə əlaqədar 16 saylı məktəblə birlikdə keçirilmiş tədbir haqqında.
- 344. Qasımova, Pərvanə.** "Oxu, kitab olsun amalın sənin : 2 aprel Uşaq Ədəbiyyatı Günüdür / P. Qasımova // Sumqayıt. - 2011. - 2 aprel. - № 19. - S. 4. - Sumqayıt şəhər MKS-in "Mütaliə ili" çərçivəsində görəcəyi işlər haqqında.
- 345. İlyasova, Nəzifə.** Yeni kitablar : Sumqayıt şəhər S. Vurğun adına Mərkəzi Kitabxana Sisteminə daxil olmuş yeni ədəbiyyatlar haqqında // Sumqayıt. – 2011. – 19 mart. – S. 6.
- 346. Qasımova, Pərvanə.** Adın şərəflidir sənin, ey qadın : 8 mart Beynəlxalq Qadınlar Günüdür / P. Qasımova // Sumqayıt. - 2011. - 5 mart. - № 13-14. - S. 2. - 8 mart Beynəlxalq Qadınlar günü münasibətilə Sumqayıt şəhər Mərkəzləşdirilmiş Kitabxana Sistemində keçirilən tədbirlər haqqında.
- 347. Kitabxanada tədbir :** S. Vurğun adına Mərkəzi Kitabxanada bəşəriyyət tarixində analoqu olmayan dəhşətli terror hadisəsi, qanlı Xocalı soyqırımına və Sumqayıt hadisələrinə həsr olunmuş tədbir keçirilmişdir // Sumqayıt. – 2011. – 5 mart. – S. 7
- 348. Əhmədova, Yeganə.** Mütaliə mənəvi zənginlikdir / Y. Əhmədova // Sumqayıt. - 2011. - 19 fevral. - № 10. - S. 2. - S. Vurğun adına Sumqayıt şəhər Mərkəzi Kitabxanasında 2011-ci il "Mütaliə ili" elan edilməsi ilə bağlı keçirilən tədbirlər haqqında.

- 349. Qasımova, Pərvanə.** Sumqayıtda şeir müsabiqəsi / P. Qasımova // Sumqayıt. - 2011. - 19 yanvar. - № 3. - S. 4. - Görkəmli şair Rəsul Rzanın 100 illik yubileyi çərçivəsində Sumqayıt MKS-də keçirilən tədbir haqqında.
- 350. Qasımova, Pərvanə.** Kitabxana sistemində trening / P. Qasımova // Sumqayıt. - 2010. - 16 oktyabr. - № 52. - S. 4. - Sumqayıtda S. Vurğun adına Mərkəzi Kitabxanada təşkil edilən kurslar haqqında.
- 351. Allahverdiyeva, S.** Şairlə görüş : S. Vurğun adına Mərkəzi Kitabxana və kitabxana-filiallarla birlikdə uşaqların sevimli şairi İlyas Tapdıqla görüş keçirilmişdir // Sumqayıt. – 2010. – 25 dekabr. – S. 4.
- 352. Qasımova, Pərvanə.** Yazıçı oxucuları arasında / P. Qasımova // Sumqayıt. - 2010. - 16 oktyabr. - № 52. - S. 4. – Sumqayıt şəhər S. Vurğun adına Mərkəzi Kitabxanada yazıçı-dramaturq Hüseynbala Mirələmovla oxucuların görüşü keçirilmişdir.
- 353. Qasımova, Pərvanə.** Dünya Elm Günü / P. Qasımova // Sumqayıt. - 2010. - 13 noyabr. - № 56-57. - S. 5. - 10 noyabr YUNESKO tərəfindən "Dünya Elm Günü" kimi qeyd edilir.
- 354. Əliyeva, Tərlanə.** Dilimiz milli sərvətimizdir : 1 avqust Azərbaycan Əlifbası və Azərbaycan Dili Günüdür / T. Əliyeva // Sumqayıt. - 2010. - 31 iyul. - № 40. - S. 1-2. - Sumqayıt şəhər MKS-də 1 avqust Azərbaycan Əlifbası və Azərbaycan Dili Günü ilə bağlı keçirilmiş tədbirlər haqqında.
- 355. Mirzəyeva, T.** Odlu illərin salnaməsi : Sumqayıt şəhər Mərkəzi kitabxananın oxu zalında 9 May Qələbə günü ilə əlaqədar oxucu konfransı keçirilmişdir // Sumqayıt. – 2010. – 12 may. – S. 4.
- 356. Əhmədova, Y.** Gənc türk yazarlar birliyinin üzvləri Sumqayıtda : MKS-də Dünya Gənc Türk Yazarlar Birliyinin nümayəndələri ilə Sumqayıt ədəbi ictimaiyyətinin görüşü haqqında // Sumqayıt. – 2010. – 24 aprel. – S. 6.
- 357. Həsənova, R.** 1990-cı il 20 Yanvar-millətin qürur günü : Fəciə ilə bağlı Sumqayıt şəhər MKS-də keçiriləcək tədbirlər haqqında // Sumqayıt. – 2010. – 20 yanvar. – S. 2.

- 358. Əbədiyyətə qovuşan şair** // Sumqayıt. - 2009. - 29 iyul. - № 44. - S. 4. - Sumqayıt şəhər S.Vurğun adına Mərkəzi Kitabxananın və Ə. Kərim adına "Poeziya" klubunun təşkilatçılığı ilə "28 May" mədəniyyət evində şair Akif Səmədin 50 illik yubileyinin keçirilməsi haqqında.
- 359. Qasımova, P.** Milli zəfər bayramı : Azərbaycan Xalq Cümhuriyyətinin yaranmasının 91-ci ildönümü ilə əlaqədar Sumqayıt şəhər S.Vurğun adına Mərkəzi Kitabxana Sistemində görülmək tədbirlər haqqında // Sumqayıt. – 2009. – 23 may. – S. 1.
- 360. Mirzəyeva, T.** “Prezident İlham Əliyev və mədəniyyət 2003-2008” kitabının elektron versiyasının təqdimatı : S.Vurğun adına Mərkəzi Kitabxanada keçirilmiş tədbir haqqında // Sumqayıt. – 2009. – 23 may. – S. 1.
- 361. Əbduləzimova, A.** “Sonuncu büt” : Sumqayıt şəhər S.Vurğun adına Mərkəzi Kitabxanada yazıçı-dramaturq Əyyub Qiyasın “Sonuncu büt” kitabının müzakirəsi keçirilmişdir // Sumqayıt. – 2009. – 9 may. – S. 7.
- 362. Mərkəzi kitabxana əsaslı təmirdən sonra istifadəyə verildi** // Sumqayıt. – 2009. – 18 aprel. – S. 1.
- 363. Həsənova, R.** Qanla yazılan tarix: 20 Yanvar-ümumxalq hüzn günü ilə bağlı MKS-də keçirilən tədbirlər haqqında //Sumqayıt.-2009.-17 yanvar.- S.3.
- 364. Mirzəyeva, T.** Azadlığımız qanunla qorunur //Sumqayıt. -2008.- 12 noyabr. -12 noyabr-Konstitusiya günü münasibətilə MKS-də keçiriləcək tədbirlər haqqında.
- 365. Qasımova, P.** Ən böyük tarixi sərvətimiz //Sumqayıt. - 2008.-18 oktyabr. - 18 Oktyabr-Dövlət Müstəqilliyi günü münasibətilə MKS-də keçirilmiş tədbirlər haqqında.
- 366. Həsənova, R.** 1 avqust Azərbaycan əlifbası və Azərbaycan dili günü münasibətilə MKS-də keçirilən tədbirlər haqqında // Sumqayıt. – 2008. – 2 avqust. – S. 2.
- 367. Mirzəyeva, T.** Yenidən dirçələn tariximiz //Sumqayıt.- 2008.-28 may. - 28 May-Respublika günü münasibətilə Sumqayıt şəhər MKS-də keçirilmiş tədbirlər haqqında.

- 368. Mahmudzadə R.** Disput keçirilmişdir: Şəhər Gənclər və İdman baş idarəsi ilə S. Vurğun adına Mərkəzi kitabxananın birgə keçirdiyi “Kitabxana və cəmiyyət” mövzusunda disput haqqında // Sumqayıt. – 2008. – 14 may. – S. 7.
- 369. Mahmudzadə, R.** “Kitabxana və cəmiyyət” // Sumqayıt. - 2008. - 3 may. - S.6. - S.Vurğun adına Mərkəzi Kitabxanada keçirilmiş “Kitabxana və cəmiyyət” adlı disput haqqında.
- 370. Mirzəyeva, T.** Kainat olduqca şeir olacaq //Sumqayıt. -2008.-23 aprel. -S. 6. -M. Müşfiqin 100 illiyi münasibətilə S.Vurğun adına Mərkəzi kitabxanada keçirilən bədii qiraət müsabiqəsi haqqında.
- 371. Mirzəyeva, T.** Tarix yaradan şəxsiyyət // Məslək. - 2008. - 16 aprel. - S.1-3. - Heydər Əliyevin 85 illik yubileyi ilə əlaqədar Mərkəzləşdirilmiş Kitabxana Sisteminin keçirdiyi tədbirlər haqqında.
- 372. Mahmudzadə, R.** Soyqırımı ilə bağlı diskussiya //Sumqayıt. - 2008. - 5 aprel. - S.4. - Heydər Əliyevin 85 illik yubileyi ilə əlaqədar MKS-in keçirdiyi tədbirlər haqqında.
- 373. Axundzadə, N.** Azərbaycanlıların soyqırımı oxucuların yaddaşında: //Sumqayıt. -2008. - 30 mart. - S.3. - 31 Mart Azərbaycanlıların Soyqırımı günü ilə əlaqədar Sumqayıt şəhər MKS-də keçirilən tədbirlər haqqında.
- 374. Axundzadə, N.** “Uşaqların dili ilə danışaq” // Sumqayıt. - 2008. - 15 mart. - S.4. - S.Vurğun adına Mərkəzi Kitabxananın oxu zalında “Çağdaş uşaq ədəbiyyatının mənzərəsi” adı altında keçirilmiş tədbir haqqında.
- 375. Nəcəfxanlı, Ə.** Sumqayıtda maraqlı görüş // Xalq qəzeti. - 2008. - 7 mart. - S.1. - S. Vurğun adına Mərkəzi kitabxanada “Çağdaş uşaq ədəbiyyatının mənzərəsi” mövzusunda nəşriyyatlarla keçirilmiş görüş haqqında.
- 376. Həsənova, R.** Yeni kitablar: Sumqayıt Şəhər Mərkəzləşdirilmiş Kitabxanalar Sisteminin kitab fonduna daxil olan yeni kitablar haqqında məlumat // Məslək. - 2008. - 31 yanvar.
- 377. Mirzəyeva, T.** Bir Vətənimiz var-Azərbaycan // Sumqayıt. - 2007. - 29 dekabr. - S.1. - 31 Dekabr - Dünya Azərbaycanlılarının

Həmrəyliyi günü münasibətilə MKS-də keçirilmiş tədbirlər haqqında.

378. **Bəhmənli, S.** Mərkəzi kitabxanaya gəlsəniz... //Sumqayıt. - 2006. - 15 noyabr. - S.7.
379. **Axundzadə, N.** İstiqlala gedən yolun başlanğıcı // Sumqayıt. - 2006. - 15 noyabr. - S. 3. -17 Noyabr-Milli Dirçəliş günü münasibətilə Sumqayıt şəhər MKS-də keçirilən tədbirlər haqqında.
380. **Qasımova, P.** Xalqın müstəqillik simvolu // Sumqayıt. -2006. - 24 iyun. - S.1. - 26 iyun Silahlı Qüvvələr günü münasibətilə Sumqayıt şəhər MKS-də keçirilən tədbirlər haqqında.
381. **Mirzəyeva, T.** Tariximizin parlaq səhifəsi // Sumqayıt. - 2006. - 27 may. - S. 5. - 28 may-Respublika günü münasibətilə Sumqayıt şəhər Mərkəzləşdirilmiş Kitabxanalar Sistemində keçirilmiş tədbirlər haqqında.
382. **Allahverdiyeva, D.** Yeni kitablar: Sumqayıt şəhər MKS-in vahid kitab fonduna daxil olan yeni kitabların xülasəsi // Sumqayıt. - 2006. - 3 may. - S. 2.
383. **Axundzadə, N.** Xəzan bilməz nəğməkar //Sumqayıt. - 2006. - 22 aprel. - Səməd Vurğunun 100 illik yubileyi münasibətilə Mərkəzi kitabxanada keçirilən bədii-qiraət müsabiqəsi haqqında.
384. **Məmmədova, T.**Yubiley şərəfinə: S.Vurğunun 100 illik yubileyi münasibətilə MKS-də keçirilən tədbirlər haqqında // Sumqayıt. - 2006. - 25 mart.
385. **Məmmədova, T.** Kitab qiymətli xəzinədir //Məslək. - 2006. - 15 mart. - S.3. - Uşaq və gənclər kitab həftəsi ilə bağlı MKS-də keçirilən tədbirlər haqqında.
386. **Allahyarova, D.** Yeni kitablar: MKS-in vahid kitab fonduna daxil olan yeni kitablar haqqında //Məslək. - 2005. - 17 noyabr.
387. **Hüseynova, T.** Hüquq və azadlığımızın təminatçısı // Sumqayıt. - 2004. - 10 noyabr. - 12 Noyabr-Konstitusiya günü münasibətilə MKS-də görülməli tədbirlər haqqında.
388. **Əliyeva, Z.** Azərbaycan müstəqillik yollarında // Sumqayıt.- 2004.- 16 oktyabr. - S.6. - Müstəqillik günü ilə bağlı MKS-də keçirilən

tədbirlər haqqında.

- 389. Hüseynova, T.** Ordun varsa, yurdun var // Sumqayıt. - 2004. - 26 iyun. - 26 iyun-Silahlı Qüvvələr günü münasibətilə Sumqayıt şəhər MKS-də keçirilən tədbirlər haqqında.
- 390. Allahyarova, D.** Yeni kitablar: MKS-in kitab fonduna 2004-cü ildə daxil olan kitablar haqqında //Məslək. - 2004. - 11 iyun.
- 391. Həsənova, R.** “Uşaqların haqları və reallıqlar” // Sumqayıt. -2004.- 28 may. -S. 5. - Mərkəzi kitabxananın məlumat-bibliografiya şöbəsinin tərtib etdiyi eyniadlı bibliografik göstərici haqqında.
- 392. Mehmanlı, A.** Nakam arzulara ağı // Mədəniyyət. - 2004. - 3 aprel. - S.7. - Sumqayıt şəhər MKS-in direktor müavini Xoşqədəm Mahmudova haqqında.
- 393. Axundzadə, N.** Xocalı qisasa səsləyir bizi // Sumqayıt. - 2004. - 10 mart. – Xocalı faciəsinin 12-ci ildönümü ilə bağlı MKS-də keçirilən tədbirlər haqqında.
- 394. Hüsiyeva, T.** Sumqayıt hadisəsi: 1988-ci il fevral - Sumqayıt hadisələri ilə bağlı MKS-də keçirilən tədbirlər haqqında //Sumqayıt. - 2004. - 10 mart. - S.3.
- 395. Məmmədova, T.** Xalq sübut edir ki...: 17 noyabr - Milli Dirçəliş günü münasibətilə Sumqayıt şəhər MKS-də keçirilmiş tədbirlər haqqında //Sumqayıt. - 2003. - 15 noyabr.
- 396. Məmmədova, T.** Azadlığımızın təminatçısı: 12 noyabr Konstitusiya günü münasibətilə Sumqayıt şəhər MKS-də keçirilmiş tədbirlər haqqında //Sumqayıt . - 2003. - 12 noyabr.
- 397. Həsənova, R.** Vətənin keşiyində duranlar // Sumqayıt. - 2003. - 25 iyun. - 26 iyun-Silahlı Qüvvələr günü ilə bağlı Sumqayıt şəhər Mərkəzləşdirilmiş Kitabxana Sistemində keçirilmiş tədbirlər haqqında.
- 398. Həsənova, R.** Söhbətlər, sərgilər, xülasələr // Sumqayıt. - 2003. - 31 may. - Azərbaycan Xalq Cümhuriyyətinin 85 illiyi münasibətilə Sumqayıt şəhər MKS-də keçirilmiş tədbirlər haqqında.
- 399. Allahyarova, D.** Yeni kitablar: Sumqayıt şəhər MKS-ə daxil olan yeni kitabların xülasəsi // Sumqayıt. - 2003. - 25 yanvar. - S.4.

400. **Hüsiyeva, T.** 20 Yanvar-tarixə qovuşan gün: Bu faciə ilə bağlı Mərkəzi kitabxanada keçirilmiş tədbirlər haqqında // Sumqayıt.- 2003. -22 yanvar. - S.2.
401. **Mahmudova, X. S.** Vurğun adına Sumqayıt Mərkəzi kitabxana Beynəlxalq internet şəbəkəsinə qoşulacaqdır // Sumqayıt. -2003. -11 yanvar.
402. **Həsənova, R.** Milli birlik və həmrəylik günü // Sumqayıt. -2003. -4 yanvar. - S.2. – Dünya azərbaycanlılarının həmrəylik günü münasibətilə S.Vurğun adına Mərkəzi kitabxanada keçirilmiş tədbirlər haqqında.
403. **Hüsiyeva, T.** Xalq iradəsinin təntənəsi // Sumqayıt. -2002. -16 noyabr. - S.1. - 17 noyabr -Milli Dirçəliş günü münasibətilə Mərkəzi kitabxanada keçirilən tədbirlər haqqında.
404. **Məmmədova, T.** Müstəqilliyimizin dönməzliyinin təminatçısı // Sumqayıt.- 2002. - 9 noyabr. - S.1. - Konstitusiya günü münasibətilə Mərkəzi kitabxanada keçirilmiş tədbirlər haqqında.
405. **Hüseynova, Z.** “Mənim tanrım gözəllikdir, sevgidir” // Sumqayıt. - 2002. -2 noyabr. - S. 2. - H.Cavidin 120 illik yubileyi münasibətilə Mərkəzi kitabxanada keçirilən eyniadlı oxucu konfransı haqqında.
406. **Həsənova, R.** Qüdrətli şərqşünas alim // Məslək. - 2002. - 25 oktyabr. - Mirzə Kazımbəyin 200 illik yubileyi ilə bağlı MKS-də görülmə işlər barədə.
407. **Eminova, S.** “Ordun varsa, yurdun var” // Sumqayıt. - 2002. - 22 iyun. - S.2. - 26 iyun-Ordu günü münasibətilə Mərkəzləşdirilmiş Kitabxana Sistemində keçirilmiş tədbirlər haqqında.
408. **Məmmədova, T.** Qurtuluş günümüz, xilas günümüz // Sumqayıt. - 2002. - 15 iyun. - S.4. -Sumqayıt şəhər Mərkəzləşdirilmiş Kitabxana Sistemində keçirilmiş tədbirlər haqqında.
409. **Həsənova, R.** Bizi yollar gözləyir // Sumqayıt. - 2002. - 4 may. - Şuşa və Laçının işğal edilməsinin 10 illiyi münasibətilə Sumqayıt şəhər MKS-də görülmə tədbirlər haqqında.
410. **Ələsgər, Q.** “Söz dünyasının böyük ustadı” // Mədəniyyət. -2002. -

6 aprel. - S. 3. - Mərkəzi kitabxanada keçirilmiş dahi şair S.Vurgunun xatirə gecəsi haqqında.

411. **Hüseynova, Z.** “Xudafərin körpüsü” əsərinin müzakirəsi //Sumqayıt. -2002. -16 mart.- Mərkəzi kitabxanada keçirilən Fərman Kərimzadənin eyniadlı əsərinin müzakirəsi haqqında.
412. **Məmmədova, T.** Azərbaycançılıq naminə // Məslək. - 2001. -25-31 dekabr. - S.3. - 31 dekabr-Dünya azərbaycanlıların həmrəylik günü ilə bağlı MKS-də görülmək tədbirlər haqqında.
413. **Məmmədova, T.** Azadlıq yolu milli birlikdən keçir // Sumqayıt. - 2001. -17 noyabr. - S.1. -Milli Dirçəliş günü ilə bağlı Sumqayıt Şəhər MKS-də görülmüş tədbirlər haqqında.
414. **Həsənova, R.** Demokratiyanın təminatçısı //Sumqayıt. - 2001. -10 noyabr. - S.1. - Konstitusiyaya günü münasibətilə Sumqayıt şəhər MKS- də görülmən tədbirlər haqqında.
415. **Həsənova, R.** Müstəqillik gələcəyimizdir //Sumqayıt. - 2001.- 13 oktyabr. - S.1. -Müstəqilliyin 10 ili ilə bağlı Sumqayıt şəhər MKS-in məlumat-bibliografiya şöbəsinin tərtib etdiyi bibliografik göstərici haqqında.
416. **Ələsgər, Q.** Poeziya gecəsi:Mərkəzi kitabxanada ustad sənətkar Aşıq Ələsgərin 130 illiyinə həsr edilmiş poeziya gecəsi haqqında //Azərbaycan. - 2001. -13 iyun. -S.6.
417. **Məmmədova, T.** “Türk dünyasının sərkərdələri haqqında nə bilirik? // Sumqayıt. - 2001. - 9 iyun. - MKS-də keçirilmiş “Türk dünyasının qüdrətli sərkərdələri haqqında nə bilirik?” adlı disput haqqında.
418. **Hüseynova, T.** Ustad sənətkar: Sumqayıt şəhər MKS-də Aşıq Ələsgərin 180 illiyi münasibətilə keçirilmiş tədbirlər haqqında //Sumqayıt. - 2001. - 26 may. - S.6.
419. **Məmmədova, T.** “Hər kitab bir işıqdır” //Sumqayıt. -2001. -14 aprel. - Mərkəzi kitabxanada keçirilmiş kitab bayramı haqqında.
420. **Məmmədova, T.** Ümumxalq bayramı:12 noyabr konstitusiyaya günü münasibətilə Mərkəzi kitabxanada keçirilmiş “Konstitusiyadövlətin, xalqın varlıq rəmzidir” adlı elmi-praktik konfrans haqqında //Sumqayıt. -2000. -11 noyabr. -S.1.

421. **Şıxbabayeva, R.** Xalqın dahi oğlu //Sumqayıt. -2000. -17 iyun.- S. 5. - N.Nərimanovun anadan olmasının 130 illiyi münasibətilə Mərkəzi kitabxanada keçirilən oxucu konfransı haqqında.
422. **Hüsiyeva, T.** Azərbaycanı xilas etmiş böyük qayıdış //Sumqayıt. - 2000. - 10 iyun. - S.1. -15 iyun- Milli Qurtuluş günü münasibətilə MKS-də keçirilmiş tədbirlər haqqında.
423. **Mahmudova, X.** Enməyə qoymayaq bayrağı bir də //Sumqayıt. - 2000. - 27 may. - S. 2. - 28 may-Respublika günü ilə bağlı MKS-də keçirilən tədbirlər haqqında.
424. **Mahmudov, Ə.**Yadda qalan bir gün: Sumqayıt şəhərinin 50 illik yubileyi münasibətilə Mərkəzi kitabxanada “Doğma Sumqayıtım, gözəl şəhərim” mövzusunda keçirilən oxucu konfransı haqqında // İki sahil. -2000. -21 may. - S.10.
425. **Məmmədli, N.** Onlar şəhərimizin fəxri, tarixidir // Sumqayıt. - 2000. - 13 may. -S.Vurğun adına Mərkəzi Kitabxanada Sumqayıtın 50 illiyi ilə əlaqədar keçirilmiş “Doğma Sumqayıtım, gözəl şəhərim” adlı oxucu konfransı haqqında.
426. **Mahmudova, X.** İlin ən yaxşı kitabxanası və kitabxanaçısı // Sumqayıt. - 2000. - 8 aprel. - S.Vurğun adına şəhər Mərkəzi kitabxanasının keçirdiyi seminar haqqında.
427. **Həsənova, R.** “Çinar kimi əzəmətli” //Sumqayıt. - 2000. -25 mart. - S. 2. - Məlumat-biblioqrafiya şöbəsinin tərtib etdiyi Həzi Aslanovun 90 illiyi münasibətilə biblioqrafik vəsait haqqında.
428. **Abbasova, S.**“Şeir mənim üçün bir kainatdır” // Sumqayıt. - 1999. - 31 dekabr. - S. 5. - S.Vurğun adına Mərkəzi kitabxanada N.Xəzrinin 75 illiyi münasibətilə keçirilən tədbir haqqında.
429. **Həsənova, R.** “Sumqayıt danışan tariximizdir” // Sumqayıt. -1999. - 12 noyabr. - S.6. -Məlumat-biblioqrafiya şöbəsinin tərtib etdiyi eyniadlı vəsait haqqında.
430. **Həsənova, R.** “Xeyirxahlıq-mənəvi kamillikdir” // Sumqayıt. - 1999. -3 iyul. - S.2. - S. Vurğun adına Sumqayıt şəhər Mərkəzi kitabxanasının və kitabxana filialların Ahıllar günü ilə əlaqədar gördükləri işlər barədə.

431. **Hüsiyeva, T.** Oxucu konfransı: “Kitabi Dədə Qorqud” dastanının 1300 illik yubileyi ilə bağlı S.Vurğun adına Mərkəzi kitabxanada keçirilən oxucu konfransı haqqında // Sumqayıt. -1999. - 26 iyun. - S. 6.
432. **Hüsiyeva, T.** Tarixin şanlı səhifələri: Azərbaycan Xalq Cümhuriyyətinin yaranmasının 81 illiyi münasibəti ilə S.Vurğun adına Sumqayıt şəhər Mərkəzi Kitabxanasında və kitabxana filiallarda görülmə işlər barədə //Sumqayıt. - 1999. - 28 may.
433. **Məmmədova, T.**Tarixi yaddaşımız // Sumqayıt. - 1999. - 28 may. -“Kitabi Dədə Qorqud” -1300 illik yubileyi ilə bağlı görülmə işlər və dastan haqqında.
434. **Baxşəliyeva, Z.** Naxçıvan-75: Naxçıvan MR-nın 75 illik yubileyi ilə bağlı Sumqayıt şəhər Mərkəzi kitabxanasında görülmə işlər haqqında // Sumqayıt. - 1999. - 8 may.
435. **Hüsiyeva, T.** Cəfər Cabbarlı -100 // Sumqayıt. - 1999. - 8 may. -Sumqayıt şəhər Mərkəzi kitabxanasında görkəmli dramaturq Cəfər Cabbarlının 100 illik yubileyi ilə bağlı görülmə işlər haqqında.
436. **Həsənova, R.** Tarixi həqiqət unudulmur: 1918-ci il mart ayında Bakıda və Azərbaycanın bir çox rayonlarında baş verən soyqırım haqqında biblioqrafik xülasə // Sumqayıt. - 1999. - 27 mart. - S.4.
437. **Həsənova, R.** Xocalı soyqırımı: 1992-ci il Xocalı faciəsi ilə bağlı biblioqrafik xülasə // Məslək. -1999. - 2 mart.
438. **Bayramova, S.** İşıqlı ömür: Sumqayıt şəhər Mərkəzləşdirilmiş Kitabxanalar Sisteminin direktoru Svetlana Ağayeva haqqında //Mədəniyyət. - 1998. - dekabr. -S. 3.
439. **Cəfərli, E.** Kitabxanaya yeni kitablar hədiyyə olundu // Xalq qəzeti. – 1998. – 27 noyabr. – S.5. – Sumqayıt şəhər Mərkəzi kitabxanasına Yazıçılar Birliyi və “Mütərcim”, “Şirvan”, “Şuşa” nəşriyyatlarının bağışladıkları 500 ədəd kitab haqqında.
440. **Ad gününüz mübarək:** Sumqayıt şəhər Mərkəzləşdirilmiş Kitabxanalar Sisteminin direktoru Svetlana Ağayevanın 60 illik yubileyi münasibətilə yaxın adamların təbriki // Sumqayıt. - 1998. - 24 oktyabr.

441. **Sual-cavab:** S.Vurğun adına kitabxanada ADR-in 80 illiyi münasibətilə keçirilmiş tədbir haqqında //Sumqayıt.-1998.-25 aprel.
442. **Həsənova, R.** Birlik günü: Dünya azərbaycanlılarının həmrəylik günü ilə bağlı MKS-də keçiriləcək tədbirlər haqqında //Sumqayıt. - 1997. - 27 dekabr.
443. **Ağayeva, S.** Oxucuların xidmətində: MKS-in direktorunun söhbəti //Sumqayıt. -1997. - 25 noyabr
444. **Həsənova, R.** Milli istiqlalımızın şərəfli yolu // Sumqayıt. -1994. - 19 noyabr. - MKS-in məlumat-bibliografiya şöbəsinin tərtib etdiyi eyniadlı vəsait haqqında.
445. **Səyyarqızı, N.** Yeni kitablar: MKS-in vahid kitab fonduna daxil olmuş yeni kitabların xülasəsi // Sumqayıt. -1994. -1 oktyabr.
446. **İsmaylova, P.** “Qurban bayramı əhdə vəfa günüdür”//Sumqayıt.-1994.-21 may. - Mərkəzi kitabxananın məlumat- bibliografiya şöbəsinin hazırladığı eyniadlı vəsait haqqında.
447. **Zülfüqarova, N.** “Tale sənə bir gün güləcəkdir” //Sumqayıt. -1994. -29 yanvar. - Məlumat-bibliografiya şöbəsinin M.Ə.Rəsulzadənin 110 illiyi münasibətilə tərtib etdiyi vəsait haqqında.
448. **Zülfüqarova, N.** Yeni kitablar: MKS-in vahid kitab fonduna 1993-cü ilin 2-ci rübündə daxil olmuş yeni kitabların xülasəsi //Sumqayıt. -1993. -3 iyun.
449. **Həsənova, R.** “Azərbaycan qədim və orta əsrlərdə” //Sumqayıt. - 1993. -3 iyun. - Mərkəzi kitabxananın məlumat-bibliografiya şöbəsinin tərtib etdiyi eyniadlı vəsait haqqında.
450. **Zülfüqarova, N.** Yeni kitablar:1992-ci ilin 2-ci rübündə MKS-in vahid kitab fonduna daxil olmuş yeni kitabların xülasəsi //Sumqayıt. -1992.- 11 iyul.
451. **Haqverdiyeva, N.** Mübariz şair: Ə.Cavadın anadan olmasının 100 illiyi münasibətilə Mərkəzi kitabxananın məlumat-bibliografiya şöbəsinin tərtib etdiyi “Mən çeynənən bir ölkənin haqq bağıran səsiyəm” adlı vəsait haqqında //Sumqayıt. -1992. - 11 iyun.
452. **Zülfüqarova, N.**Yeni kitablar:MKS-in vahid kitab fonduna 1992-ci ilin I rübündə daxil olan kitabların xülasəsi //Sumqayıt.-1992.-23 ap

453. **Zülfüqarova, N.** “Şəhər imdad diləyir” //Sumqayıt. -1991. -29 oktyabr. - Mərkəzi kitabxananın məlumat-bibliografiya şöbəsinin tərtib etdiyi eyniadlı göstərici haqqında.
454. **Zülfüqarova, N.** Sizin kitab rəfiniz üçün:1991-ci ilin 3-cü rübündə MKS-in kitab fonduna daxil olmuş yeni kitabların xülasəsi //Sumqayıt. -1991. -15 oktyabr.
455. **Zülfuqarova, H.** Yeni kitablar: Məlumat-bibliografiya şöbəsi müdirinin yeni kitablar haqqında bibliografik xülasəsi // Sumqayıt. -1991.- 25 iyun.
456. **Həsənova, R.** Yeni bibliografik vəsaitlər // Sumqayıt. -1991.- 13 avqust. - Mərkəzi kitabxananın məlumat-bibliografiya şöbəsinin tərtib etdiyi vəsaitlər haqqında.
457. **Həsənova, R.** Yeni kitablar: Bibliografik xülasə //Sumqayıt. - 1991. - 16 aprel. - S.4. - Yeni kitablar haqqında S.Vurğun adına Mərkəzi şəhər kitabxanasının baş bibliografının məlumatı.
458. **Hüseynova, P.** Sizin kitab rəfiniz: S.Vurğun adına Mərkəzi şəhər kitabxanasına daxil olan kitabların bibliografik xülasəsi // Sumqayıt. – 1991.– 8 yanvar.
459. **Zülfuqarova, H.** Yeni kitablar: S.Vurğun adına Mərkəzi şəhər kitabxanasının fonduna daxil olan yeni kitabların bibliografik xülasəsi // Sos. Sumqayıtı. - 1990. - 18 sentyabr.
460. **Ağayeva, S.**“Sabir şerinin ən yaxşı ifaçıları” // Sos. Sumqayıtı. 1989. – 30 may. -S.Vurğun adına Mərkəzi kitabxananın Nəsimi adına mədəniyyət və istirahət parkı ilə birlikdə keçirdiyi eyniadlı müsabiqə haqqında.
461. **Cabbarova, N.** Musiqili adəbi-bədii gecə: S.Vurğun adına Mərkəzi şəhər kitabxanasında Novruz bayramı münasibətilə keçirilən gecə haqqında // Sos.Sumqayıtı. - 1989. - 25 mart.
462. **Ağayeva, F.** Belə oxuculara nə deyəsən?: S.Vurğun adına Mərkəzi kitabxanada borclu oxucularla mübarizə haqqında // Sos. Sumqayıtı. – 1988. – 9 iyun.
463. **Ağayeva, S.** Metodist: S.Vurğun adına kitabxananın metodisti Lyudmila Həsənova haqqında //Sumqayıt. - 1988. - 14 mart.

- 464. Əsgərova, S.** Azərbaycan musiqisinin iftixarı // Sos. Sumqayıtı. – 1988. – 30 yanvar. -S.Vurğun adına Mərkəzi kitabxananın oxu zalında Q. Qarayevin anadan olmasının 70 illiyi münasibətilə təşkil olunmuş sərgi haqqında.
- 465. Səfiyeva, L.** Yubiley tədbirləri: Sumqayıt şəhər Mərkəzləşdirilmiş Kitabxanalar Sisteminin görkəmli bəstəkar Q. Qarayevin anadan olmasının 70 illiyi ilə əlaqədar keçirəcəyi tədbirlər haqqında // Sos. Sumqayıtı. - 1988. - 14 yanvar.
- 466. Məmmədova, T.** Sağlam həyat tərzı uğrunda // Sos. Sumqayıtı. - 1987. - 19 dekabr. - S.Vurğun adına mərkəzi kitabxanada keçirilmiş eyniadlı tematik gecə haqqında.
- 467. Əhmədova, Y.** Şair oxucular arasında: S.Vurğun adına Mərkəzi şəhər kitabxanasında şair Z. Xəlillə oxucuların görüşü // Sos. Sumqayıtı. - 1987. - 5 dekabr.
- 468. Abbasova, S.** Səyyar fondun köməyi ilə // Sos. Sumqayıtı. - 1987. - 28 iyul. - Sumqayıt şəhər MKS-in səyyar şöbəsinin yaranması və fəaliyyəti haqqında.
- 469. Ağayeva, S.** Böyük şairə həsr olunur: S.Vurğun adına Mərkəzi şəhər kitabxanasının Nəsimi adına mədəniyyət və istirahət parkı ilə birlikdə keçirdiyi Sabir şeirlərinin ən yaxşı ifaçısı baxış-müsabiqə haqqında // Sos. Sumqayıtı. - 1987. - 28 may.
- 470. Əliyev, Ə.** Kitab xalqları yaxınlaşdırır // Azərbaycan gəncləri. - 1987. - 5 may. - S.Vurğun adına Sumqayıt Mərkəzi şəhər kitabxanasında beynəlmiləl tərbiyə üzrə ədəbiyyat təbliği haqqında.
- 471. Mehmanova, A. A.** S. Puşkinin xatirə günü münasibətilə //Sos. Sumqayıtı. - 1987. - 10 fevral. - MKS-də və onun filiallarında böyük rus şairi A. S. Puşkinin ölümünün 150 illiyi münasibətilə keçirilmiş tədbirlər haqqında.
- 472. Babayev, N.** “Unutmaz bu oba, bu mahal məni”// Sos. Sumqayıtı. - 1986. - 30 sentyabr. - S.Vurğun adına Mərkəzi şəhər kitabxanasında S.Vurğunun 80 illik yubileyinə həsr edilmiş tədbir haqqında.
- 473. Zeynalova, A.** Kitab həftəsi: Ümumittifaq uşaq və gənclər kitab həftəsinin açılışı münasibətilə S.Vurğun adına Mərkəzi kitabxanada keçirilən” Kitab həftəsi” haqqında // Sos. Sumqayıtı. -1986.-1 aprel.

- 474. Cəfərova, N.** Şeir müsabiqəsi: S.Vurğun adına Mərkəzi şəhər kitabxanasında xalq şairi S.Vurğunun anadan olmasının 80 illiyi münasibətilə keçirilmiş şeir müsabiqəsi haqqında // Sos. Sumqayıtı. - 1986. - 4 mart.
- 475. Zülfiqarova, N.** Simonov və Azərbaycan: K.M.Simonovun anadan olmasının 70 illiyi münasibətilə S.Vurğun adına Mərkəzi kitabxananın məlumat-bibliografiya şöbəsinin böyük redaktoru N. Zülfiqarovanın xülasəsi // Sos. Sumqayıtı. -1985. - 28 noyabr.
- 476. Cəfərova, N.** S.Vurğun adına şəhər Mərkəzi kitabxanasının 3 nömrəli məktəbdə keçirdiyi “Nizami poeziyasından dəqiqələr” adlı ədəbi-bədii gecə haqqında // Sos.Sumqayıtı. - 1985. -7 oktyabr.
- 477. Ağalarova, R.** Alkoqolizm cinayətə aparır: S.Vurğun adına Mərkəzi kitabxananın məlumat-bibliografiya şöbəsinin böyük bibliografi R. Ağalarovanın tövsiyə-bibliografik xülasəsi // Sos.Sumqayıtı. - 1985. - 25 iyul.
- 478. Pur-Rza S.** Sabir poeziya günləri: Şəhər uşaq kitabxanalarının Nəsimi adına istirahət parkında təşkil etdikləri səhərcik haqqında // Sos.Sumqayıtı. - 1985. - 4 iyun.
- 479. Allahverdiyeva, A.** Kitabın müzakirəsi: S.Vurğun adına Mərkəzi şəhər kitabxanasının daxili işlər şöbəsi ilə birlikdə keçirdiyi K. Dadaşovun “Yuxusuz illər” xatirə-povestinin müzakirəsi haqqında // Sos. Sumqayıtı. – 1985. – 14 mart.
- 480. Zülfiqarova, N.** Çexov və Azərbaycan: S.Vurğun adına Mərkəzi kitabxananın məlumat-bibliografiya şöbəsinin böyük redaktoru N. Zülfiqarovanın eyniadlı bibliografik xülasəsi // Sos. Sumqayıtı. - 1985. – 29 yanvar.
- 481. Mahmudov, X.** Musiqili poeziya gecəsi: S.Vurğun adına Mərkəzi şəhər kitabxanasının “Gənclik” klubu ilə birgə keçirdiyi Nizami poeziya gecəsi haqqında // Sos. Sumqayıtı. - 1984. - 29 sentyabr.
- 482. Kazımova, A.** İctimai-siyasi qiraət: S.Vurğun adına Mərkəzi şəhər kitabxanasında elmi ateizmə dair ədəbiyyatın təbliği ilə əlaqədar “Müasir ideoloji mübarizə və din” mövzusunda keçirilmiş ictimai-siyasi qiraət haqqında // Sos. Sumqayıtı. - 1984. -11 sentyabr.

- 483. “Cırtıdan”ın mükafatları:** S.Vurğun adına Mərkəzi şəhər kitabxanasının “Cırtıdan” kinoteatrı ilə birlikdə keçirdiyi “Milyonların incəsənəti” mövzusunda bibliografiya günü haqqında // Sos. Sumqayıtı. – 1984. – 28 avqust.
- 484. Qaraşova, Q.** Yeni kitablar: Sumqayıt şəhər Mərkəzləşmiş Kitabxanalar Sisteminə daxil olmuş yeni ədəbiyyatların xülasəsi // Sos. Sumqayıtı. -1983. -15 dekabr.
- 485. Qaraşova, Q.** “Məlumat günü”: S.Vurğun adına Mərkəzi kitabxananın məlumat-bibliografiya şöbəsinin uşaq kitabxana filialları ilə birgə keçirdiyi tədbir haqqında //Sos. Sumqayıtı. - 1982. - 19 yanvar.
- 486. Povestin mövzusu Sumqayıtdan götürülmüşdür:** S.Vurğun adına Mərkəzi şəhər kitabxanası tərəfindən yazıçı-jurnalist Şakir Abdullayevin mövzusu Sumqayıtdan götürülmüş “Belə pıçıldayır ürək” povestinin SK zavodunun 12 nömrəli qızlar yataqxanasında müzakirəsi haqqında //Sos. Sumqayıtı. – 1981. – 21 avqust.
- 487. Zülfiqarova, N.** Hüquq tərbiyəsinə dair ədəbiyyat: Sumqayıt şəhər S.Vurğun adına Mərkəzi kitabxananın məlumat-bibliografiya şöbəsinin böyük redaktoru N. Zülfiqarovanın eyniadlı bibliografik ədəbiyyat xülasəsi // Sos.Sumqayıtı. – 1984. – 21 avqust.
- 488. Rasim, S.** Kitabxananın bir günü: Fotoreportaj:Sumqayıt şəhər S.Vurğun adına Mərkəzi şəhər kitabxanasına həsr olunur // Ədəbiyyat və incəsənət. - 1984. - № 24. - 15 iyun. - S.7.
- 489. Ağalarova, R.**Yeni kitablara açıq baxış: S.Vurğun adına Mərkəzi şəhər kitabxanasında keçirilmiş açıq baxış haqqında // Sos. Sumqayıtı. – 1984. – 27 mart.
- 490. Əliyev, R.** Tikmək böyük səadətdir // İnşaatçı. -1983. -13 sentyabr. Mərkəzi kitabxana ilə 1 nömrəli trestin ixtisasçı gününə aid keçirdikləri tədbir haqqında.
- 491. Ağayeva, S.** Sumqayıta təcrübə mübadiləsinə: S.Vurğun adına Mərkəzi kitabxananın işi haqqında // Sos. Sumqayıtı. - 1982. -26 oktyabr.

- 492. Siyasi ədəbiyyat ionicünlüyü:** Sumqayıt şəhər S.Vurğun adına Mərkəzi şəhər kitabxanasında // Sos. Sumqayıt. - 1982. - 24 aprel.
- 493. İdeoloji fəallar üçün:** S.Vurğun adına Mərkəzi şəhər kitabxanasında təşkil olunan sərgi haqqında // Sos. Sumqayıt. - 1981. -18 avqust.
- 494. Pavlıçeva, İ.** Söhbət-xülasə: Sumqayıt şəhəri S.Vurğun adına Mərkəzi şəhər kitabxanasının növbəti tədbiri // Sos. Sumqayıt. - 1981. - 6 avqust.
- 495. İsmayilov, A.** Sumqayıt xəbərləri: S.Vurğun adına Mərkəzi kitabxanada A.S.Puşkinin anadan olmasının 180 illiyinə həsr edilmiş ədəbi-bədii gecə haqqında //Azərbaycan gəncləri. - 1979. - 14 iyun.
- 496. Şamayayeva, M.** Sərgilər, söhbətlər: Azərbaycanda özbək ədəbiyyatı və incəsənəti ionicünlüyü ilə əlaqədar Mərkəzi kitabxanasında görölən işlər // Sos. Sumqayıt. - 1979. - 31 may.
- 497. Dəmirova, İ.** “Həmişəyaşar böyük sənətkar” // Sos. Sumqayıt. - 1979. - 20 mart. - S.Vurğun adına Sumqayıt Mərkəzi şəhər kitabxanasında C. Cabbarlının 80 illiyi münasibətilə keçirilən oxucu konfransı haqqında.
- 498. Musayeva, G.** Qadınlara həsr olunur: S.Vurğun adına Mərkəzi şəhər kitabxanasında “Odlar diyarının xoşbəxt qadınları” mövzusunda keçirilmiş ədəbi-bədii gecə haqqında // Sos. Sumqayıt. - 1979.-8 mart.
- 499. “Sizin hüquq və vəzifələriniz”** //Sos. Sumqayıt. -1979. -1 fevral. S.Vurğun adına mərkəzi şəhər kitabxanasında eyniadlı mövzuda keçirilmiş tematik gecə haqqında.
- 500. Ağayeva, S.**“Adın şərəflidir sənin, ey qadın” // Sos. Sumqayıt.- 1978. - 8 mart. - S.Vurğun adına Mərkəzi şəhər kitabxanasının tədbiri haqqında.
- 501. Batıyev, H.**“Torpaq nəğməsi”nin müzakirəsi // Sos. Sumqayıt. - 1977. - 27 oktyabr. - S.Vurğun adına Mərkəzi şəhər kitabxanasında keçirilmiş tədbir haqqında.

- 502. Təhməzova, Z.** Kitabxanalara baxış // Sos.Sumqayıtı.-1977.-21 iyun.
- 503. Yazıçı ilə görüş:** Sumqayıt şəhər Mərkəzi kitabxanasında Mir Cəlalla görüş // Ədəbiyyat və incəsənət. -1977.-№23.-4 iyun. - S.7.
- 504. Bayramova, S.** Seminar-müşavirə: S.Vurğun adına Sumqayıt Mərkəzi şəhər kitabxanasında // Sos. Sumqayıtı. - 1977. - 26 aprel.
- 505. Musayeva, G. K.M.** Simonova həsr olunur: S.Vurğun adına Mərkəzi şəhər kitabxanasında K. Simonovun anadan olmasının 60 illiyi münasibəti ilə oxucu konfransı haqqında // Sos. Sumqayıtı. - 1975. - 4 dekabr.
- 506. Alhüseynova, L.** Sərgilər, oxucu konfransları: S.Vurğun adına Mərkəzi şəhər kitabxanasında görülən tədbirlər haqqında // Sos. Sumqayıtı. - 1975.-16 oktyabr.
- 507. Süleymanov, M.** Oxucuların sevimlisi: Sumqayıtın 1 nömrəli şəhər kitabxanasının kitabxanaçısı Rəfiqə Səfərova haqqında // Sos. Sumqayıt. - 1974. - 22 oktyabr.
- 508. Kitabxana böyük xəzinədir:** Sumqayıt şəhərinin kitabxanaları və S.Vurğun adına Mərkəzi şəhər kitabxanasının işi haqqında // Sos. Sumqayıtı. - 1974. - 22 oktyabr.
- 509. Əliyev, Ə.** Kitabxana, kitab və oxucu // Sos. Sumqayıtı. - 1974. - 25 iyul. - S.Vurğun adına Sumqayıt şəhər Mərkəzi kitabxanasında borclu oxucularla aparılan iş haqqında.
- 510. Ağayeva, S.** Kitabxana şəbəkələri mərkəzləşdirilir // Sos.Sumqayıtı. - 1973. - 27 noyabr.

5.4. Kitabxana filialları

- 511. Məmmədli, Leyla.** Şeir sevən balalar / L. Məmmədli // Sumqayıt. - 2014. - 6 dekabr. - № 55. - S. 6. - Sumqayıt şəhər Mərkəzi uşaq kitabxanasında şair İlyas Tapdıqın 80 illik yubileyinə həsr olunmuş eyni adlı ədəbi - bədii gecə keçirilmişdir.
- 512. Məmmədli, Leyla.** Şeir sevən balalar / L. Məmmədli // Mədəniyyət. - 2014. - 5 dekabr. - № 94. - S. 11. - Sumqayıt şəhər

Mərkəzi uşaq kitabxanasında şair İlyas Tapdığın 80 illik yubileyinə həsr olunmuş eyniadlı tədbir haqqında.

- 513. Allahverdiyeva, Səadət.** Kitabxana - klubda tədbirlər / S. Allahverdiyeva // Sumqayıt. - 2014. - 29 mart. - № 14. - S. 2. - Sumqayıt şəhəri N. Gəncəvi adına Kitabxanada keçirilən tədbir haqqında.
- 514. Tağıyeva, Nailə.** Arzular qanadında / N. Tağıyeva // Sumqayıt. - 2013. - 8 iyun. - № 30. - S. 4. - Sumqayıt şəhər Mərkəzi Uşaq Kitabxanasında 1 iyun Uşaqları Beynəlxalq Müdafiəsi Günü münasibəti ilə "Əlvən arzular qanadında" adlı tədbir keçirilmişdir.
- 515. Tağıyeva, Nailə.** "Vətən bu gün Heydərləşən qaladır" / N. Tağıyeva // Sumqayıt. - 2013. - 18 may. - № 27. - S. 2. - Sumqayıt şəhər Mərkəzi Uşaq Kitabxanasında Heydər Əliyevin anadan olmasının 90 illik yubileyi münasibətilə ədəbi-bədii gecə keçirilmişdir.
- 516. Babayeva, Z.** Nəsillərə örnək olan qəhrəman: N. Gəncəvi adına uşaq kitabxana klubda Milli Qəhrəmanlar Mübariz İbrahimov və Fərid Əhmədova həsr olunmuş "Nəsillərə örnək olan qəhrəman" adlı tədbir keçirilmişdir // Sumqayıt. – 2013. – 16 fevral. – S. 3.
- 517. Kərimova, D.** Qəddarlığın qurbanları: Nizami Gəncəvi adına Kitabxana-Klubda 20 Yanvar faciəsinin 24-cü ildönümü ilə əlaqədar "Siz, ey qeyrət timsalları, qəddarlığın qurbanları" adlı xatirə gecəsi keçirilmişdir // Sumqayıt. – 2013. - 25 yanvar. – S. 4.
- 518. Hüseynova, Yeganə.** Sumqayıtda bədii qiraət müsabiqəsi / Y. Hüseynova // Ədəbiyyat qəzeti. - 2013. - 19 aprel. - № 14. - S. 5. - Xalq şairi Nigar Rəfibəylinin 100 illik yubileyi münasibətiylə Yazıçılar Birliyinin Sumqayıt bölməsinin və Mərkəzləşdirilmiş Kitabxana Sisteminin uşaq şöbəsi tərəfindən keçirilən bədii qiraət müsabiqəsi haqqında.
- 519. Allahverdiyeva, Səadət.** Oxucularla əlaqə möhkəmlənir / S. Allahverdiyeva // Sumqayıt. - 2012. - 15 dekabr. - № 58. - S. 6. - Sumqayıt şəhər Uşaq kitabxana - klubunda keçirilən silsilə tədbirlər haqqında.

- 520. Allahverdiyeva, S.** Azərbaycan, dünyam mənim : N. Gəncəvi adına Uşaq Kitabxana-Klubunda 28 May Respublika günü ilə əlaqədar keçirilən tədbir haqqında // Sumqayıt. – 2012. – 2 iyun. – S. 3.
- 521. Əliyeva, Ş.** “Davranış, əxlaq və din” : 2 sayılı kitabxana-filialda keçirilmiş dəyirmi masa haqqında // Sumqayıt. – 2011. – 28 dekabr. – S. 4.
- 522. İsgəndərova, M.** “Topal Teymur”un müzakirəsi keçirilmişdir: 2 sayılı kitabxana filialda Hüseyn Cavidin “Topal Teymur” əsərinin müzakirəsi keçirilmişdir // Sumqayıt. – 2011. – 28 dekabr. – S. 4.
- 523. İskəndərova, Məlahət.** 2 sayılı kitabxana-filialdan xəbərlər / M. İskəndərova // Sumqayıt. - 2011. - 19 noyabr. - № 58. - S. 4. - 2 sayılı kitabxana-filialda "Azərbaycan Bayrağı Günü"nə həsr olunmuş tədbir keçirilmişdir.
- 524. Allahverdiyeva, Səadət.** Silsilə tədbirlər / S. Allahverdiyeva // Sumqayıt. - 2011. - 29 oktyabr. - № 55. - S. 3. - Sumqayıtda fəaliyyət göstərən Nizami Gəncəvi adına UKK-da keçirilən tədbirlər haqqında.
- 525. Muradova, Lalə.** Azərbaycan, dünyam mənim / L. Muradova // Sumqayıt. - 2011. - 29 oktyabr. - № 55. - S. 4. - Sumqayıtda fəaliyyət göstərən H. Z. Tağıyev adına 7 sayılı uşaq kitabxana-filialda Azərbaycanın Dövlət Müstəqilliyinin 20 illiyi ilə əlaqədar keçirilən tədbir haqqında.
- 526. Qafarova, O.** Profilaktiki tədbirlər gücləndirilir: 2 sayılı kitabxana – filialı ilə birlikdə “Narkomaniya əsrin bəlasıdır” mövzusunda keçirilmiş diskusiya haqqında // Sumqayıt. – 2011. – 22 oktyabr. -0 S. 5.
- 527. Eminova, Sona.** Qarabağ mövzusu ədəbiyyatda / S. Eminova // Sumqayıt. - 2011. - 1 oktyabr. - № 50. - S. 4. - Sumqayıt Şəhər MKS-nin 4 sayılı Gənclər kitabxana-filialının eyni mövzuda təşkil etdiyi tədbirlər haqqında.
- 528. Tağıyeva, Nailə.** Daşlarda yaşanan tarix : Turizm ili / N. Tağıyeva // Sumqayıt. - 2011. - 18 iyun. - № 32. - S. 2. - Sumqayıt şəhər 12 sayılı uşaq kitabxanasında "Turizm ili" çərçivəsində kitabxananın

1
 əməkdaşları tərəfindən bir qrup fəal oxucunun iştirakı ilə "Qobustan Qoruq-muzeyi" kompleksinə təşkil olunmuş ekskursiya haqqında.

- 529. Əliyeva, Nəzakət.** Birincilərin bayram sevinci / N. Əliyeva // Sumqayıt. - 2011. - 11 iyun. - № 31. - S. 4. - 12 sayılı uşaq kitabxanasında 1 iyun -Uşaqların Beynəlxalq Müdafiə Günü münasibətilə keçirdiyi "Qardaş olsun, sirdaş olsun bu dünyanın övladları" adlı tədbir haqqında.
- 530. Məmmədova, S.** Hüquqi mövzuda söhbət: 8 sayılı uşaq kitabxana filialda keçirilmiş "Mənim hüquqlarım , mənim inkişafımdır" adlı tədbir haqqında // Sumqayıt. – 2011. – 14 may. – S. 4.
- 531. Allahverdiyeva, S.** Uşaq əməyinin istismarı yolverilməzdir : N, Gəncəvi adına Uşaq Kitabxana-Klubunda eyni adlı tədbir haqqında // Sumqayıt. – 2011. 23 aprel. – S. 3.
- 532. Əliyeva, Şəraf.** Gəncləri "ağ ölüm"dən qoruyaq / Ş. Əliyeva // Sumqayıt. - 2011. - 16 aprel. - № 21. - S. 3. - Sumqayıt şəhəri M.Ə.Rəsulzadə adına 2 saylı kitabxana filialda keçirilən eynadlı tədbir haqqında.
- 533. Mehdiyeva, Arzu.** Maraqlı müzakirə / A. Mehdiyeva // Sumqayıt. - 2011. - 9 aprel. - № 20. - S. 4. - Sumqayıtda fəaliyyət göstərən Nizami Gəncəvi adına Uşaq kitabxana-klubunda Nahid Hacızadənin "Köçündən ayrılan durna" əsərinin müzakirəsi haqqında.
- 534. Hüseynova, Y.** "Təbiəti sevək və qoruyaq" : H. Z. Tağıyev adına 7 saylı uşaq kitabxana-filialında ətraf mühitin mühafizəsi ilə əlaqədar tədbir keçirilmişdir // Sumqayıt. – 2011. – 26 mart. – S. 4.
- 535. Muradova, Lalə.** Bayram səhərciyi : H. Z. Tağıyev adına 7 saylı uşaq kitabxana-filialı və 43 saylı uşaq bağçası ilə birlikdə "Darıxıram, tez gəl, bahar" adlı səhərcik keçirilmişdir // Sumqayıt. – 2011. – 26 mart. – S. 4.
- 536. Allahverdiyeva, S.** Elimizə Novruz gəlib : N, Gəncəvi adına UKK-da Novruz bayramı ilə əlaqədar "Novruz yolu – Yaz yolu" adlı ədəbi-bədii gecə keçirilmişdir // Sumqayıt. – 2011. – 19 mart. – S. 7.

- 537. Məmmədova, S.** Layla Xocalım, Layla: 8 sayılı uşaq kitabxana – filialda Xocalı faciəsinə həsr olunmuş “Layla Xocalım, Layla” adlı tədbir haqqında // Sumqayıt. – 2011. – 5 mart. – S. 8.
- 538. Həsənova, E.** Yaddaşların Xocalı ağrısı : Xocalı faciəsinin 19-cu ildönümü münasibəti ilə 12 sayılı kitabxana-filialda keçirilən tədbir haqqında // Sumqayıt. – 2011. – 26 fevral. – S. 5.
- 539. Əliyeva, N.** Uşaq ədəbiyyatının qızıl fondu: Fevralın 23-də 12 sayılı uşaq kitabxanasında görkəmli şair Abdulla Şaiqin anadan olmasının 130 illiyi münasibətilə tədbir keçirilmişdir // Sumqayıt. – 2011. – 26 fevral. – S. 6.
- 540. Əbdürrəhmanova, S.** “Poetik hissın palitrası” : Nəriman Həsənzadənin 80-ci ildönümü ilə əlaqədar 4 sayılı gənclər kitabxana – filialda “Poetik hissın palitrası” adlı şeir dəqiqəsi keçirildi // Sumqayıt. – 2011. – 26 fevral. – S. 8.
- 541. Allahverdiyeva, S.** Ana dilimiz milli varlığımızdır: 21 Fevral Beynəlxalq Ana dili günü ilə əlaqədar N. Gəncəvi adına UKK-da “Ana dilimiz milli varlığımızdır” adlı kompozisiya keçirilmişdir // Sumqayıt. – 2011. – 26 fevral. – S. 6.
- 542. Hüseynova, Yeganə.** "Döy qapımı, ağacdələ" / Y. Hüseynova // Sumqayıt. - 2011. - 19 fevral. - № 10. - S. 4. - Mərhum şairə Almaz Mehmanlının anadan olmasının 50 illiyi münasibətilə 7 sayılı Sumqayıt şəhər Uşaq Kitabxanasında keçirilən xatirə gecəsi haqqında.
- 543. Həsənova, Elza.** Xalqın mənəvi qələbə tarixi : 12 sayılı Uşaq kitabxana-filialında 20 Yanvar faciəsinin 21-ci ildönümünə həsr olunmuş tədbir haqqında // Sumqayıt. – 2011. – 22 yanvar. – S. 7.
- 544. Kərimova, D.** “Şəhidlik əlçatmaz bir zirvədir” : 10 sayılı kitabxana-filialın və “Gənclik” klubunun 20 Yanvar faciəsinə həsr etdikləri birgə tədbir haqqında // Sumqayıt. 2011. – 22 yanvar. – S. 8.
- 545. “20 Yanvar günü - millətimin dar günü”:** Nizami Gəncəvi adına Uşaq Kitabxana Klubunda 20 Yanvar faciəsinə həsr olunmuş tədbir haqqında // Sumqayıt. 2011. – 22 yanvar. – S. 8.
- 546. Babayeva, Z.** Şagirdlər Azərbaycan ədəbiyyatı ilə yaxından tanış olurlar : Nizami Gəncəvi adına Uşaq Kitabxana Klubunda C.

- Məmmədquluzadənin “Poçt qutusu” hekayəsinin 105 illiyi ilə əlaqədar tədbir keçirilmişdir // Sumqayıt. 2011. – 22 yanvar. – S. 8.
- 547. Allahverdiyeva, S.** Şairlə görüş: Sumqayıt şəhərindəki N. Gəncəvi adına uşaq kitabxana klubunun uşaqların sevimli şairi İlyas Tapdıqla keçirdiyi görüş haqqında // Sumqayıt. – 2010. – 25 dekabr. – S.4.
- 548. Muradova, Lalə.** Ədəbi-bədii gecə / L. Muradova // Sumqayıt. - 2010. - 22 sentyabr. - № 48. - S. 6. - H. Z. Tağıyev adına 7 sayılı uşaq kitabxana-filialında "Bilik günü" ilə əlaqədar keçirilən tədbir haqqında.
- 549. Məmmədli, Leyla.** Ekologiya və cəmiyyət : 2010-cu il "Ekologiya ili" dir / L. Məmmədli // Sumqayıt. - 2010. - 14 avqust. - № 42. - S. 2. - Sumqayıt şəhər 2 sayılı kitabxanada ekologiya ili ilə bağlı keçirilən tədbirlər haqqında.
- 550. Ədəbi-bədii kompozisiya : 1 İyun Uşaqların Beynəlxalq Müdafiə Günü** münasibəti ilə MKS-nin 8 və 12 sayılı uşaq kitabxana-filialları, N. Gəncəvi adına Uşaq kitabxana klubu ilə birlikdə ədəbi-bədii kompozisiya keçirilmişdir // Sumqayıt. – 2010. – 5 iyun. – S. 2.
- 551. Eminova, S.** “Biz sizdən öyrəndik qəhrəmanlığı”: Sumqayıt şəhər 4 sayılı Gənclər kitabxana filialda 9 May – Qələbə günü ilə bağlı keçirilmiş tədbir haqqında // Sumqayıt. – 2010. – 15 may. – S. 4.
- 552. Mustafayeva, R.** Qələbə sevinci: Faşizm üzərində qələbənin 65 illiyi münasibətilə MKS-in 17 sayılı kitabxana-filialında keçirilmiş tədbir haqqında // Sumqayıt. – 2010. – 12 may. – S. 4.
- 553. Tağıyeva, N.** “Sətirlərdə döyüşən illər” : 12 sayılı uşaq kitabxana-filialda ikinci Dünya müharibəsində qələbənin 65 illiyi ilə əlaqədar keçirilmiş tədbir haqqında // Sumqayıt. – 2010. – 17 aprel. – S. 4.
- 554. Məmmədova, Z.** “Nadir şah” əsərinin müzakirəsi: H. Z. Tağıyev adına 7 sayılı uşaq kitabxanasında N. Nərimanovun 140 illiyi münasibətilə “Nadir şah” əsərinin müzakirəsi keçirilmişdir // Sumqayıt. – 2010. – 17 aprel. – S. 4.

- 555. Əliyeva, N.** Xoş Növrəqlı Baharım : 12 saylı uşaq kitabxana-filialında Novruz bayramı ilə əlaqədar keçirilən tədbir haqqında // Sumqayıt. – 2010. – 20 mart. – S. 6.
- 556. Hüquqi mövzuda söhbətlər:** 7 saylı uşaq kitabxanasında “Hüquqlarımızı bilirikmi?” mövzusunda tədbir keçirilmişdir // Sumqayıt. – 2010. – 6 mart. – S. 4.
- 557. Kərimova, D.** Heç vaxt unudulmayacaq faciə : 10 saylı kitabxana filial “Gənclik” klubu ilə birlikdə “Xocalı soyqırımı ən ağır cinayətdir” adlı anım mərasimi keçirilmişdir // Sumqayıt. – 2010. – 6 mart. – S. 8.
- 558. Əbdürrəhmanova, S.** “Qisas qiyamətə qalmayacaq” : 4 saylı Gənclər kitabxana filialında Xocalı faciəsinin 18-ci ildönümünə həsr edilmiş eyni adlı xatirə gecəsi haqqında // Sumqayıt. – 2010. – 27 fevral. – S. 4.
- 559. Mustafayeva, R.** “Layla, Xocalım, layla” : H. Z. Tağıyev qəsəbəsindəki 17 saylı kitabxana-filialda Xocalı faciəsinin 18-ci ildönümü ilə bağlı keçirilmiş tədbir haqqında // Sumqayıt. – 2010. – 27 fevral. – S. 4.
- 560. Səfərova, Z.** Şəhidlərin xatirəsi yad edilir: M. Rəsulzadə adına 2 saylı kitabxananın 20 Yanvar faciəsinin 20-ci ildönümü ilə əlaqədar keçirdiyi tədbir haqqında // Sumqayıt. – 2010. – 23 yanvar. – S. 2.
- 561. Əbdürrəhmanova, S.** “Torpağın vətənləşdiyi gün”: 20 Yanvar faciəsinin 20-ci ildönümü ilə əlaqədar 4 saylı Gənclər, 12 saylı uşaq kitabxanasının və şəhər mədəniyyət evinin birgə keçirdikləri xatirə gecəsi haqqında // Sumqayıt. - 2010. – 23 yanvar. – S. 2.
- 562. Məmmədova, Z.** “Azadlığa gedən yol” : H. Z. Tağıyev 7 saylı uşaq kitabxana filialında 20 Yanvar şəhidlərinin xatirəsinə həsr olunmuş tədbir haqqında // Sumqayıt. – 2010. – 23 yanvar. – S. 2.
- 563. Kərimova, Dilbər.** Azadlığın şəhidlik zirvəsi: 10 saylı kitabxana – filialda “Gənclik” klubu ilə birlikdə 20 Yanvar faciəsi ilə əlaqədar xatirə gecəsi haqqında // Sumqayıt. – 2010. – 20 yanvar. – S. 3.
- 564. Tağıyeva, Nailə.** Qayğı dolu, fərəh dolu "Uşaq ili" / N. Tağıyeva // Sumqayıt. - 2009. - 15 avqust. - № 47. - S. 1. - Sumqayıt şəhər

MKS-nin 12 sayılı kitabxana - filialının "Uşaq ili" ilə bağlı keçirdiyi tədbirlər haqqında.

- 565. Məmmədova, Zübeydə.** 7 saylı uşaq kitabxana filialın gördüyü işlər / Z. Məmmədova // Sumqayıt. - 2009. - 29 iyul. - № 44. - S. 2. - Sumqayıtda fəaliyyət göstərən H. Z. Tağıyev adına 7 saylı uşaq kitabxanasının fəaliyyəti haqqında.
- 566. Tağıyeva, Nailə.** Milli dəyərlərin təbliği / N. Tağıyeva // Sumqayıt. - 2009. - 25 iyul. - № 42. - S. 4. - Sumqayıt şəhər MKS-in 12 saylı uşaq kitabxana filialında keçirilmiş tədbirlər haqqında.
- 567. Məmmədli, L.** Sumqayıta həsr olunmuş sərgi: M.Ə. Rəsulzadə adına 2 saylı kitabxana-filialda Sumqayıt şəhərinin 60 illiyi ilə əlaqədar "Heydər Əliyev və Sumqayıt" adlı təşkil olunan sərgi haqqında // Sumqayıt. - 2009. - 27 iyun. - S. 4.
- 568. Mirzəyeva, T.** Uşaqlar dünyanın sevincidir : Sumqayıt şəhər MKS-nin uşaq kitabxanaları "Dostluq" klubu ilə birlikdə Lüdviqshafen parkında "Uşaqlar dünyanın sevincidir" adlı keçirdiyi festival haqqında // Sumqayıt. - 2009. - 6 iyun. - S. 4.
- 569. Eyvazova, N.** "Azadlıqdır mənə məlhəm, sənə dərman Azərbaycan!" : 2 saylı kitabxana-filialda Respublika günü ilə əlaqədar keçirilən tədbir haqqında // Sumqayıt. - 2009. - 23 may. - S. 2.
- 570. Eyvazova, N.** Kitabxanada tədbir : M.Ə. Rəsulzadə adına 2 saylı kitabxanada dramaturq C. Məmmədquluzadənin anadan olmasının 140 illik yubileyinə həsr olunmuş tədbir haqqında // Sumqayıt. - 2009. - 29 aprel. - S. 4.
- 571. Tağıyeva, N.** Nəğməkar şair : 12 saylı uşaq kitabxanası "Ayla" uşaq bağçasının fədanları ilə birlikdə tanınmış şair Tofiq Mütəllibovun anadan olmasının 80 illiyi münasibətilə keçirdikləri tədbir haqqında // Sumqayıt. - 2009. - 29 aprel. - S. 4.
- 572. İsgəndərova, M.** "Adın şərəflidir sənin, ey qadın!" // Sumqayıt. - 2009. - 14 mart. - S.6. - Sumqayıt şəhər M.Ə. Rəsulzadə adına 2 saylı kitabxana filialda keçirilən eyniadlı tədbir haqqında.

- 573. Kərimova, D.** Görüş-diskussiya: 10 saylı kitabxana və “Gənclik” klubunun Dünya Azərbaycanlıları Konqresinin nümayəndələri ilə birlikdə keçirdiyi Xocalı soyqırımını və Sumqayıt hadisələrinə həsr olunmuş “Tariximizin qan yaddaşı” tədbiri haqqında // Sumqayıt. - 2009. -7 mart. - S.6.
- 574. Tağıyeva, N.** Balalarımızın inkişafı üçün //Sumqayıt. -2009. -7 fevral. - S. 3. - “Uşaq ili” ilə əlaqədar 12 saylı kitabxana filialda keçirilmiş və keçiriləcək tədbirlər haqqında.
- 575. Gənclik və zaman:** M.Ə.Rəsulzadə adına 2 saylı kitabxana filialda 2 Fevral-Gənclər günü münasibətilə keçirilmiş tədbir haqqında //Sumqayıt. - 2009. -4 fevral. - S.6.
- 576. Qanlı Yanvar:** M.Ə.Rəsulzadə adına 2 saylı kitabxana filialda 20 Yanvar faciəsinə həsr olunmuş tədbir haqqında //Sumqayıt. -2009. -24 yanvar. - S. 2.
- 577. Əsgərova, S.** “Uşaqlar dünyanın sevincidir” //Sumqayıt. -2008. -7 iyun.- S.4. -1 İyun-Uşaqların Beynəlxalq Müdafiə günü münasibətilə N.Gəncəvi adına UKK-nin 7, 8 ,12, 14 saylı kitabxanalarla birlikdə keçirilən eyni adlı ədəbi-bədii gecə haqqında.
- 578. Allahverdiyeva, R., Vəliyev, C.** Sumqayıt kitabxanaları üçün kitab toplanır //Zaman. -2008. -31 may. - Kitab tarixi dəyərlərimizin davamçısıdır” devizi altında Sumqayıt şəhər Gənclər və İdman Baş İdarəsinin 4 saylı gənclər kitabxanası ilə birgə keçirdiyi “Mütaliə günü” adlı tədbiri haqqında.
- 579. Oxu günü keçirilmişdir:** Şəhər Gənclər və İdman Baş İdarəsinin 4 saylı gənclər kitabxana filial ilə birgə keçirdiyi “Oxu günü” adlı tədbir haqqında //Sumqayıt. -2008. -31 may. - S.3.
- 580. Qasımova, P.** Bayram boyalı gün: 28 May-Respublika günü münasibətilə 12 saylı kitabxana filialın 12 və 16 saylı orta məktəblə birgə keçirdikləri tədbir haqqında //Sumqayıt. -2008. - 28 may.
- 581. Qaffarov, N.** Azərbaycanın müstəqilliyi əbədi və sarsılmazdır // 10 və 9 saylı kitabxana filialları Gənclik klubu ilə birgə keçirdikləri eyniadlı tədbir haqqında // Sumqayıt . – 2008. - 28 may. – S. 4.

- 582. Mustafayeva, R. və başq.** Ulu öndərə el məhəbbəti: H.Əliyevin 85 illiyi münasibətilə Sumqayıt şəhər MKS-in kitabxana-filiallarında keçirilmiş tədbirlər haqqında // Sumqayıt. - 2008. - 14 may. - S.7.
- 583. Xalqımızın əvəzsiz lideri:** 2 saylı kitabxan-filialda ümummilli lider H. Əliyevin anadan olmasının 85 illik yubileyi münasibətilə ədəbi-bədii gecə keçirilmişdir // Sumqayıt. – 2008. – 14 may. – S. 7.
- 584. Məmmədova, S.** Böyük Azərbaycanlı: Ümummilli lider Heydər Əliyevin 85 illik yubileyi ilə əlaqədar 8 saylı uşaq kitabxana-filialda keçirilmiş eyniadlı ədəbi-bədii kompozisiyası haqqında // Sumqayıt. – 2008. – 14 may. – S. 7.
- 585. Qasımova, S.** Ədibin söz dünyası: Sumqayıt şəhər MKS-in 12 saylı kitabxana filialında M.C.Paşayevin 100 illiyinə həsr olunmuş müəllifin “Bir gəncin manifesti” romanının müzakirəsi haqqında // Sumqayıt. - 2008. - 3 may. - S.6.
- 586. Eminova, S.** Keçirdiyimiz tədbirlər: Sumqayıt şəhər MKS-in 4 saylı gənclər kitabxanasının 2007-ci ildə gördüyü işlər haqqında //Məslək. - 2008. - 28 fevral. -S.8.
- 587. Hüseynova, Y.** “Məni tapa bilsən”: 7 saylı kitabxana filialın sabiq müdiri, mərhum şairə Almaz Mehmanlının xatirəsinə həsr olunmuş eyniadlı gecə haqqında //Sumqayıt. -2008. -27 fevral.-S.4.
- 588. Əliyeva, N.** Qara qarayevin əsərləri uşaqların ifasında: Dahi bəstəkarın 90 illiyi münasibətilə 12 saylı uşaq kitabxana filialında keçirilən eyniadlı tədbir haqqında // Sumqayıt. – 2008. – 23 fevral. – S. 7.
- 589. Mustafayeva, R.** Qəsəbə kitabxanası xidmət göstərir // Sumqayıt. - 2007. – 28 fevral. - Hacı Zeynalabdin qəsəbəsində yerləşən 17 saylı kitabxana-filialın fəaliyyəti haqqında.
- 590. Muğanlı, Q.** Kitabxana əsaslı təmirdən sonra // Sumqayıt. - 2006. - 16 sentyabr.- S. 3. - Sumqayıt şəhər MKS-in 7 saylı uşaq kitabxana-filialı haqqında.
- 591. Əbdürrəhmanova, S.** “Şirin arzular, acı gülüşlər jurnalı // Məslək. - 2006. - 25 may. - 4 saylı Gənclər kitabxanasında keçirilən “Şirin arzular, acı gülüşlər jurnalı” adlı disput haqqında.

- 592. Məmmədova, Z.** Kitabın müzakirəsi: H.Z.Tağıyev adına 7 saylı uşaq kitabxana filialında C. Məmmədquluzadənin 140 illiyi ilə əlaqədar “Ölülər” əsərinin müzakirəsi haqqında //Sumqayıt. - 2006. - 8 mart. - S.7.
- 593. Eminova, S.** “Biz harda varıqsa, sən orda varsan // Sumqayıt. - 2005. - 18 may. - 4 saylı kitabxana filialda ulu öndər H.Əliyevə həsr olunmuş tədbir haqqında.
- 594. Rəhimova, Z.** Sualına cavab tapmayan insan // Məslək. - 2003. - 14 noyabr. -7 saylı uşaq kitabxanasının müdiri Mehmanova Almaz haqqında.
- 595. Əbdürrəhmanova, S.** “Dünya, Xocalı hanı? //Sumqayıt. - 2003.-1 mart. - Xocalı faciəsinin 11-ci ildönümü münasibətilə 4 saylı gənclər kitabxana filialda keçirilən “Əsrə sığmayan faciə” kompozisiyası haqqında.
- 596. Məmmədova, Z.** Nağıl gecəsi keçirilmişdir: H.Z.Tağıyev adına uşaq kitabxana filialda keçirilmiş “Biri vardı, biri yoxdu” adlı nağıl gecəsi haqqında // Sumqayıt. - 2003. - 4 yanvar. - S.4.
- 597. Bağirova, N.** Yeni nəşrlər: 12 saylı uşaq kitabxanasında keçirilən “Məlumat günü” haqqında // Sumqayıt. - 2002. - 28 dekabr. - S.7.
- 598. Hüseynova, X.** “M.Ə.Sabir haqqında nə bilirik?” // Sumqayıt. - 2002. - 15 iyun. - S. 6. - 7 saylı uşaq kitabxanasında keçirilmiş eyniadlı viktorina haqqında.
- 599. Bağirov, R.** Əsərin müzakirəsi: 4 saylı gənclər kitabxanasında keçirilən M.Ə.Rəsulzadənin “Əsrimizin Siyavuşu” əsərinin müzakirəsi haqqında //Sumqayıt. - 2001. - 2 iyun. - S. 4.
- 600. Əsgərova, T.** Kitabın təqdimat mərasimi: H. Z.Tağıyev adına 7 saylı kitabxana filialda keçirilmiş “Bu yurdun aşılmaz dağları qala” adlı kitabın təqdimat mərasimi haqqında //Sumqayıt. - 2001. - 26 may. - S. 4.
- 601. Mustafayeva, A.** “Dağlar, məni halal edin //Sumqayıt. - 2000. - 10 iyun. -7 saylı uşaq kitabxanasında keçirilən şair Avtandil Ağbabanın yaradıcılığına həsr olunmuş poeziya gecəsi haqqında.

- 602. Əhmədova, G.** Tədbir maraqla qarşılanmışdır // Sumqayıt. - 2000. - 10 iyun. -12 sayılı uşaq kitabxanada keçirilmiş R.Rzanın 90 illiyi münasibətilə ədəbiyyata açıq baxış haqqında.
- 603. Allahverdiyeva, S., Məmmədova, Z.** “Sumqayıtın bayram poçtundan // Sumqayıt. - 2000. - 25 mart. -N.Gəncəvi adına uşaq kitabxana klubda və 7 sayılı kitabxana filialda Novruz bayramı münasibətilə keçirilən tədbirlər haqqında.
- 604. Allahverdiyeva, S.** “Qocalmaz bu dünyada körpələri sevənlər //Sumqayıt. - 1999. - 11 dekabr. - S. 2. - N.Gəncəvi adına uşaq kitabxana klubda şair Mir Sabirlə keçirilən görüş haqqında.
- 605. Bağirova, N.** Sözün işığında: Sumqayıt şəhər 12 sayılı uşaq kitabxana filialda şair-piblisist Avtandil Ağbaba ilə keçirilmiş görüş haqqında // Sumqayıt. - 1999. - 23 oktyabr. - S.6.
- 606. Məmmədova, Z.** Şairlə görüş //Sumqayıt. - 1999. - 16 oktyabr. -S. 5. - H. Z.Tağıyev adına 7 sayılı uşaq kitabxana-filialda keçirilmiş İ. İlyaslının yaradıcılığına həsr olunmuş poeziya gecəsi haqqında.
- 607. Əhmədova, Y.** “Kitabi-Dədə Qorqud” uşaqların gözü ilə //Sumqayıt. -1999. -10 iyul. -S.2 - 12 sayılı uşaq kitabxanasında təşkil edilmiş “Qədimliyimizi yaşadan ulu dastan” adlı sərgi haqqında.
- 608. Quliyeva, L.** “Bu hekayələri oxumusunuzmu?”: C. Cabbarlının anadan olmasının 100 illik yubileyi ilə bağlı 12 sayılı uşaq kitabxanasında keçirilən viktorina barədə//Sumqayıt.-1999.-5 iyun.
- 609. Sevil.** Kitabxana-klubun 10 yaşı var: N. Gəncəvi adına uşaq kitabxana-klub haqqında // Sumqayıt.- 1999. - 6 fevral.
- 610. Sadıxlı, S.** Uşaq kitabxanasının 45 yaşı var //Sumqayıt. - 1999.- 9 yanvar. -12 sayılı uşaq kitabxana filial haqqında.
- 611. Babayeva, Z.** Ömrün bahar çağında //Sumqayıt. -1994. -23 aprel. N. Gəncəvi adına uşaq kitabxana- klubda şəhid Azər Məhərrəmovun ad günü münasibətilə təşkil olunmuş “Qəhrəman günü” adlı xatirə gecəsi haqqında.

- 612. Məmmədov, Ə.** “Kitabsız bir ömrün nə mənası var”? //Sumqayıt. - 1993.-3 aprel. - 7, 8,12,15 sayılı uşaq kitabxana filialların kitabxana-klubla birgə keçirdikləri eyniadlı kitab bayramı haqqında.
- 613. “Ocaq”şı alimlə görüş:**MKS-in 10 saylı kitabxana filialında oxucu-larla Asif Atanın görüşü haqqında //Sumqayıt. -1992. -13 oktyabr.
- 614. Alışova, D.** Şairin yubileyi şərəfinə: Nizami Gəncəvinin 850 illik yubileyi münasibətilə 14 nömrəli kitabxana filialda “Nizami və Şərq ədəbiyyatı” mövzusunda keçirilmiş sual-cavab gecəsi haqqında // Sos. Sumqayıt. - 1990. - 22 sentyabr.
- 615. Şahsuvarov, İ.** Kitabxanaçı: 10 nömrəli kitabxana filialın baş kitabxanaçısı Əhmədova Əsli haqqında //Sos. Sumqayıt. - 1989. - 5 dekabr.
- 616. Bayramova, S.** Uşaq kitabxanası: şərait və xidmət necədir?: 7 nömrəli uşaq kitabxana filialında // Sos. Sumqayıt. - 1989. - 2 dekabr.
- 617. Məmmədova, S.** Yubiley tədbirləri:Sumqayıt şəhər 2 nömrəli kitabxana filialda “Azad xalqların sarsılmaz ittifaqı” mövzusunda keçirilmiş ədəbi-bədii gecə haqqında //Sos. Sumqayıt. - 1988. - 29 dekabr.
- 618. Zeynalova, M.** Nizami irsini öyrənirik //Sos .Sumqayıt. - 1988. - 5 iyul. - 6 nömrəli kitabxana filialda təşkil edilmiş “Nizami” ədəbi dərnəyinin fəaliyyəti haqqında.
- 619. Abbasova, İ.** “Gənclik və gözəllik şairi:” 17 nömrəli kitabxana filial Nasoslu qəsəbəsidəki dəmiryolçuların 2 nömrəli yataqxanasında M. Müşfiqin anadan olmasının 80 illiyi münasibətilə eyniadlı mövzuda ədəbi-bədii gecə keçirmişdir // Sos. Sumqayıt. - 1988. - 21 iyun.
- 620. Abdullayeva, S.** Əzəldən qardaşdır ellərimiz”:14 nömrəli kitabxana filialın təşkil etdiyi eyni adlı sərgi barədə // Sos.Sumqayıt.- 1988. - 22 mart.
- 621. Əhmədova, Y.** Tapmaca müsabiqəsi: 7, 8 nömrəli kitabxana-filialların nəzdindəki “Nəgillər aləmində” maraq klubunun F. Köçərlinin anadan olmasının 125 illiyinə həsr edilmiş növbəti

məşğələsi haqqında // Sos. Sumqayıtı. - 1988. - 4 fevral.

622. **Nizamiyə həsr edilmiş gecə:** Azərbaycan SSR EA Şərqşünaslıq İnstitutu və 6 №-li kitabxana-filialın birlikdə təşkil etdikləri Nizami Gəncəvinin yaradıcılığına həsr olunmuş ədəbi-bədii gecə haqqında //Sumqayıt. - 1987. - 29 sentyabr.
623. **Məmmədova, S.** Ədəbiyyat dərnəyinin kövrək addımları // Sos. Sumqayıtı. - 1987. - 26 sentyabr. - Şəhərimizin 6 nömrəli kitabxana filialında təşkil edilmiş Nizami ədəbiyyat dərnəyinin fəaliyyəti haqqında.
624. **Ağayeva, S.** Kitabxana filial baxış qalibidir: Sumqayıt şəhər MKS-in 6 nömrəli kitabxana filialı // Sos. Sumqayıtı. - 1987. - 11 aprel.
625. **Qurbanova, A.** Maraqlı görüşlər: Polimer tikinti materialları kombinatında 2 və 6 nömrəli kitabxana filialların Ə. Hacızadə ilə təşkil etdiyi görüş haqqında // Sos. Sumqayıtı. - 1987. - 6 yanvar.
626. **Həsənova, T.** Qanun hamı üçün qanundur // Sos. Sumqayıtı. - 1986. - 11 dekabr. -14 nömrəli kitabxana filialın 6 nömrəli klubla birlikdə T. Əfəndiyevin “Prokuror” əsəri üzrə eyniadlı mövzuda keçirdiyi oxucu konfransı haqqında.
627. **Həmidov, Q.** Şairə, sənətə hörmət: 10 nömrəli kitabxananın Üzvi Sintez İstehsalat Birliyinin 8 nömrəli yataqxanasında keçirdiyi “Bizdə şeir də var, sənət də vardır, şairə, sənətə hörmət də vardır” adlı tədbir haqqında // Sos. Sumqayıtı. - 1986. -16 oktyabr.
628. **Zeynalova, A.** “Yada sal məni”: Xalq şairi Səməd Vurğunun anadan olmasının 80 illiyi münasibətilə 6 №-li kitabxana filialın “Oktyabr” mədəniyyət evi ilə birlikdə Üst Trikotaj fabrikində keçirdiyi eyniadlı tədbir haqqında //Sos. Sumqayıtı. - 1986. - 22 aprel.
629. **Zeynalova, M.** Kitab verilişi məqsədi: Sumqayıt Üst Trikotaj fabrikində yeni kitab verilişi məntəqəsi yaratmış 6 №-li kitabxana filialın faydalı təşəbbüsü haqqında // Sos. Sumqayıtı. - 1986. - 8 aprel.
630. **Zeynalova, M.** “Eldir, vətəndir varlığım”: 6 nömrəli kitabxananın “Oktyabr” mədəniyyət evi ilə birlikdə keçirdiyi Azərbaycan xalq

şairi S.Rüstəmin anadan olmasının 80 illiyinə həsr edilmiş ədəbi-bədii gecə haqqında // Sos. Sumqayıtı. - 1985. - 28 noyabr.

631. **Zeynalova, H.** “Ürəklərdə səslənən nəğmə”: S.Vurğun adına Mərkəzi kitabxananın 6 nömrəli filialla birlikdə keçirdiyi görkəmli rus şairi S.Yeseninə həsr edilmiş ədəbi-bədii gecə haqqında // Sos. Sumqayıtı. - 1985. - 17 oktyabr.
632. **İbrahimova, S.** Qəhrəmanın xatirəsi yad edilir: 7 nömrəli uşaq kitabxanasının “Veteran” klubu ilə birlikdə Sovet İttifaqı Qəhrəmanı Həzi Aslanova həsr edilmiş “Qələbə-40” devizi altında keçirdiyi tədbir haqqında // Sos. Sumqayıtı. - 1984. - 11 noyabr.
633. **Mahmudova, S.** Görüş keçirilmişdir: Sumqayıt şəhər 3 №-li kitabxana-filialın 17 №-li məktəblə birgə keçirdiyi qələbəmizin 40 illiyi ilə əlaqədar müharibə veteranları ilə görüşü haqqında // Sos. Sumqayıtı. - 1984. - 23 oktyabr.
634. **Dadaşova, T.** Kitab müzakirəsi: 17 №-li kitabxana filialın 6 nömrəli məktəb ilə birlikdə keçirdiyi N.Ostrovskinin “Polad necə bərkidi” əsərinin müzakirəsi haqqında // Sos. Sumqayıtı. - 1984. - 4 oktyabr.
635. **Səfərova, G.** Fəhlələrin arzusu ilə: Sumqayıtdakı 2 nömrəli kitabxananın Üzvi Sintez İstehsalat birliyinin 7 nömrəli yataqxanasında keçirdiyi “Ailə. Siz onu necə görmək istəyirsiniz?” mövzusunda disput haqqında // Sos. Sumqayıtı. - 1984. - 17 aprel.
636. **Məmmədova, İ.** Ədəbi-bədii gecə: 15 №-li uşaq kitabxanasında S.Vurğun poeziyasına həsr edilmiş tədbir haqqında // Sos. Sumqayıtı. - 1983. - 8 dekabr.
637. **“İstəyirsiniz, heç gəlməyin”:** 12 №-li uşaq kitabxana filialın borclu oxucuları haqqında // Sos. Sumqayıtı. - 1983. - 22 noyabr.
638. **Həsənova, T.** “Dədə Qorqud”un müzakirəsi: S.Vurğun adına Mərkəzi kitabxana və 5 nömrəli kitabxana filiallarda // Sos. Sumqayıtı. - 1983. - 3 noyabr.
639. **Mahmudova, Ş.** Kitab sərgisi: 14 saylı kitabxana filialda 1 nömrəli şəhər poliklinikası filialında keçirdiyi ixtisasçı günü haqqında // Sos. Sumqayıtı. - 1983. - 25 iyun.

- 640. Qurbanov, Ə.** Odlar diyarının klassiki: Sumqayıt şəhər 7 nömrəli uşaq kitabxanasında böyük Azərbaycan şairi Nizamiyə həsr olunmuş səhərciyin keçirilməsi haqqında //Azərbaycan müəllimi. - 1981. - 23 oktyabr.
- 641. Qasımova, P.** Ədəbi-bədii gecə: C.Cabbarlının anadan olmasının 80 illiyi münasibətilə 2 nömrəli kitabxana filialda keçirilmiş tədbir haqqında // Sos. Sumqayıtı. - 1979. - 22 mart.
- 642. Pirimova, H.** Poeziya gecəsi: 2 nömrəli kitabxana filialda keçirilmiş “Adın şərəflidir sənin, ey qadın!” adlı poeziya gecəsi haqqında // Sos. Sumqayıtı. -1979. - 8 mart.
- 643. Qasımova, P.** Maraqlı stendlər: 2 nömrəli kitabxana filialın işi haqqında // Sos. Sumqayıtı. - 1978. -12 avqust.
- 644. Əhmədova, Ə.** Aktyorlarla görüş: 2 nömrəli şəhər kitabxanasının işi haqqında // Sos. Sumqayıtı.- 1978. - 25 mart.
- 645. Eyvazova, M.** Veteranlarla görüş // Sos. Sumqayıtı. - 1978. - 21 fevral. - 2 nömrəli kitabxana filialda Böyük Vətən müharibəsi veteranları ilə keçirilən görüş haqqında.
- 646. Qasımova, P.** Poeziya gecəsi: 2 nömrəli kitabxana filialda Ə. X. Dəhləvinin “Oğluma nəsihət” əsəri üzrə keçirilən poeziya gecəsi haqqında // Sos. Sumqayıtı. -1977. - 11 oktyabr.
- 647. Qaziyeva, L.** Poeziya səhərciyi: A. Qaydar adına şəhər uşaq kitabxanasının keçirdiyi tədbir haqqında //Sos. Sumqayıtı. - 1977. - 1 yanvar.
- 648. Qaziyeva, L.** Poeziya səhərciyi: A. Qaydar adına şəhər uşaq kitabxanasının keçirdiyi tədbir haqqında //Sos. Sumqayıtı. - 1977. - 1 yanvar.
- 649. Kitabxanada ədəbi-bədii gecə:** 10 №-li şəhər kitabxanasında xalq şairi S.Rüstəmin anadan olmasının 70 illiyi şərəfinə keçirilmiş ədəbi-bədii gecə //Sos. Sumqayıtı. - 1976. - 2 mart.
- 650. Səyyarov, B.** Uşaq kitabxanasında: A.Qaydar adına uşaq kitabxanasında S.Vurğunun və S.Rüstəmin anadan olmasının 70 illiyi münasibətilə keçirilən tədbirlər // Sos. Sumqayıtı. - 1976. - 26 fevral.

- 651. Əbdürrəhmanova, E.** Kitabxanada görüş: A.Qaydar adına uşaq kitabxanasında Sumqayıtın gənc şairləri ilə görüş // Sos. Sumqayıt. - 1976. - 29 yanvar.
- 652. Əfəndiyeva, P.** 4 nömrəli filial kitabxanada sərgi // Sos. Sumqayıt. - 1976. 27 yanvar.
- 653. Teyvəjikova, S.** Kitabxanada görüş: A. Qaydar adına şəhər uşaq kitabxanasında Beynəlxalq qadın ili münasibətilə keçirilmiş görüş haqqında // Sos. Sumqayıt. - 1975. - 30 dekabr.
- 654. Rzayev, B.** Ədəbi-bədii gecə:Üzvi məhsullar zavodunun 7 nömrəli qızlar yataqxanasında 2 nömrəli şəhər kitabxanasının təşəbbüsü ilə keçirilmiş Beynəlxalq qadın ilinə həsr olunmuş ədəbi-bədii gecə haqqında // Sos. Sumqayıt. - 1975. - 2 dekabr.
- 655. Abdiyev, C.** Otuz il oxucuların xidmətində // Sos. Sumqayıt.-1975. - 7 oktyabr. - 2 nömrəli kitabxana filialın müdiri Ə. Əhmədova haqqında.
- 656. Həşimzadə, X.** Oxucu konfransı: Sumqayıtın 2 nömrəli şəhər kitabxanasında yazıçı S. Rəhimovun anadan olmasının 75 illiyi münasibətilə keçirilmiş oxucu konfransı haqqında // Sos. Sumqayıt. - 1975. - 18 mart.
- 657. Cəfərov, F.** Aktyorlarla görüş: C. Məmmədquluzadə adına şəhər kitabxanasında keçirilən tədbir haqqında // Sos. Sumqayıt. - 1975. - 1 noyabr.

VI. SUMQAYITDA MUZEY İŞİ

- 658. Əmirova, Sevinc.** "Sumqayıtın tarixi muzeyi"ndə yubiley tədbiri / S. Əmirova // Sumqayıt. - 2014. - 17 noyabr. - № 28. - S. 1. - Muzeydə təşkil olunmuş yubiley tədbiri haqqında.
- 659. Lazımova, Sənurə.** Sumqayıtın Tarixi Muzeyi // Sumqayıt. - № 3. – S. 46-49.
- 660. Sultan, Ceyran.** Sumqayıt tarixinə işıq saçıran məkan / C. Sultan // Sumqayıt. - 2014. - 17 may. - № 22. - S. 4. - Sumqayıtın Tarixi Muzeyi haqqında.

- 661. Muzey əməkdaşları ilə görüş:** “Azərkimya” İstehsalat Birliyinin nümayəndələrinin “Sumqayıtın Tarixi muzeyi”nin əməkdaşları ilə görüşü haqqında // Sumqayıt. –2013. - 12 yanvar. – S. 6.
- 662. İslamova, Olya.** Tarixin yaddaşlara çevrildiyi yer : 18 may Beynəlxalq Muzeylər Günüdür / O. İslamova // Sumqayıt. – 2012. – 19 may. - № 24. – S. 2.
- 663. Muğanlı, Qüdrət.** Şəhər icra başçısı ilə görüş : Milli Mətbuatın 136 yaşı tamam oldu / Q. Muğanlı // Sumqayıt. - 2011. - 23 iyul. - **№ 38.** - S. 1. - "Sumqayıtın tarixi" muzeyində şəhər jurnalistləri ilə keçirilən tədbir haqqında.
- 664. Qafaroğlu, S.** Tarixə qovuşan şəhər : Beynəlxalq Muzeylər günü münasibəti ilə Sumqayıtın Tarixi Muzeyində “Əfsanədən yaranmış şəhər” mövzusunda “Muzeylər gecəsi” adlı aksiya keçirilmişdir // Sumqayıt. – 2011. – 21 may. – S.2.
- 665. Muzeyin açılışı:** Sumqayıt Tarix Muzeyinin açılışı haqqında // Mədəni-maarif. – 2010. - № 6. – S. 4.
- 666. Sumqayıtın tarixi muzeyi istifadəyə verildi** // Məslək. - 2010. - 26 may. - № 11. - S. 1. – Muzey əsaslı təmirdən sonra.
- 667. Əmirova, S.** Maraqlı viktorina: Sumqayıt Tarix Muzeyinin 3 saylı məktəbdə keçirdiyi şəhərin tarixinə həsr olunan viktorina haqqında // Sumqayıt. – 2008. – 29 noyabr. – S. 2.
- 668. Əmirova, S.** Kədərlə anılan tarix //Sumqayıt. -2009. -21 fevral.- 1988-ci ilin fevralında Sumqayıtda baş verən hadisələr və Xocalı faciəsi ilə bağlı Tarix muzeyinin gördüyü işlər haqqında.
- 669. İslamova, O.**Tariximizi yaşadan ocaq //Sumqayıt. - 2008. -24 may. -S.2. - Sumqayıt Tarix muzeyinin fəaliyyəti haqqında.
- 670. Lazımova, S.** Tarix təkrar olunmuşdur: Sumqayıt Tarix Muzeyinin fəaliyyəti haqqında // Sumqayıt. – 2008. – 23 yanvar. – S. 4.
- 671. İslamova, O.** Keçirilən yola bir nəzər: Sumqayıt Tarix muzeyi-40 // Sumqayıt. - 2007. -17 oktyabr. - S. 6.
- 672. İslamova, O.** Səhradan yaşıl parkadək //Sumqayıt. - 2004. -18 dekabr. - Sumqayıtın 55 illik yubileyi münasibətilə Sumqayıt Tarix muzeyində təşkil olunmuş sərgi haqqında.

673. **İslamova, O.** Sumqayıtda “Kiçik Azərbaycan // Mədəniyyət. - 2002. - 9 fevral. - S.7. - Sumqayıtın Tarixi Muzeyi haqqında.
674. **İslamova, O.** Muzey tariximizdir, varlığımızdır: Sumqayıt Tarixi Muzeyinin direktoru ilə söhbət /Söhbəti yazdı: S. Bayramova // Sumqayıt. 2001. - 25 avqust. -S. 3.
675. **İslamova, O.** “Keçmişini itirmək, gələcəyini itirmək deməkdir: Sumqayıt şəhər Tarix muzeyinin direktoru ilə söhbət /Söhbəti apardı: Aygün //Sumqayıt. -1997. - 11 aprel.
676. **Bayramova, S.**Muzeyin canlı salnaməsi: Sumqayıtın Tarix muzeyi // Sumqayıt. -1996. - 8 iyun.
677. **Şəfiyeva, M.** Şəkillərin dili ilə: Sumqayıtın Tarix muzeyində 20 yanvar faciəsini əks etdirən bölmə haqqında //Sumqayıt. -1994. - 20 yanvar.
678. **Bəylərov, Ç.** Kədərli, şərəfli səhifələr // Sumqayıt. - 1993. - 15 may.- Sumqayıt Tarix muzeyində təşkil edilmiş şəhidlər qalereyası haqqında.
679. **İslamova, O.** Bizə kömək lazımdır // Mədəniyyət.- 1993. - 12 fevral. - Sumqayıt Tarix muzeyinin işi haqqında.
680. **İslamova, O.** Muzeyin 25 yaşı var // Sumqayıt. - 1992. -10 dekabr. - Sumqayıt Tarix muzeyi haqqında.
681. **Mahmudova, T.** Hər eksponat bir tarixdir: Şəhərin Tarix muzeyi: qayğılar, problemlər // Sumqayıt. - 1991. - 3 sentyabr.
682. **Mahmudzadə, G.** Hər eksponat bir tarixdir //Sos. Sumqayıtı. - 1988. - 31 mart. - Sumqayıt Tarix muzeyinin problem məsələləri barədə.
683. **Təhməzova, Z.** Mühüm tərbiyə vasitəsi // Sos. Sumqayıtı. - 1983. - 17 may. - Sumqayıtın muzeyləri haqqında.
684. **İsmayılova, Z.** Ekspонатlar axtarışında // Mədəni-maarif işi. -1981. -№ 1. - S. 41-42. - Sumqayıtda təşkil olunmuş muzey haqqında.

VII. NƏŞRİYYAT İŞİ

- 685. Quliyev, Sübhan.** "Sumqayıt"ın işıq üzü gördüyü ünvan / S. Quliyev // Sumqayıt. - 2014. - 19 iyul. - № 31-32. - S. 7. - "Zərdabi nəşriyat-poliqrafiya" MMC haqqında.
- 686. Seyidzadə, Hacı Tofiq.** Böyük zəhmətin uğurlu bəhrəsi: Ağalar İdrisoğlu: Bu ad və soyad ədəbiyyat aləminə, teatr ictimaiyyətinə və jurnalistikaya yaxşı tanışdır / H. T. Seyidzadə // Azad Azərbaycan. - 2013. - 6 avqust. - № 112. - S. 7. - Sumqayıtlı ziyalı haqqında.
- 687. Sultan, Ceyran.** Qəzetimizin ilk oxucuları / C. Sultan // Sumqayıt. - 2011. - 16 iyul. - № 36-37. - S. 2. - Sumqayıt Şəhər Mətbəəsi-"Zərdabi nəşriyyat-poliqrafiya" MMC-nin fəaliyyəti haqqında.
- 688. Sultanova, Ceyran.** Sənətin görünməyən tərəfi: 22 iyul Milli Mətbuat Günüdür / A. Məlikov // Sumqayıt. - 2010. - 21 iyul. - № 38. - S. 3. - Sumqayıtda fəaliyyət göstərən "Zərdabi nəşriyyat-poliqrafiya" MMC-nin direktoru Aydın Məlikovla müsahibə.

VIII. ARXIV İŞİ

- 689. Mahmudzadə, G.** Tarixi faktların dili ilə: Sumqayıt arxivi – 70 // Sumqayıt. – 2010. – 27 mart. – S. 4.
- 690. Hüseynova, M.** Dövlət Arxivi Sumqayıt filialında sərgi : Sumqayıt hadisələri – 1988-ci il // Sumqayıt. – 2010. – 13 mart. – S. 3.
- 691. Mahmudzadə, G.** Tariximizi yaşadan ünvan // Sumqayıt. - 2003. - 21 iyun. - Söhbət Sumqayıtda arxiv işindən gedir.
- 692. Nəbiyev, Q.** Arxiv işi yüksək səviyyədə qurulmalıdır: Azərbaycan Baş Arxiv idarəsi Sumqayıt filialının direktoru Q. Nəbiyevlə müsahibə / Müsahibəni apardı: S.Quliyev // Sumqayıt.-1996. - 28 sentyabr.
- 693. Nəbiyev, Q., Xudiyeva, A.** Sənədlər dil açır // Sos. Sumqayıtı. - 1984. - 27 sentyabr. - Şəhər dövlət arxivində saxlanılan müharibə illərində sovet adamlarının rəşadətli əməyi ilə bağlı qiymətli sənədlər haqqında.
- 694. Nəbiyev, Q.** Sumqayıtın arxivi // Sos. Sumqayıtı. -1972. - 10 avqust. - S. 3.

IX. SUMQAYITDA İNCƏSƏNƏT

- 695. Əliyev, Akif.** Milli Qurtuluş Günü münasibətilə Dövlət Simfonik Orkestri Sumqayıtda konsert verdi / A. Əliyev // Azərbaycan. - 2013. - 14 iyun. - № 129. - S. 9.
- 696. Sənətin çətin yolları :** 10 mart Milli Teatr Günüdür // Sumqayıt. - 2013. - 9 mart. - № 11. - S. 3. - Sumqayıt Dövlət Musiqi Dram teatrının fəaliyyəti haqqında.
- 697. Sadıqov, Samir.** Sumqayıt şəhərinin heykəltəraşlıq abidələri / S. Sadıqov // Paritet. - 2012. - 12-13 yanvar. - № 1. - S. 16.
- 698. Sultan, C.** Sumqayıtın musiqi beşiyi: Sumqayıt Musiqi Kollecinin direktoru Rasim Quliyevin müsahibəsi / C. Sultan // Sumqayıt. - 2011. - 24 sentyabr. - № 49. - S. 3.
- 699. Sultan, Ceyran.** "Danışan" muncuqlar / C. Sultan // Sumqayıt. - 2011. - 16 iyul. - № 36-37. - S. 8. - Dekorativ-tətbiq sənət sahəsində gözəl nümunələr yaradan Sumqayıt sakini Sevil Qarakişiyevanın əl işləri haqqında.
- 700. Quliyev, R.** Musiqiyə bağlı ömür // Sumqayıt. - 2008. - 29 noyabr. Şəhərimizin mədəni həyatında özünəməxsus yeri olan ilk fortepiano müəllimi Məsumə Məmmədova haqqında.
- 701. Kərimov, Y.** Muğam muğam kimi oxunmalıdır: Milli mənəvi dəyərlərimiz // Sumqayıt. - 2007. - 21 iyul. - S. 7.
- 702. Qurbanov, Ə.** Niyə Sumqayıtda filarmoniya olmasın? // Mədəniyyət. - 2003. - 11 yanvar.
- 703. İmanov, D.** Tanınmış kinorejissor: 1945-2002. Nekroloq // Mədəniyyət. - 2002. - 28 sentyabr. - S. 8.
- 704. Quliyev, S.** Şirin dildən şirin nəğmə süzülər // Sumqayıt. - 2001. - 11 avqust. - S. 3. - Müğənni Təhmuraz Şirinov haqqında.
- 705. Qafaroğlu, S.** Oxu, Mənzurə, oxu! // Sumqayıt. - 2001. - 7 iyul. - S. 3. - Sumqayıtlı müğənni Mənzurə Musayeva haqqında.
- 706. Bayramzadə, K.** Bala Zülfü: Sumqayıtın sayılıb-seçilən xanəndəsi Zakir Əliyev barədə // Məslək. - 2000. - 15-28 dekabr. - S. 4.
- 707. Bayramova, S.** Musiqi mənim həyatımdır // Sumqayıt. - 1999. -

15 may. - Sumqayıt şəhərində müəllimə işləyən musiqiçi- pedaqoq Fəridə Nəbiyeva haqqında.

708. **“Tənha payız yarpağı”**: Mühəndis-dramaturq Akif Həsənoğlunun eyniadlı bir hissəli lirik-psixoloji dramının tamaşası haqqında // Sumqayıt. - 1995. -19 yanvar.
709. **Hüseynov, R.** Böyük ekranın qayğıları: Sumqayıt kinoteatrlar və kinovideo birliyinin direktoru ilə söhbət // Sumqayıt. - 1994. - 20 yanvar.
710. **Əliyeva, S.** Sənət zirvələrinə doğru // Sumqayıt. - 1994. - 29 yanvar. - Tarzən İlham Bayramzadə haqqında.
711. **Məmmədov, T.** “Mənim Azərbaycanım” qobelini: //Sumqayıt. – 1991. – 13 iyun. -Hicran Seyidov və Xalidə Nağıyevanın yaratdıqları eyniadlı xalça-qobelini haqqında.
712. **Zeynalov, N.** Kamança dilə gəlir //Sos. Sumqayıtı.- 1990. - 19 iyun. - Sumqayıt şəhər 1 nömrəli musiqi məktəbində kamança müəllimi işləyən Zabil Cavadov haqqında.
713. **Qurbanov, Ə.** O, bu ada layıqdır: Şəhərimizdə istedadlı xor dirijoru kimi tanınmış Fazil Əliyevə Azərbaycan SSR əməkdar mədəniyyət işçisi adı verilməsi haqqında // Sos. Sumqayıtı. -1990. - 7 iyun.
714. **Qurbanov, Ə.** “Cücələrim-89”: Şəhər komsomol komitəsi nəzdində təsərrüfat hesabı ilə fəaliyyət göstərən “Günəl” mədəniyyət istehsalat birliyinin keçirdiyi uşaq müsabiqəsi haqqında // Sos. Sumqayıtı. -1989. -2 noyabr.
715. **Qurbanov, Ə.** Qaliblərin yekun konserti //Sos. Sumqayıtı. -1989.- 29 iyun. - Şəhərimizin sənaye müəssisələrinin bədii özfəaliyyət kollektivləri haqqında.
716. **Qənbərli, N.** Sənətin sirri // Məxbir . -1989. - № 1.- S. 28-29. - Fotoməxbir Sadıqov Rasim haqqında.
717. **Mirzəyev, R.** 10 yaşlı musiqi məktəbi //Sos. Sumqayıtı. - 1988.-3 noyabr. - Sumqayıt şəhər 3 nömrəli musiqi məktəbi.
718. **Şahbazov, S.** Uğurlarımız sevindiricidir //Sos. Sumqayıtı.-1987.-27 avqust. - Sumqayıt şəhər kinoteatrlar və kino qurğuları birliyinin işi haqqında.

- 719. Abbasova, İ.** Əlinin sənət dünyası // Sos. Sumqayıtı. - 1987. - 20 avqust. - Sumqayıt şəhər 2 nömrəli musiqi məktəbinin müəllimi, istedadlı nəğaraçalan Ə. Rizayev haqqında.
- 720. Məhərrəmov, S.** Gənc kinematoqrafçılarla görüş // Sos. Sumqayıtı. - 1987. - 29 yanvar. "Cırtan" kinoteatrında respublikamızın bir qrup kinematoqrafçısı ilə şəhərin komsomolçu gənclərinin görüşü haqqında.
- 721. Abdullayev, İ.** "Loğman" "şəfa verir" // Azərbaycan gəncləri. - 1986. - 15 noyabr. - Sumqayıt şəhər səhiyyə şöbəsinin "Loğman" ansambli haqqında.
- 722. Dəmirov, İ.** Oxuyur Əli Kazımov: Məişət Kimyası İstehsalat Birliyinin işçisi, Sumqayıt orta ixtisas musiqi məktəbinin xanəndəlik şöbəsinin tələbəsi // Sos. Sumqayıtı. - 1986. - 18 oktyabr.
- 723. Qurbanov, Ə.** Arzuna çatasan, Ceyhun // Sos. Sumqayıtı. - 1986. - 8 iyul. - Sumqayıt şəhər 31 nömrəli məktəbin VIII sinif şagirdi C. Allahverdiyev haqqında.
- 724. Qazaxbəyli, A., Məsiyev, C.** Zəlzələdən sonrakı bulaq // Azərbaycan gəncləri. - 1986. - 4 fevral. - Sumqayıtdakı 31 nömrəli məktəbin VII sinif şagirdi, 100-ə qədər musiqi əsərinin müəllifi C. Allahverdiyev haqqında.
- 725. Qurbanov, Ə.** Ümumşəhər baxışı // Azərbaycan gəncləri. - 1985. - 10 dekabr. - Sumqayıt şəhər Mənzil-istismar kontorları nəzdində fəaliyyət göstərən bədii öz fəaliyyət kollektivlərinin baxış-müsabiqəsi haqqında.
- 726. Əzimov, F.** "Tello"nun uğurları // Azərbaycan gəncləri. - 1985. - 30 noyabr. - Soltan Hacıbəyov adına orta ixtisas musiqi məktəbində yaradılmış folklor ansambli haqqında.
- 727. Əzimov, F.** "Tello"nun nəğmə çəlgisi // Sos. Sumqayıtı. - 1985. - 13 iyul. - S. Hacıbəyov adına orta ixtisas musiqi məktəbində yaradılmış "Tello" ansamblının fəaliyyəti haqqında.
- 728. Rzayev, B.** Ömrün sübh çağı // Azərbaycan gəncləri. - 1984. - 27 noyabr. - S. Hacıbəyov adına Sumqayıt şəhər musiqi məktəbinin tələbəsi L. Əliyeva haqqında.

- 729. Əmiraslanov, A.** Bethoven musiqisi səslənirdi: Sumqayıtdakı 2 №-li musiqi məktəbində keçirilmiş ədəbi-musiqili tamaşa-kompozisiya haqqında // Azərbaycan gəncləri. - 1984. - 19 may.
- 730. Qurbanov, Ə.** Oxuyur müharibə veteranları // Mədəni- maarif işi. - 1984. - №4 - S. 12-13. - Sumqayıtda yaradılmış xor kollektivi haqqında.
- 731. Ələsgər, Q.** Çıxış edir: kompressorçular // Sos. Sumqayıtı. - 1984. - 21 iyun. - Sumqayıtın Kompessorlar zavodunun bədii özfəaliyyət kollektivinin faşizm üzərində tarixi qələbəmizin 40 illiyi ilə əlaqədar olaraq “Mahnı bizə qurub-yaratmaqda və yaşamaqda kömək edir” devizi ilə keçirilən hesabat konserti haqqında.
- 732. İsmayılova, T.** “Cırtan” dəvət edir: Sumqayıt şəhərində uşaq kinoteatrı // Azərbaycan gəncləri. -1984. -22 mart.
- 733. Yəhyayev, D.** Mənalı ömür // Sos. Sumqayıtı. - 1984. - 20 mart. Sumqayıtdakı Sintetik Kauçuk zavodunun mexaniki-təmir sexinin fəhləsi, şəhərdə aşıqlar məktəbinin yaradıcısı Sədi Abbasov haqqında.
- 734. Tapdıqov, R.** “Loğman” düşündürür... // Sos. Sumqayıtı. - 1984. - 9 fevral. - Sumqayıt tibb işçilərinin eyniadlı ansamblının uğurları haqqında.
- 735. Qurbanov, Ə.** Yaradıcılıq sərgisi // Müxbir. - 1984.- №3.- S.17. Sumqayıtdakı “Rusiya” kinoteatrında açılmış fərdi yaradıcılıq sərgisində fotojurnalist Məqsəd Quliyevin nümayiş etdirilən əsərləri haqqında.
- 736. Əlibəyov, G.** Zavod özfəaliyyətinə baxış // Sos. Sumqayıtı. - 1983.- 3 dekabr. - Az. BP zavodunun bədii özfəaliyyət kollektivlərinə keçirilmiş baxış haqqında.
- 737. Hacıyeva, E., Abdullayev, İ.** “Loğman”ın Sürəyyəsi // Sos. Sumqayıtı. - 1983. - 15 noyabr. - Sumqayıt şəhər tibb işçilərinin “Loğman” ansamblının solisti S. Mahmudova haqqında.
- 738. Nəbioğlu, T.** Aşıq Qaracan: Sumqayıtın gənc aşığı Q. Kərimov haqqında // Sos. Sumqayıtı. - 1983. - 23 iyun.

739. **Qurbanov, Ə.** Professional səhnədə // Sos. Sumqayıtı. - 1983. - 17 may. - Sumqayıt şəhərinin “Loğman” xalq çalğı alətləri ansambli haqqında.
740. **Quliyeva, D., Qafarov, N.** Sınaq meydanında: Sumqayıtın texniki peşə və texniki məktəblərinin bədii özfəaliyyət kollektivlərinə keçirilmiş baxış haqqında // Sos. Sumqayıtı. - 1983. - 17 may.
741. **Şirinov, N.** Mahnılar, rəqslər // Sos. Sumqayıtı. - 1983. - 5 may. - Sumqayıt məktəblilərinin ümumşəhər olimpiadasının üçüncü turu haqqında.
742. **Şəfiyev, Ə.** “Loğman” elə bil loğmandır // Sos. Sumqayıtı. - 1982. - 14 dekabr. - 1 nömrəli təcili yardım xəstəxanasında yaradılmış “Loğman” xalq çalğı alətləri ansambli haqqında.
743. **Qurbanov, Ə.** Xoş gəlmisən, Cırtan // Sos. Sumqayıtı. - 1982. - 14 dekabr. - Sumqayıt şəhərində açılan “Cırtan uşaq kinoteatrı haqqında.
744. **Sumqayıt xəbərləri:** “Cırtan” uşaq kinoteatrı, H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dram Teatrı, N. Nərimanov adına mədəniyyət evi // Azərbaycan gəncləri. - 1982. - 17 iyun.
745. **Qurbanov, Ə.** Qədəmin mübarək, “Loğman”! // Azərbaycan gəncləri. - 1982. - 22 may. - Sumqayıt şəhər təcili yardım xəstəxanasının nəzdində yaradılmış bədii özfəaliyyət kollektivi haqqında.
746. **Mahmudov, R.** Kino xidmətini yaxşılaşdırırıq // Sos. Sumqayıtı. - 1982. - 13 mart.
747. **Qoldşteyn, L.** Fəxri mükafat: Daşkənddə keçirilmiş pianoçular Ümumittifaq müsabiqəsinin qalibi, S. Hacıbəyov adına Sumqayıt musiqi məktəbinin müəllimi Teymur Şəmsiyev haqqında // Kommunist. - 1982. - 28 fevral.
748. **Qurbanov, Ə.** Özfəaliyyətçilərin dostluq səfəri // Sos. Sumqayıtı. - 1981. - 20 avqust. - Sumqayıt bədii özfəaliyyət kollektivinin Rumıniya Sosialist Respublikasına növbəti dostluq səfəri haqqında.

- 749. Qurbanov, Ə.** “Göyərçin”i alqışlayırlar // Sos. Sumqayıtı. 1981. - 11 avqust. - Sumqayıtdakı “Göyərçin” uşaq xalq çalğı alətləri ansamblı haqqında.
- 750. İsgəndərov, R.** “Könül” yataqxana ansamblıdır // Sos. Sumqayıtı. - 1978. - 2 dekabr.
- 751. Qurbanov, Ə.** “Yallı”nın sorağı: Sumqayıt tibb məktəbində təşkil edilmiş rəqs kollektivi // Azərbaycan gəncləri. -1978. - 4 aprel.
- 752. Zeynalov, N.** “Ezop” səhnədə: Sumqayıt xalq teatrı haqqında // Sos. Sumqayıtı. - 1978. - 16 mart.
- 753. Alkəramov, B.** Uğurlu başlanğıc // Mədəni-maarif işi. - 1977. - №2. - S.16-18. - Sumqayıtdakı “Göyərçin” uşaq xalq çalğı alətləri ansamblı haqqında.
- 754. Məhərrəmov, İ.** Sumqayıt və Azərbaycan kinosu //Sos. Sumqayıtı. - 1976. - 21 dekabr.
- 755. Ağazadə, A.** Sumqayıt xalq teatrı // Mədəni-maarif işi. - №2. - 1968. - S. 30-32.
- 756. Qurbanov, Ə.** Xalq teatrina yüksək ad verilmişdir //Azərbaycan gəncləri. - 1967. - 30 iyul. - S. 5.
- 757. Sergeyeva, S.** Günün vacib məsələsi: Sumqayıt həm də musiqiçilər şəhəri olmalıdır // Sos. Sumqayıtı. -1964. - 14 may. - S. 4.

9.1. Sumqayıtda memarlıq və şəhərsalma

- 758. Lazımova, Sənurə.** Sumqayıtın memarlıq abidələri / S. Lazımova // Mədəni həyat. - 2014. - № 9. - S. 65-67.
- 759. Lazımova, Sənurə.** Sumqayıtın memarlıq abidələri / S. Lazımova // Mədəniyyət. - 2013. - 17 may. - № 35. - S. 12.
- 760. Sadıqov, Samir.** Sumqayıt şəhərinin heykəltəraşlıq abidələri / S. Sadıqov // Paritet. - 2012. - 12-13 yanvar. - № 1. - S. 16.
- 761. Quliyev, Sübhan. Ü.** Hacıbəylinin abidə kompleksi açılmışdır / S. Quliyev // Sumqayıt. - 2010. - 18 sentyabr. - № 47. - S. 2. - Sumqayıtdakı Ü. Hacıbəyli küçəsində dahi bəstəkarın 125 illik

yubileyi münasibətilə inşa edilən abidə kompleksinin açılış mərasimi keçirilib.

762. **Muğanlı, Q.** Canlı salnamə // Sumqayıt. -2008. -27 dekabr. - S.5. Sumqayıtın Baş planının hazırlanmasında və onun həyata keçirilməsində əvəzsiz xidməti olan Kərim Axundov haqqında.
763. **Tofiq, M.** Yaşıllaşdırmaya diqqət artır: Şəhər təsərrüfatı. // Sumqayıt. -2008. -8 noyabr.
764. **Dostiyev, M.** Planeti birləşdirən gün // Sumqayıt. -2008. -23 aprel. - S.6. - 22 Aprel-“Yer günü” münasibətilə Sumqayıtda keçirilən yaşıllaşdırma, abadlaşdırma tədbirləri haqqında.
765. **Muğanlı, Q.** Sumqayıta xoş gəlmisiniz, Nizami baba!: Nizami Gəncəvinin abidəsi açıldı // Sumqayıt. - 2007. - 22 sentyabr. - s.1-2.
766. **Həsənzadə, B.** Sumqayıtda hər yan gözəldir... // Sumqayıt. - 2006. - 1 aprel. - S. 2. - Sumqayıtda memarlıq və şəhərsalma haqqında.
767. **Muğanlı, Q.** Yeni ünvanda: Cəfər Cabbarlının abidəsinin açılışı // Sumqayıt. - 2005. - 13 avqust.
768. **Muğanlı, Q.** Xatirə kompleksi açıldı // Sumqayıt. - 2005. - 1 iyun. - S. 4. - Vətən uğrunda itkin düşənlərin əziz xatirəsinə ucaldılmış abidə kompleksi haqqında.
769. **Veysəlli, K.** Memarlıq və şəhərsalma prinsiplərindən yan keçmək yolverilməzdir // Sumqayıt. - 2005. - 26 yanvar. - Şəhər İcra Hakimiyyətində keçirilən müşavirə haqqında.
770. **Muğanlı, Q.** Sumqayıta xoş gəlmisən, dahi sənətkar // Sumqayıt. - 2003. - 31 may. - S.1-2. - Sumqayıtda Cəlil Məmmədquluzadənin büstü açılmışdır.
771. **Mikayılov, C.** Sumqayıt memarlıq baxımından müasir şəhərlərdən geri qalmamalıdır: Sumqayıt şəhərinin baş memarı ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: S. Quliyev // Sumqayıt. - 2001. - 12 may. - S.3.
772. **Hacıyev, S.** Memar, rəssam, ictimaiyyətçi: Sumqayıt şəhər memarlıq və bədii şurasının sədri ilə müsahibə / Müsahibəni apardı R.Əsgəroğlu // Azərbaycan. - 1998. - 20 avqust.

773. **Əliyev, Ş.** Sumqayıt gələcəyin şəhəridirsə...: Sumqayıt şəhər Memarlıq və Şəhərsalma idarəsinin baş memarı ilə söhbət / Söhbəti yazdı: T.Məmmədov // Sumqayıt. - 1996. - 3 avqust.
774. **Əliyev, Ş.** Binalara yamaq vurmaq kimə lazımdır?: Sumqayıt şəhər Memarlıq və Şəhərsalma idarəsinin baş memarı ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: Ə.Qurbanov // Azərbaycan gəncləri. - 1993. - 9 oktyabr.
775. **Əliyev, Ə.** Sumqayıt sabaha addımlayır: Sumqayıt Memarlıq və Şəhərsalma idarəsinin rəisi və şəhərin baş memarı ilə söhbət/ Söhbəti yazdı: S. Bayramova // Sumqayıt. - 1991. - 1 oktyabr.
776. **Rzayev, R.** Hər abidə bir yadigardır: Sumqayıtın abidələri haqqında şəhərin baş memarı R. Rzayevlə müsahibə / Müsahibəni apardı: S.Bayramova // Sos. Sumqayıtı. - 1990. - 12 iyul.
777. **Cahangirov, C.** Sumqayıt Şəhərinin memarlıq üslubu // Sos. Sumqayıtı. - 1990. - 29 may.
778. **Şahbazov, M.** Bu küçə-bizim küçə //Sos. Sumqayıtı. - 1990. - 28 aprel. - Şəhərimizin küçələrinə və müəssisələrinə verilən adlar haqqında.
779. **Məmmədov, E., Bayramova, C.** Yaşıllaşdırma: Bu gün, sabah, və həmişə // Sos. Sumqayıtı. - 1989. - 20 iyun.
780. **Məmmədov, E.** Şəhərimizin yaşıl donu // Sos. Sumqayıtı. - 1989. - 4 aprel.
781. **Quliyev, S.** İnşaatçıların hünər meydanı: 18-ci mikrorayondan reportaj // Sos. Sumqayıtı. - 1989. - 10 yanvar.
782. **Küçələrin adları da şəhərə bəzəkdir** // Sos. Sumqayıtı. - 1986. -18 fevral. - Sumqayıtın baş planındakı yeniliklər haqqında.
783. **Corat necə olacaqdır?** // Sos. Sumqayıtı. - 1987. - 20 oktyabr.
784. **Əmirxanov, H.** Sumqayıtın öz siması olmalıdır: Azərbaycan Baş Dövlət Layihə İnstitutu Sumqayıt filialının yaradılması, bunun şəhər üçün ictimai-sosial əhəmiyyəti, filialın bugünkü və sabahkı perspektivləri barədə filialın direktoru ilə söhbət / Söhbəti apardı: S. Bayramov // Sos. Sumqayıtı. - 1987. - 5 dekabr.

- 785. Sultanov, H.** Həyat yerində saymır. Şəhəri haraya qədər böyütməli: Şəhər İcraiyyə Komitəsi sədrinin müavini, Sumqayıtın baş arxitektoru ilə söhbət /Söhbəti apardılar: Babrov B., Lerner A. // Sos. Sumqayıt. -1987. - 20 yanvar.
- 786. Əfqan, Ə., İldırımoglu, Ə.** Planlı və plansız: Sumqayıt necə tikilib, necə tikilir və necə tikiləcəkdir? // Kommunist. - 1986. - 28-29 noyabr.
- 787. Teyyubov, T.** Sumqayıt üçün yeni mikrorayon // İnşaatçı. - 1984. - 28 fevral.
- 788. Yaqubzadə, Y.** Sumqayıtın təzə mikrorayonu // İnşaatçı. - 1976. - 23 mart.
- 789. Qurbanov, Ə.** Sumqayıtın sabahı //Kommunist. - 1985. - 15 fevral.
- 790. Teyyubov, T.** Sumqayıt arxitektorlarının təşkilatı // İnşaatçı. - 1984. - 1 dekabr.
- 791. Novruzov, Ə.** Doğma şəhərin panoramı: Sumqayıt şəhər XDS İcraiyyə Komitəsi Arxitektura və Tikinti işləri şöbəsinin rəisi, şəhərin baş memarı ilə söhbət / Söhbəti apardı: F. Mustafayev //Sos. Sumqayıt. - 1984. -6 noyabr.
- 792. Arxitektorların şəhər təşkilatı yaradılmışdır** // Sos. Sumqayıt. - 1984. - 30 oktyabr.
- 793. Manafov, Ə.** Sumqayıt 2000-ci ildə //Sos. Sumqayıt. - 1979. - 3 fevral. - Şəhərin baş memarının söhbəti.

9.2. Rəssamlıq

9.3.Kitablar

- 794. Sumqayıt Dövlət Rəsm Qalereyası** // Mədəniyyətin tərəqqi ünvanı – Sumqayıt. – Orxan NPM, 2009. – S. 110-115.

9.4.Dövri mətbuat

- 795. Ağayev, Elmir.** Fotoqraf Məqsəd Quliyevin son müsaibəsi: "Məni "Qarkoma" sorğu-suala çağırıdılar" / E. Ağayev // 168 saat. - 2014. –

2-8 aprel. - № 6. - S. 7. - "Sumqayıt" qəzetinin fotoqrafı olmuş, mərhum Məqsəd Quliyevlə müsahibənin tam mətni.

796. **Məktəblilərin asfalt üzərində rəsm müsabiqəsi** // Sumqayıt. - 2014. - 19 mart. - № 12-13. - S. 3. - Martin 17-də Heydər Əliyev prospektində Sumqayıt məktəblilərinin asfalt üzərində vətənpərvərlik mövzusunda aid rəsm müsabiqəsi keçirilmişdir.
797. **Qiyas, Eyyub.** Darıxmaq... və adamı darıxmağa qoymayan adamın portreti / E. Qiyas // Ulduz. - 2014. - № 6. - S. 57-60. - Rəssam Nəvai Metin haqqında.
798. **Gənc rəssamların sərgisi:** Sumqayıt Dövlət Rəsm Qalereyasında "Rənglərin dili ilə" adlı gənc rəssamların sərgisi keçirilib // Sumqayıt. – 2013. – 1 iyun. – S. 4.
799. **Hüseynov, C.** Rəsm müsabiqəsi: Ssumqayıt Dövlət Rəsm Qalereyasında "Mən köküm ilə bu torpağa bağlıyam" adlı rəsm müsabiqəsi keçirilmişdir // Sumqayıt. – 2013. - 8 may. – S. 8.
800. **Rənglərdə bahar tərəvəti:** Martin 15-də Sumqayıt Dövlət Rəsm Qalereyasında Sumqayıt Şəhər Mədəniyyət və Turizm İdarəsi ilə birgə Bahar bayramı ilə əlaqədar eyniadlı sərgi keçirilmişdir // Sumqayıt. – 2013. – 20 mart. – S. 8.
801. **Salahova, P. Səyyar sərgi:** Sumqayıt Dövlət Rəsm Qalereyası M. Quliyev adına 3 nömrəli tam orta məktəbdə "20 Yanvar Ümumxalq Hüzn günü"nə həsr olunmuş səyyar sərgi keçirilmişdir // Sumqayıt. – 2013. – 26 yanvar. – S. 4.
802. **Salahova, P.** Rəsm müsabiqəsi : Sumqayıt Dövlət Rəsm Qalereyasında " Gənclik şəhərinin sağlam gəncləri" adlı rəsm müsabiqəsi keçirilmişdir // Sumqayıt. – 2012. – 3 noyabr. – S. 3.
803. **Sultan, Ceyran.** "Danışan" muncuqlar / C. Sultan // Sumqayıt. - 2011. - 16 iyul. - № 36-37. - S. 8. - Dekorativ-tətbiq sənət sahəsində gözəl nümunələr yaradan Sumqayıt sakini Sevil Qarakişiyevanın əl işləri haqqında.
804. **Tural.** İntiqamın rənglər dünyası: Rəssam Ağayev İntiqam haqqında // Mədəni-maarif. – 2011. - № 2. – S. 78.

- 805. Rzayeva, Nigar.** Milli rəng dəyərlərimiz : Sumqayıt Dövlət Rəsm Qalereyasında keçirilən rəsm sərgisi haqqında // Sumqayıt. – 2010. – 27 noyabr. – S. 3.
- 806. Həvəskar rəssamların əsərləri :** Sumqayıt Dövlət Rəsm Qalereyasında keçirilən sərgi haqqında // Sumqayıt. – 2010. – 21 avqust. – S. 4.
- 807. Rzayeva, Ş.** Xalq tətbiqi sənət sərgisi : Sumqayıt Dövlət Rəsm Qalereyasında həvəskar rəssamlar və xalq tətbiqi sənət ustalarının əsərlərindən ibarət sərgi keçirilmişdir // Sumqayıt. – 2010. – 7 avqust. – S. 4.
- 808. Hacıyeva, Ş.** “Paytaxtdan bölgələrə” rəsm sərgisi : Sumqayıt Dövlət Rəsm Qalereyasında keçirilən rəsm sərgisi haqqında // Sumqayıt. – 2010. – 12 iyun. – S. 4.
- 809. Tapdıq, Ramiz.** Şəhərimizi gözəlləşdirən insan / R. Tapdıq // Məslək. - 2010. - 19 mart. - № 5-6. - S. 4-8. - Sumqayıt şəhərinin baş rəssamı Vaqif Osman oğlu Nəzirov haqqında.
- 810. Rzayeva, Ş.** Xocalı bizim qan yaddaşımızdır : Sumqayıt Dövlət Rəsm Qalereyasında 31, 36 sayılı orta məktəblərlə birlikdə Xocalı faciəsinin 18-ci ildönümünə həsr olunmuş tədbir haqqında // Sumqayıt. – 2010. – 27 fevral. – S. 3.
- 811. Sultanova, C.** Rəssamların sərgisi: Sumqayıt Dövlət Rəsm Qalereyasında Gənclər Gününə həsr olunmuş gənc rəssamların sərgisi haqqında // Sumqayıt. – 2010. 6 fevral. – S. 2.
- 812. Hüseynova, S.** Rəsm qalereyasında sərgi : Sumqayıt Dövlət Rəsm Qalereyasında “Uşaq günü” ilə əlaqədar sağlamlıq imkanlarında məhdud olan uşaqların əl işlərindən və rəsm əsərlərindən ibarət təşkil olunan sərgi haqqında //Sumqayıt. – 2009. – 6 iyun. – S. 4.
- 813. Muğanlı, Q.** Rəssamın yaradıcılıq sərgisi : Sumqayıt Dövlət Rəsm Qalereyasında tanınmış rəssam Vaqif Nəzirovun yaradıcılıq sərgisi təşkil olunmuşdur // Sumqayıt. – 2009. – 9 may. – S. 1.
- 814. Məlikov, Q.** Rəsm qalereyasında bayram təntənəsi //Sumqayıt. - 2009. -7 mart. - S.1. - 8 Mart-Beynəlxalq Qadınlar günü münasibətilə Sumqayıt Dövlət Rəsm Qalereyasında keçirilən təntənəli yığıncaq haqqında.

- 815. Rəşidova, E.** Xalq rəssamının bioqrafiyası ilə tanışlıq: Sumqayıt Dövlət Rəsm Qalereyasında Tahir Salahovun 80 illik yubileyi münasibətilə tədbir keçirilmişdir // Sumqayıt. – 2008. – 6 dekabr. – S. 3.
- 816. Eyvazova, Ü.** Xocalı faciəsi rəsmlərdə : Sumqayıt Dövlət Rəsm Qalereyasının 45 sayılı uşaq bağçasında Xocalı faciəsini əks etdirən səyyar sərgisi haqqında // Sumqayıt. – 2009. – 28 fevral. – S. 3.
- 817. “20 Yanvar uşaqların gözü ilə” :** Sumqayıt Dövlət Rəsm Qalereyası 20 Yanvar faciəsi ilə bağlı 40 sayılı “Lisan” uşaq bağçasında təşkil etdiyi səyyar sərgi haqqında // Sumqayıt. – 2009. – 24 yanvar. – S. 2.
- 818. “Qarabağ uşaqların yaddaşında”:** Respublika Mədəniyyət və Turizm Nazirliyinin keçirdiyi “Yaddan çıxmaz Qarabağ” incəsənət həftəsi çərçivəsində Sumqayıt Dövlət Rəsm Qalereyasının önündə eyniadlı asfalt üzərində rəsm müsabiqəsi haqqında // Sumqayıt. – 2008. - 11 oktyabr. – S. 4.
- 819. Rəşidova, E.** Həvəskar rəssamlarının yaradıcılıq sərgisi: Sumqayıt Şəhər Dövlət Rəsm Qalereyasında keçirilən zonalar üzrə baxış-müsabiqə haqqında // Sumqayıt. – 2008. – 9 avqust. – S. 3.
- 820. Kərimov, İ.** Gənc rəssamın sərgisi: Sumqayıt Dövlət Rəsm Qalereyasında gənc rəssam Nəsim Şükürovanın ilk fərdi sərgisi təşkil olunmuşdur // Sumqayıt. – 2008. – 16 iyul. – S. 4.
- 821. Səyyar sərgi:** 25 sayılı Körpələr evi və uşaq bağçasında Dövlət Rəsm Qalereyası tərəfindən təşkil edilmiş “Uşaqlar bizim gələcəyimizdir” adlı səyyar sərgi haqqında // Sumqayıt. – 2008. - 31 may. – S. 3.
- 822. Rəşidova E.** “Muzeylər baharı”: Sumqayıt Dövlət Rəsm Qalereyasında Beynəlxalq Muzeylər Günü münasibəti ilə keçirilən eyniadlı tədbir haqqında // Sumqayıt. – 2008. – 31 may. – S. 3.
- 823. Rəşidova, E.** Maraqlı sərgilər: Sumqayıt Dövlət Rəsm Qalereyasında ulu öndər Heydər Əliyevin anadan olmasının 85-ci ildönümü münasibətilə təşkil olunana sərgilər haqqında // Sumqayıt. – 2008. – 14 may. – S. 7.

- 824. Əlil qadının yaradıcılıq sərgisi:** Şəhərin rəsm qalereyasında əlil Fəridə Ruffullayevanın əl işlərindən ibarət sərgi təşkil olunmuşdur // Sumqayıt. – 2008. – 19 aprel. – S. 4.
- 825. Sadıqzadə, R.** Rəssamın yaradıcılıq sərgisi : 36 saylı orta məktəbin XI sinif şagirdi Şaiq Rzayevin Sumqayıt Dövlət Rəsm Qalereyasında fərdi sərgisi təşkil edilmişdir // Sumqayıt. – 2008. – 26 yanvar. – S. 3.
- 826. İlyash, İ.** Hicranın rəngləri... Rənglərin Hicranı: Müəllifin Sumqayıt Dövlət Rəsm Qalereyasının direktoru ilə müsahibəsi // Sahilsiz dəniz. - 2004. - №1. - fevral. - S.11-13.
- 827. Sevgin, D.** Rəngləri dilləndirən rəssam // Qobustan. - 2002. - №4. - S. 33-35. - Tanınmış rəssam Mübariz Gəncəli haqqında.
- 828. Gəncəli, M.** Rəngləri dilləndirən rəssam: Respublikanın əməkdar rəssamı ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: D. Sevgin // Mədəniyyət. - 2002. -31 avqust. - S.7.
- 829. Sultanova, S.** Rənglərin qüdrəti // Sumqayıt. - 2002. - 8 mart. - S.2. Sumqayıtlı rəssam Mübariz Gəncəli haqqında.
- 830. Rəssam Hicran Əliyev.** Üç rəsm əsəri // Ulduz.-1998.-№9.-S.69.
- 831. Qurbanov, Ə.** Sumqayıtda rəssamlıq məktəbi // Savalan. - 1992. - 28 fevral.
- 832. Paşayev, Ə.** Həmyerlilərimizin yaradıcılıq sərgisi: Sumqayıt şəhər rəsm qalereyasında // Sos. Sumqayıt. - 1989. - 7 sentyabr.
- 833. Rənglər dünyasının vurğunu:** “Azərkimyatəmir” trestində baş rəssam işləyən N. Dadaşovun yaradıcılığı haqqında // Azərbaycan gəncləri. - 1988. - 16 iyul.
- 834. Şahverdiyev, A.** Əbədiyyətə qovuşmuş anlar // Sos. Sumqayıt. - 1985. -11 aprel. - Faşizm üzərində qələbəmizin 40 illiyi münasibətilə şəhər şəkil qalereyasında fotomüxbir M. Quliyev və respublikanın gənc rəssamlarının əsərlərindən ibarət sərginin açılışı haqqında.
- 835. İsgəndərov, R.** Tələbə rəssam: Gənc rəssam, Ə. Əzimzadə adına Bakı rəssamlıq məktəbinin tələbəsi E. Allahverdiyev haqqında //Sos. Sumqayıt. -1984. - 4 avqust.

9.5. Musiqi məktəbləri

- 836. Qafaroğlu, Sübhan.** Nailiyyətlər urəkaçandır / S. Qafaroğlu // Sumqayıt. - 2014. - 4 oktyabr. - № 44. - S. 2. - Sumqayıt Musiqi Kollecinin 65 yaşı tamam oldu.
- 837. Həşimov, Abdul.** Daha bir uğur : Sumqayıt Musiqi Kollecinin fortepiano ixtisası üzrə 3-cü kurs tələbəsi Beynəlxalq və Respublika müsabiqələrinin qalibi olmuş Fuad Əlizadə haqqında // Sumqayıt. – 2012. – 12 may. – S. 8.
- 838. Rəşidova, E.** Ədəbi kompozisiya: Q. Qarayev adına Musiqi Məktəbində Xocalı faciəsinə həsr olunmuş “Xocalı fəryadı” adlı ədəbi-bədii kompozisiya keçirilmişdir // Sumqayıt. – 2011. - 26 fevral. – S. 2.
- 839. Məmmədov, İ.** Çal-çağırılı bir ünvan : Q. Qarayev adına 1 sayılı uşaq musiqi məktəbinin fəaliyyəti haqqında // Sumqayıt. – 2009. – 25 aprel. – S. 2.
- 840. Abbasova, Ə.** “Şən notlar” H. Zeynalabdin qəsəbəsi Ə. Bakıxanov adına Uşaq İncəsənət Məktəbində birincilərin bayram konserti keçirilmişdir // Sumqayıt. – 2008. – 28 may. – S. 4.
- 841. Məmmədov, Y.** Musiqiçi ömrünün anları : Sumqayıt Musiqi Texnikumunun müəllimi Tahir Əzimov haqqında // Sumqayıt. – 2008. – 27 fevral. – S. 14.
- 842. Məmməd, T.** Dünya şöhrətli bəstəkar ümumxalq məhəbbəti : Sumqayıt şəhər 1 sayılı uşaq musiqi məktəbində və Bülbül adına 2 sayılı Uşaq İncəsənət Mərkəzində keçirilən tədbirlər haqqında // Sumqayıt. – 2008. – 16 fevral.
- 843. Abbasova, İ.** Yarışaraq oxumalı, yarışaraq işləməli // Sos. Sumqayıt. - 1984. -12 mart. - Sumqayıt şəhər 2 №-li musiqi məktəbində şəhərin təhsil ocaqlarının kollektivləri arasında bağlanan yarış müqaviləsi haqqında.
- 844. Nağıoğlu, Q., Mehdiyev, İ.** Qönçələnən mahnılar // Azərbaycan gəncləri. - 1970. - 20 iyun. -Sumqayıt A. Zeynallı adına musiqi məktəbinin direktoru haqqında.

9.6.Bülbül adına Uşaq İncəsənət məktəbi

- 845. Müfidzadə, L.** Bayram həvəsi ilə : 2 saylı uşaq incəsənət məktəbində Novruz şənlikləri ilə bağlı keçirilən tədbir haqqında // Sumqayıt. – 2013. – 20 mart. – S. 6
- 846. Axundova, C.** İstedadlar Bakı səhnəsində : Bakıda Kapellhaus kamera musiqi zalında Sumqayıt şəhər Bülbül adına Uşaq İncəsənət Musiqi Məktəbi şagirdlərinin iştirakı ilə keçirilən tədbir haqqında // Sumqayıt. – 2010. – 220 may. – S. 3.
- 847. Sultanova, C.** Vaqif Mustafazadənin xatirəsinə həsr olunmuş konsert: Sumqayıt Şəhər Bülbül adına Uşaq İncəsənət Məktəbində keçirilən konsert haqqında // Sumqayıt. – 2010. – 24 aprel. – S. 5.
- 848. Bayram tədbirləri başa çatdı :** Sumqayıt Şəhəri Bülbül adına Uşaq İncəsənət Məktəbində təşkil olunan geniş konsert proqram ilə Gənclər günü çərçivəsində keçirilən bayram tədbirləri haqqında // Sumqayıt. – 2010. – 6 fevral. – S. 2.
- 849. Müfidzadə, L.** Mədəniyyət xəbərləri : Sumqayıt şəhər Bülbül adına Uşaq İncəsənət məktəbinin “Ümid” rəqs kollektivinin əldə etdikləri nailiyyətlər haqqında // Sumqayıt. – 2010. – 7 may. – S. 8.
- 850. Qafaroğlu, S.** Uğurları ilə tanınan incəsənət məktəbi : 2 saylı uşaq incəsənət məktəbinin kollektivinin əldə etdiyi uğurlar və müxtəlif müsabiqələrdə qazandıqları mükafatlar haqqında // Sumqayıt. – 2009. – 30 may. – S. 2.
- 851. Tariximizin qəhrəmanlıq səhifəsi :** Bülbül adına Uşaq İncəsənət məktəbində 20 yanvar faciəsi ilə bağlı keçirilən tədbir haqqında // Sumqayıt. – 2009. – 24 yanvar. – S. 2.

9.7.F. Əmirov adına Uşaq Musiqi Məktəbi

- 852. Mirzəyeva, Lalə.** “Buta”nın üç yaşı tamam oldu : Sumqayıt şəhər F. Əmirov adına Uşaq Musiqi Məktəbində yaradılmış “Buta” qızlar ansamblının üç yaşının tamam olması münasibəti ilə keçirilən tədbir haqqında // Sumqayıt. – 2011. – 30 aprel. – S. 4.

- 853. Abbaslı, T.** Ən böyük uğurlar hələ irəlidədir: Sumqayıt şəhər F. Əmirov adına Uşaq Musiqi məktəbi haqqında // Mədəniyyət. – 2010. – 2 aprel. – S. 12.
- 854. Muğam gecəsi keçirilmişdir :** F. Əmirov adına Uşaq Musiqi Məktəbində Muğam gecəsi adlı tədbir keçirilmişdir // Sumqayıt. – 2010. – 20 fevral. – S. 4.
- 855. “Gələcəyimiz gənclərindir” :** F. Əmirov adına 5 nömrəli Uşaq Musiqi məktəbində Bakı şəhər R. Babayev adına 25 nömrəli Uşaq Musiqi məktəbinin kollektivinin birgə iştirakı ilə keçirilən tədbir haqqında // Sumqayıt. – 2010. – 6 fevral. – S. 4.
- 856. Musiqiçilər internat məktəbində :** F. Əmirov adına Uşaq Musiqi məktəbinin müəllim və şagird kollektivinin Saray qəsəbəsində yerləşən internat məktəbində verdikləri geniş konsert proqramı haqqında // Sumqayıt. – 2009. – 2 may. – S.4.
- 857. Ədəbi-bədii kompozisiya:** Sumqayıt şəhər F. Əmirov adına Uşaq Musiqi Məktəbində M. Müşfiqin anadan olmasının 100 illik yubileyi münasibəti ilə keçirilən tədbir haqqında // Sumqayıt. – 2008. – 5 iyul. – S. 3.
- 858. “El məhəbbətini qazanan insan” :** F. Əmirov adına Uşaq Musiqi məktəbində yazıçı Mir Cəlal Paşayevin 100 illiyinə həsr edilmiş “El məhəbbətini qazanan insan” adlı xatirə gecəsi haqqında // Sumqayıt. – 2008. – 17 may. – S. 3.

9.8. HÜSEYH ƏRƏBLİNSKİ ADINA SUMQAYIT
DÖVLƏT MUSİQİLİ DRAM TEATRI

- 859. Hüseyn Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrının əməkdaşlarına fəxri adların verilməsi haqqında Azərbaycan Respublikası Prezidentinin Sərəncamı //** Azərbaycan. -2008. -26 sentyabr.-S. 6.
- 860. Hüseyn Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrının əməkdaşlarının “Tərəqqi” medalı ilə təltif edilməsi haqqında Azərbaycan Respublikası prezidentinin Sərəncamı //** Azərbaycan. - 2008. - 26 sentyabr. - S. 6.

9.9.Kitablar

- 861. H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrı** // Mədəniyyətin tərəqqi ünvanı. – Orxan NPM, 2009. – S. 116-126.

9.10. Dövri mətbuat

- 862. Cəbrayıloğlu, Etibar.** Narkomanın əvvəli, "Narkoman"ın sonu : Kamran Nəzirinin yazdığı daha bir pyes səhnəyə qoyuldu / E. Cəbrayıloğlu // Ədalət. - 2014. - 15 noyabr. - **№ 207.** - S. 15. - Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrında səhnəyə qoyulan əsər haqqında.
- 863. Sumqayıt teatrında "Narkoman"** // 168 saat. - 2014. - 5 noyabr. - **№ 26.** - S. 2. - Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrında yazıçı-dramaturq Kamran Nəzirinin eyniadlı pyesi əsasında hazırlanmış tamaşanın premyerası olmuşdur.
- 864. Sumqayıt teatrı hesabat verdi :** Sumqayıt Dövlət Dram Teatrında jurnalistlər üçün keçirilən mətbuat konfransı haqqında // Sumqayıt. – 2014. – 2 avqust. – S. 2.
- 865. Rəis, Xəyalə.** Sumqayıt teatrında özümü evdəki kimi hiss edirəm / X. Rəis // Kaspi. - 2014. - 4 aprel. - **№ 55.** - S. 11. - Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrının direktoru İslam Həsənovla müsahibə.
- 866. Milli teatr məktəbinin inkişafında Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrının xüsusi yeri var** // Palitra. - 2014. - 13 mart. - **№ 45.** - S. 13.
- 867. Rəhimli, İlham.** Gənclik şəhərinin sənət naxışları : Azərbaycan Milli Teatrı - 140 / İ. Rəhimli // Azərbaycan. - 2013. - 28 iyul. - **№ 164.** - S. 7. - Hüseyn Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının fəaliyyəti haqqında.
- 868. Teatr kollektivi ilə görüş:** Martın 14-də Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrının yaranış günündə “Azərkimya” İstehsalat Birliyinin rəhbərliyi Teatrın yaradıcı kollektivlə görüşmüşdür // Sumqayıt. – 2013. – 16 mart. – S. 4.

- 869. Məlikov, Q.** Erməni vandallarının cinayətləri : 31 mart Azərbaycanlıların soyqırımını günüdür // Sumqayıt. – 2012. – 31 mart. – S. 1. - H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrında göstərilən tamaşa haqqında.
- 870. Muğanlı, Q.** Sumqayıtlıların sənət məbədi / M. Şükürov // Sumqayıt. - 2012. - 10 mart. - № 11. - S. 4. - H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrının direktoru Mehman Şükürovla müsahibə.
- 871. Şükürov, M.** İnsanları evdən çıxarmaq, teatra gətirmək lazımdır: Hüseyn Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram teatrının direktoru ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: R. Xəyalə // Kaspi. – 2011. – 31 dekabr. – S. 23
- 872. Muğanlı, Q.** “Şuşa həsrəti” ədəbi-bədii kompozisiyası : Sumqayıt Şəhər İcra Hakimiyyətinin yaxından köməyi ilə H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Musiqili dram Teatrı kollektivinin hazırladığı “Şuşa həsrəti” kompozisiya tamaşası haqqında // Sumqayıt. – 2011. – 10 dekabr. – S. 2.
- 873. Mühacirova, V.** Sumqayıt teatrında rəssam işi : səhnəqrafiya və müasirlik // Qobustan. – 2011. - № 4. – S. 24-27.
- 874. Salmanov, S.** Teatr xəbərləri : H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrının yaradıcı heyət Lənkəran şəhərində keçiriləcək Teatr festivalında “Ziyarətçi” tamaşası ilə çıxış edəcək // Sumqayıt. – 2011. 18 iyun. – S. 6.
- 875. Rəşid Behbudov adına mahnı və rəqs ansamblı Sumqayıtda :** H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrının binasında R. Behbudov adına mahnı və rəqs ansamblının çıxışı // Sumqayıt. – 2010. – 25 dekabr. – S. 2.
- 876. Alqızı, M.** Teatr rejissoru yazıçı publisist : Ağalar İdrisoğlu-60 // Qobustan. – 2010. - № 4. – S. 77-79.
- 877. Quliyev, S.** “Xocalı fəryadı” : Fevralın 25-də Xocalı faciəsinin 18-ci ildönümü ilə əlaqədar H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrında anım mərasimi keçirilmişdir // Sumqayıt. – 2010. – 27 fevral. - S. 1-2.

- 878. Sultanova, Ceyran.** 138-ci teatr mövsümü Sumqayıtda açıldı / C. Sultanova // Sumqayıt. - 2010. - 18 sentyabr. - № 47. - S. 1. - Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrında keçirilən tədbir haqqında.
- 879. Ucal.** Teatr mövsümü açıldı : Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrının 138-ci teatr mövsümünün açılışı haqqında // Məslək. - 2010. - 18 sentyabr. - S. 1.
- 880. Sultanova, C.** “Leyli və Məcnun Sumqayıtda” : Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatr səhnəsində Ü. Hacıbəyovun “Leyli və Məcnun” operası göstərilməsi haqqında // Sumqayıt. - 2010. - 2 iyun. - S. 4.
- 881. “Gecikmiş etiraf” tamaşasına baxış :** H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrında şair-dramaturq Ə. M. Lələdağın “Gecikmiş etiraf” əsərini tamaşaya qoymuşdur // Sumqayıt. - 2010. - 22 may. - S. 4.
- 882. Muğanlı, Qüdrət.** Məhv olmuş arzular : "Qatil" tamaşası haqqında söz / Q. Muğanlı // Sumqayıt. - 2011. - 16 iyul. - № 36-37. - S. 6. - Yazıçı-dramaturq Elçinin eyniadlı əsərinin Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram teatrında səhnə təcəssümü haqqında.
- 883. Salmanov, S.** Mədəniyyətimizin əvəzsiz incisi : H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram teatrı haqqında // Sumqayıt. - 2010. - 13 mart. - S. 3.
- 884. Elsevər, S.** Sumqayıt teatrında... : H. Ərəblinski adına teatrın fəaliyyəti haqqında // Mədəniyyət. - 2010. - 20 yanvar. - S. 15.
- 885. Teatr 41-ci mövsümünü açdı:** H.Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının 41-ci mövsümünün açılışı haqqında // Sumqayıt. - 2009. - 7 noyabr. - S. 1.
- 886. Mühacirova, V.** Klassik rus dramaturgiyası Sumqayıt teatrı səhnəsində : H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrı səhnəsində Qoqolun və Lermontovun əsərlərinin təcəssümü haqqında // Qobustan. - 2009. - № 3. - iyul-sentyabr. - S. 90-93.
- 887. Bakı tamaşaçıları qarşısında :** H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının yaradıcı heyəti Azərbaycan Dövlət Rus

Dram Teatrında “Xilaskar” adlı tamaşa ilə çıxış etmişdir // Sumqayıt. – 2009. – 11 aprel. – S. 3.

888. **Məhərrəmli, F.** Rejissor böyük ehtiyacımız var: Teatrın baş rejissoru ilə müsahibə / Müsahibəni apardı : Aişə //Mədəniyyət. - 2008. - 29 noyabr. - S. 6.
889. **Sumqayıt teatrı Türkiyəyə yola düşəcəkdir** // Sumqayıt. – 2008. – 15 noyabr. – S. 4.
890. **Muğanlı, Q.** 40 yaşın işığında: Teatrın 40 illik yubileyinə həsr olunmuş yığıncaq // Sumqayıt. - 2008. - 4 oktyabr. - S. 1.
891. **Sumqayıt teatrının yubileyi:** Yubiley tədbirində Şəhər İcra Hakimiyyəti başçısının V. Əliyevin çıxışı // Sumqayıt. - 2008. - 4 oktyabr. - S. 2.
892. **Uğurlu tamaşa:** H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrında dramaturq Fernando Arrabalın “Fando və Lis” əsəri əsasında oynanılan tamaşa haqqında // Sumqayıt. – 2008. – 16 iyul. – S. 3.
893. **Sultanova, C.** Sumqayıtlı aktyorlar Naxçıvanda: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrının yaradıcı heyətinin qastrol səfəri haqqında // Sumqayıt. – 2008. – 12 iyul. – S. 1.
894. **Şükürov, M.** Teatr yeni mövsümə başlayır: Teatrın direktoru ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: C. Sultanova // Sumqayıt. - 2007. - 29 sentyabr. - S. 4.
895. **İmamnəzərli, H.,Yudçin, O.** Nilin, “Qarağaclar altında məhəbbət”ələri oynanıldı: Sumqayıt teatrının səhnəsində // Yaddaş. - 2007. - 1 mart. - S. 13.
896. **Sultanova, C.** “Varlı qadın” Sumqayıt səhnəsində: Əli Əmirlinin eyniadlı əsəri teatrın səhnəsində // Sumqayıt. - 2006.- 22 iyul. - S. 2.
897. **Ağbaba, A.** Axtarışlar bəhrə verəndə // Məslək. - 2004. - 16 iyul. - S. 3.- Teatrda səhnəyə qoyulmuş Ə. M. Lələdağın “Dağlarda tufan” adlı tarixi dramı haqqında.
898. **Məhərrəmov, F.** Sənətə həsr olunmuş ömür: Sumqayıt teatrının baş rejissoru ilə söhbət / Söhbəti yazdı: S. Salmanov // Sumqayıt. - 2006. - 15 iyul. - S. 2-3.

- 899. Məmmədoğlu, S.** “Dağlarda tufan”: Sumqayıt teatrının eyniadlı tamaşası haqqında // Sumqayıt. - 2004. - 26 iyun.
- 900. Məmmədoğlu, S.** “Müsyö Jordan və Dərviş Məstəli şah”la başlanan yaradıcılıq yolu: Sumqayıt teatrının 35 yaşı var // Sumqayıt. - 13mart. - S. 2.
- 901. Sabiroğlu, N.** Uğurlarımız, qayğılarımız: Sumqayıt teatrında görülən işlər haqqında // Mədəniyyət. - 2002. - 21 dekabr. - S. 3.
- 902. Məhərrəmov, F.** “Sənətsevərləri yeni tamaşalarla sevindirəcəyik”: Sumqayıt teatrının baş rejissoru ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: Ə. Qurbanov // Mədəniyyət. - 2002. - 14 sentyabr. - S. 7.
- 903. Mustafa, F.** Aktyor nikbindir...Bəs tamaşaçı?: Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrı haqqında // Mədəniyyət.- 2001.- noyabr.- S. 7.
Məmmədoğlu, S. “Dağlarda tufan”: Ə.M. Lələdağın eyniadlı tarixi faciəsi Sumqayıt teatrının səhnəsində // Sumqayıt. - 2001.- 21 aprel.
- 904. Kərimov, V.** Arzum yaratdığım obrazları tamasaçılara sevdirməkdir: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dram Teatrının aktyoru ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: Ə. Qurbanov // Mədəniyyət. - 2001. - fevral. - S. 8.
- 905. Məhərrəmov, F.** Problemlərimiz olsa da: Sumqayıt teatrının baş rejissoru ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: Ə. Qurbanov // Mədəniyyət. - 2000. - dekabr.
- 906. Şükürov, M.** Yeni yaradıcılıq axtarırları ilə: Sumqayıt teatrının direktoru ilə söhbət / Söhbəti yazdı: T. Məmməd // Sumqayıt. - 2000. - 23 sentyabr.
- 907. Məmmədoğlu, S.** “Mənim ağ göyərçinim”: Hüseyn Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram teatrında eyniadlı əsərin səhnə təcəssümü // Sumqayıt. - 2000. - 11 mart.
- 908. Məhərrəmov, F.** Sumqayıt teatrının baş rejissoru üçün öncə... veteranlardır: Teatrın rejissoru ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: H. Nəzərli // Xalq qəzeti. - 2000. - 7 mart.
- 909. Salmanov, R.** “Mənim ağ göyərçinim” Sumqayıt səhnəsində: Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrının səhnəsində göstərilən eyniadlı tamaşa haqqında // Xalq qəzeti. - 2000. - 3 mart. - S. 5.

- 910. Qaraqızı, U.** “20 Yanvar” səhnəyə gəlir: “Mənim ağ göyərçinim” tamaşası Sumqayıt Dram Teatrının səhnəsində // Yeni Azərbaycan. - 2000. - 15 fevral. - S. 13.
- 911. Nəzərli, H.** Bir əhvalatın Qroteski fonunda insan və həqiqət axtarışı: C. Məmmədquluzadənin “Danabaş kəndinin əhvalatları” povesti əsasında Sumqayıt teatrında səhnələşdirilmiş “Bir eşşək əhvalatı” tragikomediyası haqqında // Xalq qəzeti. - 1999. - 19 dekabr. - S. 4.
- 912. İbrahimova, Ş.** Solğun çiçəklər” Sumqayıt teatrında: C. Cabbarlının 100 illik yubileyinə həsr edilmiş “Solğun çiçəklər” tamaşası H. Ərəblinski adına Sumqayıt teatrının səhnəsində // Xalq qəzeti. - 1999. - 24 iyun. - S. 5.
- 913. Elsəvər, M.** Hər kəs sığınacaq əbədi bir yer istər... Sumqayıt şəhər H. Ərəblinski adına Dövlət Dram Teatrının fəaliyyəti haqqında //Xalq qəzeti . - 1999. - 22 may. - S. 5.
- 914. Qurbanov, Ə.** 30 yaşlı kirayənişin teatr : H. Ərəblinski adına Sumqayıt Musiqili Dram Teatrının fəaliyyəti haqqında // Mədəniyyət. - 1999. - may. - S. 4.
- 915. Məmmədoğlu, S.** Teatr tarixi onun varlığıdır: Sumqayıt teatri və onun yaradıcı kollektivi haqqında // Sumqayıt. – 1999. – 13 mart.
- 916. Muğanlı, Q.** Keçmə namərd körpüsündən...: Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrının hazırladığı “Tələ” tamaşası haqqında qeydlər // Sumqayıt. – 1998. – 28 noyabr.
- 917. Şükürov, M.** Sumqayıt teatri “Qızıl maska” beynəlxalq festivalında: Sumqayıt Musiqili Dövlət Dram teatri Rustavida keçirilən “Qızıl Maska” beynəlxalq festivalında iştirak etmişdir // Sumqayıt. - 1998. - 24 oktyabr.
- 918. Almaz, Ü.** Doğrudanmı, “Sumqayıtda” oynamaq mümkün deyil: Sumqayıt Dövlət Dram Teatri haqqında // Xalq qəzeti. – 1997. – 5 oktyabr.
- 919. Əliyev, X.** “Cəmiyyəti müalicə edən” şəxsiyyət: Əziz Əliyevin 100 illiyi münasibətilə Sumqayıt artistlərinin hazırladığı “Bir gün də insan ömrüdür” mənzum tamaşa haqqında //Azərbaycan.-1996.- 25 dekabr.

- 920. Qasımlı, İ.** Vətəndaşlıq məfkurəsi: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrının “Sabir Rüstəmxanlı. Portret cizgiləri” tamaşası haqqında // Sumqayıt. – 1996. – 17 avqust.
- 921. Teatrın yeni tamaşası:** H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrının hazırladığı “Sabir Rüstəmxanlı. Portret cizgiləri” tamaşası haqqında // Sumqayıt. – 1996. – 20 iyul.
- 922. Qasımlı, İ.** “Qorxaq”: Ə.M. Lələdağın eyniadlı pyesinin Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrında tamaşası haqqında // Sumqayıt. – 1996. – 13 aprel.
- 923. Sultanlı, Q.** Sənətkar ömrü: Peşəkar rejissor, aktyor, gözəl rəssam Əbülfəz Həsənov // Sumqayıt. -1995.- 17 noyabr.
- 924. Hörmətzadə, H.** “Hayla gələn, vayla gedər”: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrının “Tamahkar” tamaşası haqqında // Sumqayıt. – 1993. – 3 iyun.
- 925. İmanov, D.** Həqiqəti demək üçün... pul lazımdır: “Sumqayıt” müstəqil kinostudiyasının bədii rəhbəri ilə söhbət / Yazdı: S.Qaradağlı // Səhər. – 1993. – 27 iyul.
- 926. Qurbanov, Ə.** Yeni tamaşa hazırlanır: Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrının “Şah İsmayıl” pyesi haqqında // Səhər. – 1993. – 28 iyul.
- 927. Heybət, H.** “Dəfn”: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının yeni tamaşası haqqında // 168 saat. – 1993. – 24 iyul.
- 928. Hörmətzadə, H.** Taleyin hökmü: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrının aktyoru Tofiq Bayramov haqqında // Sumqayıt. – 1993. – 20 fevral.
- 929. Qasımlı, Y.** Qara daş-qara niyyət: A. Həsənoğlunun “Yanmış evin nağılı” pyesinin H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrının səhnəsində tamaşası // Sumqayıt. – 1993. – 6 fevral.
- 930. Heybət, Ə.** “Yaralar” : Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrının eyniadlı tamaşası haqqında // Ədəbiyyat qəzeti. – 1993. - №4. – 29 yanvar. – S. 7.

- 931. Cabbarov, Ə.** “Yanmış evin nağılı”: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının hazırladığı “Yanmış evin nağılı” pyesinin səhnə tamaşası haqqında // Xalq qəzeti. – 1993. – 19 yanvar.
- 932. İdrisoğlu, A.** Yaradıcılıq meyarlarını artıracağıq: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrının direktoru və bədii rəhbəri A. İdrisoğlu ilə söhbət / Söhbəti yazdı: Ə. Qurbanov // Sumqayıt. – 1993. – 9 yanvar.
- 933. Hörmətzadə, H.** “Dünyaxanım ev axtarır”: Gənc dramaturq Akif Həsənoğlunun eyniadlı komediyasının H. Ərəblinski adına SDMDT-da tamaşası haqqında // Sumqayıt. – 1992. – 25 iyul.
- 934. Hörmətzadə, H.** “Ölülər” C. Məmmədquluzadənin eyniadlı komediyasının H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrında yeni tamaşası // Sumqayıt. – 1992. – 18 iyul.
- 935. Əsgərova, S.** Rəngarəng proqramla: Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrının yaradıcı kollektivinin Azərbaycan Demokratik Respublikasının yaranması gününə həsr etdiyi “Birlikdədir qüdrətimiz” adlı tamaşa-kompozisiya haqqında // Sumqayıt. – 1992. – 4 iyun.
- 936. Qasımlı, İ.** “Arşın mal alan”: Ü. Hacıbəyovun eyni-adlı operettasının Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrının səhnəsində tamaşası // Sumqayıt. – 1992. – 30 aprel.
- 937. Ələsgər, Q.** Sumqayıt səhnəsində ilk dəfə: Ü. Hacıbəyov. “Arşın mal alan” // Həyat. – 1992. – 21 aprel.
- 938. Məcidov, P.** “Yaralar”ın səhnə təcəssümü: Dramaturq A. Babayevin eyniadlı əsərinin H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrında tamaşası haqqında // Sumqayıt. – 1991. – 3 dekabr.
- 939. İdrisoğlu, A.** Teatrın sabahını düşünək: Sumqayıt Musiqili Dram Teatrının direktoru və bədii rəhbəri ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: H. Nəzərli // Mədəniyyət. – 1991. – 31 oktyabr.
- 940. Hörmətzadə, H.** Teatrın XXIII mövsümü: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrı haqqında // Sumqayıt. – 1991. – 22 oktyabr.

- 941. İdrisoğlu, A.** Yeni tamaşalarla sevindirəcəyik: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrının direktoru Ağalar İdrisoğlu ilə söhbət / Söhbəti yazdı: Ə. Qurbanov // Azərbaycan gəncləri. – 1991. – 21 sentyabr.
- 942. İdrisoğlu, A.** Yeni tamaşalarla sevindirəcəyik: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrının direktoru ilə müsahibə / Müsahibəni yazdı: Ə. Qurbanov // Sumqayıt. – 1991. – 19 sentyabr.
- 943. İdrisoğlu, A.** Uzun sürən ayrılıq: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrının Qazaxıstana qastrol tamaşaları haqqında teatrın direktorunun təəssüratı // Sumqayıt. – 1991. – 7 sentyabr.
- 944. Məmmədov, Ş.** Əməkdar rəssam: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrının rəssamı Mübariz Əliyev // Sumqayıt. – 1991. – 3 sentyabr.
- 945. Əlioğlu, Y.** “Dəmir qadın”, yaxud robot insanlar: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrının tamaşası haqqında // Mədəniyyət – 1991. – 27 iyun.
- 946. Hörmətzadə, H.** “Bilmirsən ağlayasan, bilmirsən güləsən”: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Musiqili Dram Teatrında yazıçı-dramaturq Rafiq Səməndərin “Püşk” dramının tamaşası haqqında // Azərbaycan gəncləri. – 1991. – 11 iyun.
- 947. Hörmətzadə, H.** “Varlı evin faciəsi”: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Musiqili Dram Teatrının səhnəsində Osetin dramaturqu G. Xuqayevin eyniadlı əsərinin tamaşası haqqında // Sumqayıt. – 1991. – 4 iyun.
- 948. Hörmətzadə, H.** “Məlikməmmədin yeni sərgüzəştləri”: Şair-jurnalist Ağalar Mirzənin H. Ərəblinski adına SDMDT-in səhnəsində tamaşaya qoyulmuş eyniadlı nağıl-pyesi haqqında // Sumqayıt. – 1991. – 13 may.
- 949. Hüseynov, R.** Bakılıları sevindirə bilsək: H. Ərəblinski adına SDMDT-in Bakıda qastrol tamaşaları haqqında // Bakı. – 1991. – 7 may.

- 950. Yeni tamaşa:** H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrında dramaturq Rafiq Səməndərin “Püşk” adlı komediyasının tamaşası haqqında // Sumqayıt. – 1991. – 13 aprel.
- 951. Hörmətzadə, H.** Vətən haqqında mahnı: Şair-dramaturq Cahangir Məmmədovun H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrında yenicə tamaşaya qoyulmuş “Ayıq olun, uşaqlar!” musiqili nağıl-tamaşasının quruluşçu rejissoru Firudin Məhərrəmovla açıq məktub // Sumqayıt. – 1991. – 28 mart.
- 952. Hörmətzadə, H.** “Polis”, yaxud da “Təxribatçılar”: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrının hazırladığı eyniadlı tamaşa haqqında // Sumqayıt. – 1991. – 19 fevral.
- 953. Hörmətzadə, H.** Gənclik ehtirası ilə: Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının rejissoru Firudin Məhərrəmov haqqında // Sumqayıt. – 1991. – 5 fevral.
- 954. Hörmətzadə, H.** Yeni ildən yeni iş metodu: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrında // Sumqayıt. – 1991. – 15 yanvar.
- 955. Hörmətzadə, H.** “Gəlin, açıq danışaq, lap açıq!”: H.Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının səhnəsində rejissor F.Məhərrəmov tərəfindən tamaşaya qoyulmuş Ş. Qəribovun eyniadlı pyesi haqqında // Sos. Sumqayıtı. – 1990. – 22 noyabr.
- 956. Hörmətzadə, H.** Əməkdar rəssam: Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının tərtibatçı rəssamı Mübariz Əliyev haqqında // Sos. Sumqayıtı. – 1990. – 18 avqust.
- 957. Hörmətzadə, H.** “Bir gecəlik ər”: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının eyniadlı tamaşası haqqında // Sos. Sumqayıtı. – 1990. – 9 avqust.
- 958. Qasımlı, İ.** Fəciəli tələlərin nikbinliyi: Sumqayıt teatrının səhnəsində Osetin dramaturqu Georgi Xuqiyevin “Qocaların məhəbbəti” əsərinin tamaşası haqqında // Sos. Sumqayıtı. – 1990. – 5 iyul.
- 959. Qurbanov, Ə.** Sumqayıt teatri alqışlanır: Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının Lənkəranda qastrol tamaşaları // Sos. Sumqayıtı. – 1990. – 14 iyun.

- 960. Dəmirov, İ.** Zəhmətkeş rəssam: Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının quruluşçu rəssamı Mübariz Əliyevə Azərbaycan SSR əməkdar rəssamı adı verilməsi haqqında // Sos. Sumqayıtı. – 1990. – 7 iyun.
- 961. Məmmədov, T.** Teatrın ilk addımı: Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının aktyoru Vaqif Əliyevə Azərbaycan SSR əməkdar artisti adı verilməsi haqqında // Sos. Sumqayıtı. – 1990. – 7 iyun.
- 962. Qasımlı, İ.** “Məni qınamayın”: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrında M. Muradxanovanın səhnələşdirdiyi Şamo Arifin eyniadlı əsərinin tamaşası haqqında // Sos. Sumqayıtı. – 1990. – 29 may.
- 963. Əhmədova, Ə.** Xalqın ulu yaddaşı: Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının “Qınamayın məni” tamaşası haqqında // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1990. - №19.- 25 may. – S.5.
- 964. Qasımlı, İ.** “Uşağa bir üç yazın”: A. İvaşşenkonun “Uşağa bir üç yazın” komediyasının H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Teatrının səhnəsində tamaşası haqqında // Azərbaycan müəllimi. – 1990. -11 may.
- 965. Mehdiyev, A.** Yeni və maraqlı tamaşalarla: 27 mart –Beynəlxalq teatr günü ilə əlaqədar olaraq H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının direktoru ilə söhbət / Söhbəti apardı: Ə. Qurbanov // Sos. Sumqayıtı. – 1990. – 27 mart.
- 966. Ələkbərov, Ə.** “İntilgentliyin” sosial mahiyyəti: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrında C. Yusifzadə və R. Əliyevin eyniadlı əsərinin tamaşası haqqında // Azərbaycan müəllimi.- 1990. – 14 fevral.
- 967. Mehdiyev, A.** Sumqayıt teatri: Mülahizələr, iradlar // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1989. - № 44. – 3 noyabr. – S. 5.
- 968. Qasımlı, İ.** “Uşağa bir üç yazın”: A. İvaşşenkonun eyniadlı əsərinin H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrında tamaşası haqqında // Sos. Sumqayıtı. – 1990. – 4 yanvar.
- 969. Təhmasib, Tamilla.** Dünyanı dəyirmanla çevirənlər: Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının “Dəyirman” tamaşası haqqında // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1988. - № 51. – 16 dekabr. – S.5.

- 970. Hüseynov, Ə.** İnsanın həsrəti və qisməti: C. Yusifzadə və R. Əliyevin H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrında tamaşaya qoyulmuş “İntilgentlər” pyesi haqqında // Azərbaycan gəncləri. – 1989. – 25 noyabr.
- 971. Xudiyev, C.** Yeni tamaşa hazırlanır: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrında yazıçı Şamo Arifin eyniadlı romanı əsasında səhnələşdirilmiş “Qınamayın məni” pyesinin tamaşası // Sos. Sumqayıtı. – 1989. – 5 oktyabr.
- 972. Hüseynoğlu, Ə.** Teatr mövsümü başladı: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrında mövsümün açılışı ilə əlaqədar olaraq C. Yusifzadə ilə R. Əliyevin birgə yazdıqları “İntilgentlər” pyesinin tamaşası // Sos. Sumqayıtı. – 1989. - 10 oktyabr.
- 973. Mehdiyev, A.** Teatr yeni mövsümdə: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının direktoru ilə müsahibə / Müsahibəni yazdı : S. Bayramova // Sos. Sumqayıtı. – 1989. – 12 sentyabr.
- 974. Qasimov, İ.** “Bir cüt bədmüşk ağacı”: Yazıçı Ə. Əylislinin eyniadlı pyesinin H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının səhnəsində tamaşası haqqında // Sos. Sumqayıtı. – 1989. – 29 aprel.
- 975. Mehdiyev, A.** Problemlər, axtarışlar: 27 mart-Beynəlxalq teatr günü ilə əlaqədar olaraq H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının direktoru ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: Ə. Qurbanov // Sos. Sumqayıtı. – 1989. –25 mart.
- 976. Şükür, Ə.** “Evdə və səfərdə”: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının fəaliyyəti // Kommunist. – 1989. – 24 mart.
- 977. Qasimov, İ.** “Dəyirman” : M. Süleymanlının eyniadlı pyesinin H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının səhnəsində tamaşası haqqında // Sos. Sumqayıtı. – 1989. – 21 yanvar.
- 978. Əkbərova, Y.** Daha bir sınaq qarşısında: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının baş rejissoru ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: Ə. Qurbanov // Azərbaycan gəncləri. – 1988. – 17 sentyabr.

- 979. Əmək kollektivi şurası qərara alır:** S. Vurğun adına mədəniyyət sarayının binası H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrına verilsin // Sos. Sumqayıtı. – 1988. – 25 avqust.
- 980. Şıxlinski, M.** “Ən xoşbəxt adam” : Şair- dramaturq mərhum A. Babayevin eyniadlı əsərinin Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının səhnəsində tamaşası // Azərbaycan gəncləri. – 1988. – 30 iyun.
- 981. “Dəyirman” səhnədə:** Yazıçı-dramaturq M. Süleymanlının eyniadlı əsərinin H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram teatrının tamaşası haqqında //Sos. Sumqayıtı.-1988. -11 iyun.
- 982. Aslanov, H.** Yeni tamaşalarla sevindirəcəyik: Beynəlxalq teatr günü ilə əlaqədar H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının direktoru ilə söhbət / Söhbəti apardı: Ə. Qurbanov// Sos. Sumqayıtı. – 1988. – 26 mart.
- 983. İnsanın mənəvi dəyanəti haqqında tamaşa:** H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının M. Əzizbəyov adına Akademik Dram Teatrının səhnəsində göstərdiyi “Əsrə bərabər gün” tamaşası haqqında // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1987. - № 27.- 3 iyul. – S. 3.
- 984. Qasimov, İ.** Əsrə bərabər gün: Ç. Aytmatovun “Əsrə bərabər gün” pyesinin H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrında səhnə tamaşası haqqında // Sos. Sumqayıtı. – 1987. – 23 iyun.
- 985. “Əsrə bərabər gün” Sumqayıt səhnəsində:** Qırğızstanın xalq yazıçısı Ç. Aytmatovun eyniadlı pyesinin H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrında tamaşası // Sos. Sumqayıtı. – 1987. – 2 iyun.
- 986. Qasimov, İ.** “Bəxt üzüyü” : V. Səmədoğlunun eyniadlı pyesinin H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrında tamaşası haqqında // Azərbaycan gəncləri.- 1987. – 7 mart.
- 987. Kərimov, Ç.** Aktyorlar hesabat verirlər: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının kollektivi ilə M. Əzizbəyov adına Kimya Sənayesi İstehsalat Birliyi kimyaçılarının görüşü haqqında // Sos. Sumqayıtı. – 1987. – 27 yanvar.

- 988. Qurbanova, A.** Maraqlı görüşlər: Şair-dramaturq V. Səmədoğlu ilə H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının yaradıcı heyətinin və 85 nömrəli texniki peşə məktəbinin şagird-müəllim kollektivinin görüşü // Sos. Sumqayıt. – 1987.- 6 yanvar.
- 989. Əlibəyov, G.** “Bəxt üzüyü” : H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının V. Səmədoğlunun eyniadlı pyesi əsasında hazırladığı yeni tamaşa haqqında // Sos. Sumqayıt. – 1986. – 23 oktyabr.
- 990. Teatr pərdələrini qaldırır:** M. Qorki adına Azərbaycan Dövlət Gənc Tamaşaçılar Teatrının baş rejissoru Nemətov, A. Şaiq adına Azərbaycan Dövlət Kukla Teatrı direktorunun müavini R. Quliyev və H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının direktoru Ə. Şəfiyevlə müsahibə / Müsahibəni yazdı: Ə. Qurbanov // Azərbaycan gəncləri. – 1986. – 16 sentyabr.
- 991. Yeni tamaşa:** M.F. Axundovun anadan olmasının 175 illiyi münasibətilə “Sərgüzəşti-Vəzir-i-Xani Lənkəran” pyesinin H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrında tamaşası haqqında // Sos. Sumqayıt. – 1986. – 29 may.
- 992. İnqilab.** “Qəbul təxirə salınır”: Dramaturq C. Yusifzadənin eyniadlı pyesinin H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrında tamaşası haqqında // Azərbaycan gəncləri. – 1986. – 13 may.
- 993. Yeni tamaşa:** Nəbi Xəzrinin “Mənim arxalandığım” adlı epik-poetik səhnə əsərinin H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrında tamaşası haqqında // Azərbaycan gəncləri.- 1986.- 1aprel.
- 994. Dəmirov, İ.** “Qəbul təxirə salınır”: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının yeni tamaşası haqqında // Sos. Sumqayıt. - 1986. - 25 fevral.
- 995. Qasimov, İ.** “Təhminə və Zaur”: Yazıçı və dramaturq Anarın eyniadlı pyesinin H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram teatrında tamaşası haqqında // Sos. Sumqayıt. – 1985. – 12 noyabr.
- 996. Abdullayev, Z.** Əsərin yeni həyat vəsiqəsi: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrı kollektivinin hazırladığı “Müfəttiş” tamaşası haqqında oxucu qeydləri // Sos. Sumqayıt. – 1985. – 15 yanvar.

- 997. Qasimov, İ.** “Müfəttiş” : H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının səhnəsində N.V. Qoqolun “Müfəttiş” əsərinin müvəffəqiyyətli tamaşası haqqında // Sos. Sumqayıtı. – 1985. – 22 yanvar.
- 998. Qasimov, İ.** “Oqtay Eloğlu”: Görkəmli dramaturq C. Cabbarlının “Oqtay Eloğlu” pyesinin H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrında müvəffəqiyyətli tamaşası haqqında // Sos. Sumqayıtı. - 1984. – 11 dekabr.
- 999. Ağayev, V.** Vədicən unudulanda: Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının səhnəsində qoyulmuş “Dağlar arxasız olmur” pyesi haqqında // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1984. - № 47. – 23 noyabr. – S. 5.
- 1000. Qasimov, İ.** Yeni tamaşa həsrətində: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının direktoru Əlibala Nürəliyev və teatrın baş rejissoru Oruc Qurbanova açıq məktub // Sos. Sumqayıtı. – 1984. – 29 sentyabr.
- 1001. Nürəliyev, Ə.** Rəngarəng repertuarla: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının direktoru ilə yeni mövsüm barədə müsahibə // Sos. Sumqayıtı. – 1984. – 11 sentyabr.
- 1002. Nəsirov, H.** Gənclərə etimad: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının hazırladığı iki hissəli bolqar dramaturqu P.Pançevin “Dörd əkiz” tamaşası haqqında // Sos. Sumqayıtı. – 1984. – 22 may.
- 1003. Nürəliyev, Ə.** Həmişəyaşar sənət: Beynəlxalq teatr günü münasibəti ilə H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının yaradıcı işi haqqında // Sos. Sumqayıtı. – 1984. – 27 mart.
- 1004. Mustafayev, F.** “Özü-özünü oynayan qız”: M. Süleymanlının H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram teatrında tamaşaya qoyulmuş eyniadlı pyesi haqqında // Sos. Sumqayıtı. - 1984. - 21 fevral.
- 1005. Əziz, Şərif:** “Tamaşanıza məftunam”: M.V. Lomonosov adına MDU-nin professoru Ə.Şərif, qocaman jurnalist Q.Məmmədli, əməkdar elm xadimi M.Seyidov, T.Cavid, Türkmənistanın əməkdar artisti Ə.Babayev, H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram teatrının səhnələşdirdiyi “Afət” tamaşası haqqında // Sos.Sumqayıtı. - 1983. - 5 noyabr.

- 1006. Mustafayev, F.** “Səhər qatırı”: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının səhnəsində şair C.Yusifzadənin eyniadlı dram əsərinin tamaşası // Sos. Sumqayıtı. - 1983. - 28 iyul.
- 1007. Əlizadə, M.** Gözəlliğin tərənnümü: Ş. Qurbanov adına Musiqili Komediya Teatrının səhnəsində H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının “Afət” tamaşası // Bakı. – 1983. – 1 fevral.
- 1008. Qurbanov, Ə.** Səhnə istedadları sevir: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının aktyorları haqqında // Sos. Sumqayıtı. – 1982. – 9 dekabr.
- 1009. Təhməsis, T.** Afətin məhəbbəti və faciəsi: H.Cavidin “Afət” faciəsi Sumqayıt Dram teatrının səhnəsində // Ədəbiyyət və incəsənət. – 1982. - №36. – 3 sentyabr.- S. 5.
- 1010. Qasimov, İ.** “Afət” və məhəbbət: H. Cavidin “Afət” faciəsinin H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrında tamaşası // Sos. Sumqayıtı. – 1982. – 15 iyul.
- 1011. Sumqayıt teatrının müvəffəqiyyəti:** H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının şair H. Həsənzadənin Azərbaycan SSR Dövlət mükafatına təqdim olunmuş “Bütün Şərq bilsin” tamaşası haqqında respublika mədəniyyət və incəsənət xadimləri ilə müsahibə / C.Cəfərov, Ş.Bədəlbəyli, M.Əliyev, A.Aslanov, A.Kazimov / Müsahibəni apardı: T.Məmmədov // Sos. Sumqayıtı. – 1982. – 25 mart.
- 1012. Nəriman Nərimanov haqqında tamaşa:** H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının “Bütün Şərq bilsin” tamaşası haqqında // Sos. Sumqayıtı. – 1982. – 25 mart.
- 1013. Qasimov, İ.** Doğmalar nə üçün biganədirlər?: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının “Doğmalar” tamaşası haqqında // Sos. Sumqayıtı. – 1982. – 13 mart.
- 1014. Sumqayıt teatrına mükafat** // Sos. Sumqayıtı –1981.- 10 noyabr.
- 1015. Qoldşteyn, L.** Sumqayıt teatrının tamaşası Moskva səhnəsində // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1981. – № 16. – 17 aprel. – S. 3.
- 1016. Səfərov, C.** Moskvəlilər Sumqayıt teatrını alqışladılar // Sos. Sumqayıtı. – 1981. – 21 aprel.

- 1017. Şirinov, J.** “Bağdada putyovka var” : H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının hazırladığı tamaşa haqqında //Sos. Sumqayıt. – 1979. – 26 may.
- 1018. Abdullayev, Z.** Uğurlu tamaşa: “Vəfalı Səriyyə” Sumqayıt teatrının səhnəsində // Sos. Sumqayıt. – 1979. – 4 yanvar.
- 1019. Fərzəlibəyov, M.** Tamaşaçı ilə dialoq: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının baş rejissoru M. Fərzəlibəyovla müsahibə //Ədəbiyyat və incəsənət.-1978.-№ 42.-14 oktyabr. -S. 8.
- 1020. Hürəliyev, Ə.** Unudulmaz il: Sumqayıt teatri // Sos. Sumqayıt. – 1978. – 30 dekabr.
- 1021. Abdullayev, Z.** Təsir gücünə qayğı: Teatr və tamaşaçı // Sos. Sumqayıt. – 1978. – 12 dekabr.
- 1022. Şirinov, J.** Diqqət, məşq gedir: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının səhnəyə qoyduğu yeni pyes - G. Bokarev “Poladəridənlər” // Sos. Sumqayıt. – 1977. – 11 oktyabr.
- 1023. Əzimzadə, J.** Metaldan yoğrulanlar: Sumqayıt Dram Teatrının “Poladəridənlər” tamaşası Bakı səhnəsində // Kommunist. – 1977. – 27 dekabr.
- 1024. Qasimov, İ.** “Komsomol” poeması: Sumqayıt Dövlət Dram teatrının səhnəsində // Azərbaycan gəncləri. – 1976. – 21 iyun.
- 1025. Qasimov, İ.** “Komsomol poeması”: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrında S.Vurğunun səhnələşdirilmiş eyniadlı əsəri haqqında // Sos. Sumqayıt. – 1976. – 1 iyun.
- 1026. Qasimov, İ.** Mənəvi aləmlərin dueli: H. Ərəblinski adına Dövlət Dram Teatrının səhnəsində “Duel”dramı // Sos. Sumqayıt.-1976.- 10 fevral.
- 1027. Salmanov, S.** “Demoklisin qılıncı”: H. Ərəblinski adına Dövlət Dram Teatrının səhnəsində türk dramaturqu N.Hikmətin eyniadlı pyesi əsasında hazırladığı “Demoklisin qılıncı” tamaşası haqqında // Sos. Sumqayıt. -1976. -6 yanvar.
- 1028. Qasimov, İ.** “Bu meydan, bu şeytan”: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dram Teatrının hind yazıçısı Krişan Çandrın “Şeytan

istefası” hekayəsinin motivləri əsasında hazırlanmış yeni tamaşası haqqında // Sos. Sumqayıt. – 1975. – 1 mart.

- 1029. Qasimov, İ.** “Sən nə üçün yaşayırsan?": H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının yeni tamaşası haqqında // Sos. Sumqayıt. – 1975. – 25 yanvar.
- 1030. Rəhimli, İ.** Məhəbbətsiz, alovşuz: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram teatrının yeni tamaşası haqqında // Kommunist. – 1974.- 14 noyabr. - S. 3.
- 1031. Sevil, B.** “Ana məhəbbəti” : Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının yeni tamaşası // Sos. Sumqayıt. – 1974. – 31 oktyabr. - S. 4.
- 1032. Əliyev, A.** Sumqayıt Dövlət Dram Teatrı // Qobustan. – 1973. - №1. – S. 38.
- 1033. Sumqayıt teatri** // Qobustan. – 1969. - № 1. - S.19-20.
- 1034. Məmmədov, T.** Yeni tamaşa, yeni müvəffəqiyyət: Teatr // Sos. Sumqayıt. – 1964. - № 56. – 14 may. – S. 4.

9.11. H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının aktyorları

- 1035. Muğanlı, Qüdrət.** Səhnəmizin İlahəsi / Q. Muğanlı // Sumqayıt. - 2014. - 8 mart. - № 11. - S. 4. - H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrının aktrisası İlahə Səfərova haqqında.
- 1036. Rəis, Xəyalə.** Kral Liri oynamağı arzulayan aktyor / X. Rəis // Kəsp. - 2013. - 19 iyul. - № 129. - S. 11. - Azərbaycan teatr tarixinə adını həkk etdirmiş sumqayıtlı aktyor Məzahir Süleymanov haqqında.
- 1037. Ağayev, Elmir.** O, xaricdə Heydər Əliyev "olmuş" yeganə azərbaycanlıdır / E. Ağayev // 168 saat. - 2013. - 10 iyul. - № 17. - S. 10. - H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının aktyoru Namis Şirməmmədovla müsahibə.
- 1038. Salmanov, S.** 20 il səhnədə : Aktyor ömrü / S. Salmanov // Sumqayıt. - 2011. - 12 fevral. - № 9. - S. 4. - Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrının aktyoru Həbil Xanlarovun müsahibəsi

- 1039. Kamera orkestrinin konserti :** H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrı səhnəsində Q. Qarayev adına Azərbaycan Dövlət Kamera Orkestrinin çıxışı // Sumqayıt. – 2010. – 6 noyabr. – S. 1.
- 1040. Salmanov, Səxavət.** 28 il səhnədə / S. Salmanov // Sumqayıt. - 2010. - 10 fevral. - № 7. - S. 6. - Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrının aktyoru Akif Mirzəyev haqqında.
- 1041. Fəxri adınız mübarək:** Sumqayıt Musiqili Dram Teatrının aktrisası Svetlana Həkimova və teatrın baş rejissoru Firudin Məhərrəmov haqqında // Məslək. - 2006. - 12 iyul.
- 1042. Əliyeva, M.** Teatr: aktyoru yaratdığı rol yaşadır: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının aktrisası İləhə Səfərova haqqında // Məslək. - 2002. - 28 fevral.
- 1043. Mirzəyeva, E.** Səhnəmizin ulduzları: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrının aktrisası Yasəmən Məmmədova haqqında // Məslək. - 1999. - 10 dekabr. - S.8.
- 1044. Hörmətzadə, H.** Səadət yolu: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrının aktyoru Elman Əhmədli haqqında // Sumqayıt. - 1992. -10 dekabr.
- 1045. Hörmətzadə, H.** Zirvəyə gedən yolda : H. Ərəblinski adına SDMDT-ın aktyoru Akif Mirzəyev haqqında// Sumqayıt. - 1992. - 10 mart.
- 1046. Hörmətzadə, H.** Orta məktəbdən səhnəyə: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının aktrisası Hüsniyyə Mürvətova haqqında // Sumqayıt. - 1992. - 6 fevral.
- 1047. Hörmətzadə, H.**Qrim otağında söhbət: Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrının gənc aktrisası Lalə İbrahimova haqqında //Sumqayıt. - 1992. - 9 yanvar.
- 1048. Hörmətzadə, H.** Xoşbəxt taleli aktrisa: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının aktrisası Almaz Amanova haqqında // Azərbaycan qadını. -1991. - №11-12. -S. 31
- 1049. Hörmətzadə, H.**Yumor hissi ilə: Gənc aktyor Rafiq Hacıyev haqqında // Sumqayıt. - 1991. - 23 noyabr.

- 1050. Hörmətzadə, H.** Arzunun qanadlarında: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının aktyoru Rüstəm Rüstəmov haqqında // Sumqayıt. - 1991. - 12 noyabr.
- 1051. Hörmətzadə, H.** Möhkəm özül üzərində: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrının aktyoru Rafiq İbrahimov haqqında // Sumqayıt. - 1991. - 28 sentyabr.
- 1052. Hörmətzadə, H.** Xalq teatrından başlanan yaradıcılıq yolu: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrının aktrisası Növrəstə Həşimova Haqqında // Sumqayıt. - 1991. - 21 sentyabr.
- 1053. Hörmətzadə, H.** Mingəçevirdən başlanan yol: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram teatrının aktrisası Gülsolmaz Qafarova haqqında // Sumqayıt. - 1991. - 18 iyun.
- 1054. Hörmətzadə, H.** Uğurlar arzulayırıq: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrının aktyoru Zahid Qurbanov haqqında // Sumqayıt. - 1991. - 4 aprel.
- 1055. Hörmətzadə, H.** “Niyyətin hara, mənzilin ora”: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının aktyoru Nadir Ağasəmədli haqqında // Sumqayıt. - 1991. - 5 mart.
- 1056. Hörmətzadə, H.** Əsl aktyor, əsl sənətkar: Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının aktyoru Kazım Abdullayev haqqında // Sumqayıt. - 1991. - 8 yanvar.
- 1057. Hörmətzadə, H.** Xoşbəxt taleli aktrisa: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının aktrisası Almaz Amanova haqqında // // Sos. Sumqayıtı. - 1990. - 11 dekabr.
- 1058. Hörmətzadə, H.** “Yanıq Kərəmi yanğısı”: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının aktyoru Sabir Qurbansoy haqqında // Sos. Sumqayıtı. - 1990. - 30 oktyabr.
- 1059. Hörmətzadə, H.** Otuz il səhnədə: Respublikanın əməkdar artisti Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının aktyoru Vaqif Əliyevin anadan olmasının 50 illiyi münasibətilə // Ədəbiyyat və incəsənət. - 1990. - № 35. - 14 sentyabr. - S.5
- 1060. Sənət işığında:** Sumqayıt Teatrının aktyoru Vaqif Əliyevin Əməkdar artist, teatrın rəssamı Mübariz Əliyevin isə Əməkdar

rəssam adı alması münasibətilə // Ədəbiyyat və incəsənət. -1990. - № 28. - 27 may. - S. 5.

- 1061. Nəcəfxanlı, Ə.** Yaddaş qocalmır: Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının qocaman aktrisası M. Fətullayevanın müharibə illərindəki fəaliyyəti haqqında // Sos. Sumqayıtı. - 1989. - 21 mart.
- 1062. Qazaxlı, P.** “Səhnə həyatımdır”: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının aktyoru Sabir Məmmədovun yaradıcılıq bioqrafiyası haqqında // Azərbaycan gəncləri. - 1989. - 23 fevral.
- 1063. İbrahim qızı, Sevinc.** Tanış olun: Hicran Mehbalıyeva: Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının aktrisası haqqında // Qobustan. - 1985. - №1. - S.76-77.
- 1064. Abdinov, M.** Sənət eşqi: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Gənclər teatrının aktrisası-Manya Fətullayeva // Sos. Sumqayıtı. - 1979. - 8 mart.
- 1065. Qurbanov, Ə.** Səhnə onun həyatıdır : Aktyor Ə. Nurəliyev haqqında // Sos. Sumqayıtı. - 1977. - 30 avqust.

9.11.1 İZAMƏDDİN BAĞIROV

- 1066. Bağirov, İ.** İzaməddin: “Teatr mənim Kəbəmdir” : Sumqayıt teatrının aktyoru ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: S. Bayramova // Sumqayıt. - 2000. - 5 fevral. - S.4.
- 1067. Hafız, N.** Qarışqa yükü: Gənc şair-dramaturq Əyyub Qiyasın “Qarışqa yuvası” pyesinin qəhrəmanı Məsi-gənc aktyor İzaməddin Bağirov haqqında // Ulduz. -1998. - № 9. - S. 63-65.

9.11.2 AFAQ BƏŞİRQIZI

- 1068. Bəşirqızı, A.** Bəşir yadigarı: Azərbaycan SSR əməkdar artisti Afaq Bəşirqızı ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: İ. Qasımov // Sos. Sumqayıtı. - 1989. - 27 may.
- 1069. Xasiyev, H.** Sənətə bağlı ömür: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının aktrisası A. Bəşirqızının yaradıcılığı haqqında // Sos. Sumqayıtı. - 1987. - 26 may.

- 1070. Şirinov, J.** Həyatdan doğan arzu: Gənc aktrisa Afaq Bəşirqızı haqqında // Sos. Sumqayıtı. - 1977. - 5 mart.

9.11.3 MƏMMƏD ƏLƏKBƏROV

- 1071. Ağakışiyev, R.** Sadəcə Mamed dayımız və ya səhnəmizin Səməndər quşu: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Musiqili Teatrının aktyoru Məmməd Ələkbərov haqqında // Məslək. - 2001. - 26 may. - 1 iyun.
- 1072. Rəsuloğlu, V.** Teatr alayının sıravisi: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının aktyoru Məmməd Ələkbərovun həyat və fəaliyyəti haqqında // Xalq qəzeti. - 1997. - 18 aprel.
- 1073. Hörmətzadə, H.** "Yetmiş ilin işığı": Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrının aktyoru Məmməd Ələkbərovun 70 illiyi // Sumqayıt. - 1991. - 28 fevral.
- 1074. Qüdrətoğlu, H.** Sənət yolu: Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının qocaman aktyoru Məmməd Ələkbərovun anadan olmasının 70 illiyi münasibətilə // Ədəbiyyat və incəsənət. - 1990. - № 39. - 5 oktyabr. - S.7.

9.11.4 VALEH KƏRİMOV

- 1075. Orxan, R.** "Xalq şairi"nin "xoşbəxtliyi" / R. Orxan // Mədəni həyat. - 2014. - № 8. - S. 45-47. - Xalq artisti, ömrünün 45 ilini H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrına həsr edən Valeh Kərimov haqqında.
- 1076. Orxan, R.** "Xalqın şairi"nin "xoşbəxtliyi" / O.Rəhman // 168 saat. - 2014. - 19 - 24 iyun. - № 14. - S. 6. - H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrının aktyoru Valeh Kərimovun 70 illiyi ərəfəsində.
- 1077. Kərimov, Valeh:** "Ən yaxşı tənqidçi tamaşaçıdır" : Xalq artisti Valeh Kərimovun Milli. Az-a müsahibəsi // Ədalət. - 2014. - 10 iyun. - № 100. - S. 8.
- 1078. Nizamqızı, Həmidə.** "Yetmiş illik arzular" və ya ömrün xoşbəxtlik axtarışları / H. Nizamqızı // Mədəniyyət. - 2013. - 23 oktyabr. - №

75. - S. 10. - Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrının aktyoru Valeh Kərimovla söhbət.

- 1079. Kərimov, V.** “Mən incəsənət aləmində qalmaqal yaratmağı sevmirəm”: Respublikanın xalq artisti ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: N. İbrahimova // Mədəniyyət. - 2005. - 15 yanvar. - S.4.
- 1080. Kərimov, V.** Səhnə onun həyatıdır: Azərbaycan Respublikasının əməkdar artisti ilə müsahibə / Müsahibəni apardı: Ə.Qurbanov // Mədəniyyət. -1999. - mart. - S.4.
- 1081. Məmməd, T.** Mənalı sənətkar ömrü: Valeh Kərimov-60 // Sumqayıt. - 2004. - 10 aprel.
- 1082. Almaz, Ü.** “Xoşbəxtlik, xoşbəxtlik...” Sumqayıt teatrının aktyoru Valeh Kərimov haqqında // Xalq qəzeti. - 1997. - 16 oktyabr.
- 1083. Hörmətzadə, H.** Təbiilik üstəgəl orijinallıq: Sumqayıt Dram Teatrının aktyoru Valeh Kərimov haqqında // Sos. Sumqayıtı. - 1990. - 10 iyul.
- 1084. Sənət işığında:** Sumqayıt Teatrının aktyorları Valeh Kərimovun Əməkdar artisti adı alması münasibətilə // Ədəbiyyat və incəsənət. - 1990. - № 28. - 27 may. - S. 5.
- 1085. Şirinov, J.** Gecikmiş ad: Sumqayıt Dövlət Dram teatrının aktyoru Valeh Kərimova əməkdar artist adı verilməsi barədə // Sos. Sumqayıtı. - 1990.- 7 iyun.
- 1086. Qasimov, İ.** Teatr idealına sədaqət: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının aktyoru Valeh Kərimov haqqında // Ədəbiyyat və incəsənət. -1984.- № 40. - 5 oktyabr. - S.5.
- 1087. Şirinov, Y.** Fəsilər kimi: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının artisti Valeh Kərimov haqqında // Sos. Sumqayıtı. - 1984. - 21 avqust.
- 1088. Əliyev, A.** Valeh istəyir ki: Aktyor V. Kərimov haqqında // Qobustan. - 1973. - №1. - S.40-41.

9.11.5 ŞAHMAR QƏRİBOV

- 1089. Hörmətzadə, H.** İşin avand olsun, Şahmar: Sumqayıt teatrının aktyoru Şahmar Qəribov haqqında // Sos. Sumqayıtı. - 1990. - 13 noyabr.
- 1090. Adil, S.** Mən kiməsə gərək olmalıyam: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının aktyoru Ş. Qəribov haqqında // Qobustan. - 1988. - №2. - S. 92-94.
- 1091. Şəfiyev, Ə.** Kürdən gələn işıq: Oçerk: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının aktyoru Ş. Qəribovun yaradıcılığı haqqında // Sos. Sumqayıtı. - 1983. - 27 sentyabr.

9.11.6 KAMİL MƏHƏRRƏMOV

- 1092. Məhərrəmov, K.** Səhnəyə vurğunam: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının aktyoru Kamil Məhərrəmovla müsahibə / Müsahibəni apardı: Məcnun Əliverdiyev // Sos. Sumqayıtı. - 1982. - 4 sentyabr.
- 1093. Heybət, H.** Əbədi qastrol: Həyatdan vaxtsız getmiş istedadlı aktyor Kamil Məhərrəmov haqqında // 168 saat. - 1993. - 30 oktyabr.

9.11.7 ULDUZƏ NƏSİROVA

- 1094. Sultanova C., Muğanlı Q.** Yolunuz uğurlu olsun: Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrının aktrisası, Prezident təqaüdçüsü Ulduzə Nəsirova haqqında // Sumqayıt. - 2003. - 19 noyabr.
- 1095. Ramiz, T.** Ulduzə xanımın tale ulduzu: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının aktrisası Ulduzə Nəsirova haqqında // Məslək. - 2003. - 31 iyul.
- 1096. Hörmətzadə, H.** İstedadlı aktrisa: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrının aktrisası Ulduzə Nəsirova haqqında // Sumqayıt. - 1991. - 15 oktyabr.

9.11.8 SƏMAYƏ SADİQOVA

- 1097. Hörmətzadə, H.** Xalqa xidmət, səhnəyə məhəbbət: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının aktrisası Səmayə Sadıqova haqqında // Sumqayıt. - 1991. - 16 iyul.
- 1098. Mustafayev, F.** “Məgər bu, hədiyyə deyilmi?": H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının artisti Səmayə Sadıqovanın yaradıcılığı haqqında // Sos. Sumqayıtı. - 1984. - 8 mart.

9.11.9 MƏZAHİR SÜLEYMANOV

- 1099. Nurlana.** 100-cü dəfə şah rolunda: Sumqayıt Dövlət Musiqili Dram Teatrının aktyoru Məzahir Süleymanov haqqında // Mədəniyyət. - 2008 . - 17 aprel. - S.13.
- 1100. Hörmətzadə, H.** Zəhmətkeş aktyor: Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının aktyoru Məzahir Süleymanov haqqında // Sos. Sumqayıtı. - 1990. - 1 dekabr.
- 1101. Məlikov, Q.** Səhnəyə bağlı ömür: H. Ərəblinski adına Sumqayıt Dövlət Dram Teatrının aktyoru Məzahir Süleymanovun səhnə yaradıcılığı haqqında //Sos. Sumqayıtı. - 1985. - 26 mart.

X. MÜƏLLİFLƏRİN ƏLİFBƏ GÖSTƏRİCİSİ

Abbash, T. 853
 Abbasova, Ə. 840
 Abbasova, İ. 619, 719, 843
 Abbasova, S. 428, 467
 Abdinov, M. 1064
 Abdiyev, C. 178, 655
 Abdullayev, İ. 721
 Abdullayev, Z. 996, 1018, 1021
 Abdullayeva, N. 292,
 Abdullayeva, S. 620
 Adil, S. 1090
 Ağakışiyev, R. 1071
 Ağalarova, R. 477, 489
 Ağayev, E. 327, 795, 1037
 Ağayev, V. 999
 Ağayeva, D. 196
 Ağayeva, F. 462
 Ağayeva, S. 306, 310, 315, 320, 443, 460, 463, 469, 491, 500, 510, 624
 Ağazadə, A. 755
 Ağbaba, A. 897
 Axundova, C. 9, 21, 33, 36, 47, 846
 Axundzadə, N. 338, 373, 374, 379, 383, 393
 Alhüseynova, L. 506
 Alışova, D. 614
 Aliyev, Q. 148,
 Alkəramov, B. 753
 Alqızı, M. 876
 Allahverdiyev, G. 263,
 Allahverdiyev, Ç. 15, 133
 Allahverdiyev, N. 152,
 Allahverdiyeva, A. 479
 Allahverdiyeva, D. 382
 Allahverdiyeva, R. 578
 Allahverdiyeva, S. 351, 513, 519, 520, 524, 531, 536, 541, 547, 603, 604
 Allahyarova, D. 386, 390, 399
 Almaz, Ü. 918, 1082
 Asiman, A. 167
 Aslanov, H. 982
 Aslanova, K. 51, 18., 191, 194
 Aslanova, Ş. 37,
 Babayev, N. 175, 209, 472
 Babayeva, Z. 516, 546, 611
 Bağirov, İ. 1066
 Bağirov, R. 599
 Bağirova, N. 142, 597, 605
 Baxşəliyeva, Z. 434
 Batiyev, H. 501

Bayramova, C. 136
 Bayramova, M. 92
 Bayramova, S. 64, 100, 171, 438, 504, 616, 676, 707
 Bayramzadə, K. 706
 Bəhmənli, S. 305, 378
 Bəşirqızı, A. 1068
 Bəylərov, Ç. 678
 Cabbarov, Ə. 931
 Cabbarova, N. 461
 Cahangirov, C. 777
 Ceyhun. 296
 Cəbrayılloğlu, E. 862
 Cəfərli, E. 439
 Cəfərov, F. 657
 Cəfərov, T. 76, 79, 89, 657
 Cəfərova, N. 474, 476
 Cəlilov, N. 151
 Cəlilov, T. 180
 Cümənova, R. 281
 Dadaşova, M. 236
 Dadaşova, T. 634
 Dəmirov, İ. 272, 722, 960, 994
 Dəmirova, İ. 497
 Dəniz, Səbinə. 124
 Dostiyev, M. 764
 Elşəvər, M. 884, 913
 Eminova, S. 407, 527, 551, 586, 593
 Eyvazova, M. 645
 Eyvazova, N. 569, 570
 Eyvazova, Ü. 816
 Əbduləzimova, A. 361
 Əbdürrəhmanova, E. 651
 Əbdürrəhmanova, S. 540, 558, 561, 591, 595
 Əfəndiyeva, P. 652
 Əfqan, Ə. 786
 Əhmədov, Q. 302,
 Əhmədova, Ə. 343, 644, 963
 Əhmədova, G. 602
 Əhmədova, N. 182
 Əhmədova, Y. 286, 291, 341, 348, 356, 467, 607, 621
 Əkbərova, Y. 978
 Ələkbərov, Ə. 966
 Ələkbərov, H. 270, 274
 Ələsgər, Q. 410, 416, 731, 937
 Əlibəyov, G. 137, 156, 736, 989
 Əliqızı, Z. 309,
 Əlioğlu, Y. 945
 Əliyev, A. 10, 31, 39, 294, 695, 1032, 1088
 Əliyev, Ə. 470, 509, 775
 Əliyev, X. 919
 Əliyev, R. 490

Əliyev, Ş. 773, 774
 Əliyev, Z. 75
 Əliyeva, M. 1042
 Əliyeva, N. 529, 539, 555, 588
 Əliyeva, S. 202, 710
 Əliyeva, Ş. 521, 532
 Əliyeva, T. 354,
 Əliyeva, Z. 388
 Əlizadə, M. 1007
 Əmiraslanov, A. 102, 205, 729
 Əmirxanov, H. 784
 Əmirova, S. 658, 668
 Əsgərova, N. 342
 Əsgərova, S. 138, 170, 464, 577, 935
 Əsgərova, T. 600
 Əvəzoğlu, İ. 211,
 Əzimov, F. 726, 727
 Əzimzadə, J. 1023
 Əziz, Şərif. 1005
 Feyzi, M. 66
 Fərzəlibəyov, M. 1019
 Gəncəli, M. 828
 Gülləloğlu, İ. 130
 Hacıyev, İ. 266
 Hacıyev, A. 101
 Hacıyev, S. 772
 Hacıyeva, E. 737
 Hacıyeva, Ş. 808
 Hacıyeva, T. 184
 Hafiz, N. 1067
 Haqverdiyeva, N. 311, 451
 Heybət, Ə. 930
 Heybət, H. 927, 1093
 Həmidov, Q. 627
 Həsənov, H. 155,
 Həsənov, M. 126
 Həsənov, S. 207
 Həsənova, E. 285, 538, 543
 Həsənova, R. 298, 303, 313, 357, 363, 366, 376, 391, 397, 398, 402, 406, 409, 414,
 415, 427, 429, 430, 436, 437, 442, 444, 449, 456, 457
 Həsənova, T. 626, 638
 Həsənzadə, B. 766
 Həşimov, A. 837
 Həşimzadə, X. 656
 Hörmətzadə, H. 924, 928, 933, 934, 940, 946-948, 951-957, 1044-1059, 1073, 1083,
 1089, 1096, 1097, 1100
 Hurəliyev, Ə. 1020
 Hübət qızı, N. 161
 Hüseynoğlu, Ə. 135, 159, 168, 972
 Hüseynov, C. 799
 Hüseynov, Ə. 970

Hüseynov, R. 709, 949
 Hüseynova, X. 598
 Hüseynova, M. 690
 Hüseynova, P. 458
 Hüseynova, R. 86
 Hüseynova, S. 812
 Hüseynova, T. 387, 389, 418
 Hüseynova, Y. 331, 518, 534, 542, 587
 Hüseynova, Z. 405, 411
 Hüsiyeva, T. 394, 400, 403, 422, 431, 432, 435
 Xasıyev, H. 1069
 Xasıyev, M. 208
 Xudiyev, C. 971
 İbrahim qızı, S. 1063
 İbrahimova, S. 241, 632
 İbrahimova, Ş. 912
 İdrisoğlu, A. 932, 939, 941- 943
 İlyash, İ. 80, 826
 İlyasova, Nəzifə. 345
 İmamnəzərli, H. 895
 İmanov, D. 703, 925
 İnqilab. 992
 İsgəndərov, R. 750, 835
 İsgəndərova, M. 522, 523, 572
 İslamova, O. 662, 669, 671-675, 679, 680
 İsmayılov, A. 495
 İsmayılov, G. 321
 İsmayılova, P. 314, 446
 İsmayılova, T. 732
 İsmayılova, Z. 174, 684
 Kazımova, A. 482
 Kərəmov, Z. 63, 65, 69-71, 268,
 Kərimov, Ç. 139, 987
 Kərimov, İ. 820
 Kərimov, V. 904, 1077, 1079, 1080
 Kərimov, Y. 701
 Kərimova, D. 517, 544, 557, 563, 573
 Qafaroglu, S. 246, 254, 260, 264, 664, 705, 836
 Qafarova, O. 526
 Qaffarov, N. 12-14, 20, 32, 42-45, 54, 56, 581
 Qaraqızı, U. 910
 Qaraşova, Q. 316, 484, 485
 Qasımlı, İ. 920, 922, 936, 958, 962, 964, 968
 Qasımlı, Y. 929
 Qasimov, İ. 158, 974, 977, 984, 986, 995, 997, 998, 1000, 1010, 1013, 1024-1026,
 1028, 1029, 1086
 Qasimova, P. 288, 293, 297, 299, 301, 326, 328-330, 332, 333, 340, 344, 346, 349,
 350, 352, 353, 359, 365, 380, 580, 641, 643, 646
 Qasimova, S. 585
 Qazaxbəyli, A. 724
 Qazaxlı, P. 106, 1062

Qazıyeva, L. 318, 647, 648
 Qənbərli, N. 716
 Qiyas, Eyyub. 797
 Qoldşteyn, L. 747, 1015
 Quliyev, G. 52,
 Quliyev, R. 700
 Quliyev, S. 38, 40, 125, 193, 255, 685, 704, 761, 781, 877
 Quliyeva, D. 105, 740
 Quliyeva, L. 608
 Qurbanov, A. 284,
 Qurbanov, Ə. 74, 87, 90, 95, 98, 107, 108, 121, 140, 145, 154, 157, 164, 165,
 169, 179, 238, 242-244, 277, 283, 640, 702, 713-715, 723, 725, 730, 735, 739, 743, 745,
 748, 749, 751, 756, 789, 831, 914, 926, 959, 1008, 1065
 Qurbanova, A. 625, 988
 Qüdrət, M. 267,
 Qüdrətoğlu, H. 1074
 Lazımov F. 215-220, 222, 224, 225, 227-229, 231
 Lazımov, S. 659, 670, 758, 759
 Mahmudov, Ə. 424
 Mahmudov, X. 481
 Mahmudov, R. 746
 Mahmudova, X. 401, 423, 426
 Mahmudova, S. 633
 Mahmudova, Ş. 639
 Mahmudova, T. 681
 Mahmudzadə, G. 682, 689, 691
 Mahmudzadə, R. 368, 369, 372
 Mahmudzadə, S. 234
 Manafov, Ə. 793
 Mehdiyev, A. 965, 967, 973, 975
 Mehdiyeva, A. 533
 Mehdiyeva, R. 335,
 Mehmanlı, A. 307, 392
 Mehmanova, A. 471
 Məcidov, P. 938
 Məhərrəmli, F. 888,
 Məhərrəmov, F. 898, 902, 905, 908
 Məhərrəmov, İ. 754
 Məhərrəmov, K. 1092
 Məhərrəmov, S. 93
 Məhərrəmov, S. 720
 Məlikov, Q. 41, 88, 91, 96, 249, 814, 869, 1101
 Məlikova, S. 160
 Məmiyev, M. 118, 132, 278
 Məmməd, T. 53, 190, 842, 1081
 Məmmədli, L. 511, 512, 549, 567
 Məmmədli, N. 425
 Məmmədoğlu, S. 900, 907, 915
 Məmmədov, E. 104, 779, 780
 Məmmədov, Ə. 612
 Məmmədov, İ. 839

Məmmədov, M. 240
 Məmmədov, Ş. 944
 Məmmədov, T. 143, 711, 961, 1034
 Məmmədov, V. 123
 Məmmədov, Y. 841
 Məmmədova, C. 112
 Məmmədova, H. 200
 Məmmədova, İ. 94, 636
 Məmmədova, S. 530, 537, 584, 617, 623, 633
 Məmmədova, T. 384, 385, 395, 396, 404, 408, 412, 413, 417, 419, 420, 433, 466
 Məmmədova, Z. 233, 554, 562, 565, 592, 596, 606
 Məmməzadə, R. 146,
 Məsməliyeva, A. 235
 Mətləboğlu, V. 6
 Mikayılov, C. 771
 Mikayılov, M. 127
 Mirzəyev, R. 717
 Mirzəyev, P. 166
 Mirzəyeva, E. 1043
 Mirzəyeva, L. 852
 Mirzəyeva, T. 336, 339, 355, 360, 364, 367, 370, 371, 377, 381, 568
 Mirzəyeva, Z. 324, 334, 337
 Muğanlı, Q. 11, 19, 23, 25, 27, 46, 197, 201, 251, 265, 590, 663, 762, 765, 767, 768,
 770, 813, 870, 872, 882, 890, 916, 1035
 Muradova, L. 525, 535, 548
 Musayeva, G. 498, 505,
 Mustafa, F. 903
 Mustafayev, F. 1004, 1006, 1098
 Mustafayeva, A. 601
 Mustafayeva, R. 552, 559, 582, 589
 Müfidzadə, L. 845, 849
 Mühacirova, V. 873, 886
 Nağıoğlu, Q. 844
 Naqdiyeva, S. 237
 Nəbioğlu, T. 738
 Nəbiyev, Q. 692-694
 Nəcəfxanlı, Ə. 250, 261, 295, 375, 1061
 Nəcəfova, İ. 141,
 Nərimanoğlu, İ. 62
 Nəsirov, H. 153, 1002
 Nəzərli, H. 911
 Nizəmqızı, H. 1078
 Novruzov, Ə. 791
 Nurəliyev, Ə. 1001, 1003
 Nurlana. 1099
 Orxan, R. 78, 199, 1075, 1076
 Orucov, Q. 210
 Orucova, H. 176, 282
 Osmanqızı, O. 149
 Paşayev, Ə. 832
 Pavlıçeva, İ. 494

Persiyani, M. 134
 Pirimova, H. 642
 Prixodko, A. 317,
 Pure Riza B. 150
 Pur-Rza S. 478
 Rafiqqızı, N. 131,
 Ramiz, T. 1095
 Rasim, S. 488
 Rəcəbli, Ə. 81
 Rəhimxanov, Ə. 212
 Rəhimli, İ. 867, 1030
 Rəhimova, Z. 594
 Rəis, Xəyalə. 865, 1036
 Rəsuloglu, V. 1072
 Rəsulov, N. 58-61
 Rəşidova, E. 183, 815, 819, 822, 823, 838
 Rukşa, N. 68
 Rüstəmxadə, P. 73
 Rzayev, B. 654, 728
 Rzayev, R. 776
 Rzayeva, Ə. 7, 16
 Rzayeva, N. 805
 Rzayeva, Ş. 807, 810
 Sabiroğlu, N. 901
 Sadıxlı, S. 610
 Sadıqov, F. 198
 Sadıqov, S. 697, 760
 Sadıqzadə, R. 825
 Salahova, P. 801, 802
 Salmanov, R. 909
 Salmanov, S. 163, 206, 874, 883, 1027, 1038, 1040
 Sergeyeva, S. 757
 Sevgin, D. 827
 Sevil, B. 1031,
 Sevil. 609
 Seyidzadə, T. 686
 Səfərov, C. 1016
 Səfərova, G. 290, 323, 635
 Səfərova, Z. 560
 Səfiyeva, L. 465
 Səyyarqızı, N. 445
 Səyyarov, B. 650
 Sultan, C. 8, 129, 660, 687, 698, 699, 803,
 Sultanlı, Q. 923
 Sultanov, H. 785
 Sultanova, C. 24, 49, 162, 185, 226, 256, 688, 811, 847, 878, 880, 893, 896, 1094
 Sultanova, S. 829
 Süleymanov, M. 507
 Şahbazov, M. 778
 Şahbazov, S. 147, 718
 Şahsuvarov, İ. 615

Şahverdiyev, A. 834
 Şamayayeva, İ. 319
 Şamayayeva, M. 496
 Şəfiyev, A. 204
 Şəfiyev, Ə. 67, 72, 742, 1091
 Şəfiyev, S. 214
 Şəfiyeva, M. 677
 Şıxbabayeva, R. 421
 Şıxlinski, M. 980
 Şirinov, J. 1017, 1022, 1070, 1085,
 Şirinov, M. 97
 Şirinov, N. 741
 Şirinov, V. 273
 Şirinov, Y. 1087
 Şükür, Ə. 976
 Şükürov, M. 871, 894, 906, 917
 Tağıyev, X. 83
 Tağıyeva, N. 514, 515, 528, 553, 564, 566, 571, 574
 Tapdıq, R. 809
 Tapdıqov, R. 734
 Teyvəjikova, S. 653
 Teyyubov, T. 787, 790
 Təhməsib, T. 969, 1009
 Təhməzova, Z. 82, 99, 110, 111, 116, 117, 119, 120, 144, 173, 213, 271, 276, 280,
 502, 683
 Tofiq, M. 57, 232, 763
 Tural. 804
 Ucal. 879
 Veysəlli, Ə. 77
 Veysəlli, K. 769
 Vəliyev, R. 239
 Yaqubzadə, Y. 788
 Yəhyayev, D. 733
 Zeynalov, N. 712, 752
 Zeynalov, M. 279
 Zeynalova, A. 473, 628
 Zeynalova, H. 631
 Zeynalova, M. 618, 629, 630
 Zərbəliyev, C. 253
 Zülfüqarova, H. 455
 Zülfüqarov, M. 269
 Zülfüqarova, N. 447, 448, 450, 452-454, 459, 475, 480, 487

İSTİFADƏ OLUNAN DÖVRI MƏTBUATIN ƏLİFBƏ GÖSTƏRICISI

QƏZETLƏR

- Azad Azərbaycan
- Azərbaycan
- Azərbaycan gəncləri
- Azərbaycan müəllimi
- Azərbaycan pioneri
- Bakı
- Ədalət
- Ədəbiyyat qəzeti
- Ədəbiyyat və incəsənət
- Həyat
- Xalq qəzeti
- İki sahil
- İnşaatçı
- Kommunist
- Mədəniyyət
- Məslək
- Palitra
- Paritet
- Respublika
- Səhər
- Sosialist Sumqayıt
- Sumqayıt
- Yaddaş
- Yeganə yol
- 168 saat
- Zaman

JURNALLAR

- Azərbaycan qadını
- Kitabxanaşünaslıq və informasiya
- Qobustan
- Mədəni həyat
- Mədəni-maarif
- Mədəni-maarif işi
- Müxbir
- Sahilsiz dəniz
- Ulduz
- Yeni Mədəni-maarif

KBT 91.9

**Tərtibçilər: Rəna Həsənova
Nazxanım Cəfərova
Mətanət Əliyeva**

Redaktoru : Əhmədova Yeganə

Mədəni inkişaf yolunda : bibliografik göstərici /tərt. ed.
R. Həsənova, N.Cəfərova, M. Əliyeva; red. Y. Əhmədova;
Sumqayıt şəhər Mərkəzi kitabxanası.- Sumqayıt, 2014 - 128 s.

“Mədəni inkişaf yolunda” adlı bibliografik göstərici Sumqayıtın 65 illik yubileyinə həsr olunmuşdur. Vəsaitdə Sumqayıt mədəniyyətinin bütün sahələrini əhatə edən kitab və dövri mətbuat materialları toplanmışdır.

Göstərici geniş oxucu kütləsi üçün nəzərdə tutulmuşdur.